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Kamnik, 8. april 201150. leto©t. 7   

Zadnja pridobitev, pomembna za boljπe æivljenje obËanov, ki jo 
je æupan Marjan ©arec odprl ob letoπnjem obËinskem prazniku, je 
ploËnik in javna razsvetljava v Podgorju. Skupaj s predsednikom 
upravnega odbora Cestnega podjetja Ljubljana Stanetom PetriËem 
in predsednikom KS Podgorje Aleπem Straæarjem je minuli torek, 5. 
aprila, tudi uradno odprl novi pridobitvi, ki so je πe posebej veseli 
krajani. Doslej so bili namreË zaradi velikih hitrosti na prometno 
zelo obremenjeni cesti πe posebej izpostavljeni peπci in najmlajπi 
udeleæenci v prometu. Urejena cesta s ploËnikom in otoki za umir-
janje prometa pomeni veËjo prometno varnost za vse udeleæence, 
πolarjem pa varno πolsko pot. 

VeË na 3. strani.                          SA©A MEJA»

Dragi bralci, naslednja prazniËno obarvana πtevilka Kamniπke-
ga obËana bo med vami v petek, 22. aprila. Rok za oddajo Ëlan-
kov in fotografij je v petek, 15. aprila, zahvale in oglase pa lah-
ko oddate πe v sredo, 20. aprila, v uredniπtvu v Kamniku, Glav-
ni trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83 91 311, 
041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net. Kamniπki obËan lahko pre-
birate tudi v elektronski izdaji na www.kamnik.si

Na zadnji marËevski dan je novi vrtec KamenËek v prizidku O© 
27. julij, ki je 78 otrok v svoje prijazne prostore sprejel 7. marca, 
tudi uradno odprl svoja vrata. Na slovesnosti so ob prisotnosti 
otrok, njihovih starπev, dedkov in babic ter drugih obiskovalcev 
slavnostni trak prerezali æupan obËine Kamnik Marjan ©arec, rav-
nateljica VVZ Antona Medveda Renata Hojs, direktor podjetja 
Jelovica Hiπe Gregor BaniË in generalni sekretar na Ministrstvu za 
πolstvo in πport Darko Kraπovec.

Da bi imeli ≈KamenËki« kar najlepπe spomine na otroπtvo, so 
jim zaæeleli njihovi sovrstniki iz kamniπkih vrtcev, ki so ob pomoËi 
vzgojiteljic pripravili prisrËen program s pesmijo in plesom. 

VeË na 3. strani.                          SA©A MEJA»

SVEČARNA STELE
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Bližajo se velikonočni prazniki in tudi letos 
smo za vas pripravili polno drobnih dodatkov 

za vaš dom.
V tednu pred veliko nočjo, od 18. do 23. aprila,

do 10% popust za program sveč.

Prijazen in sodoben 
drugi dom 78 malËkov

DAN UGODNOSTI ZA OB�ANE KAMNIKADAN UGODNOSTI ZA OB�ANE KAMNIKA

18. 04. 201118. 04. 2011
VRTNI CENTER ARBORETUM

ODPRTO VSAK DAN
VRTNI CENTER ARBORETUM

ODPRTO VSAK DAN

Veselo ob odprtju ploËnika 
in razsvetljave v Podgorju

29. marec je praznik kam-
niπke obËine. KamniËani smo 
pred πestnajstimi leti dan 

≈Rudolf Maister je bil tiste vrste Ëlovek, ki je v sebi zdruæeval ælahtnost, neustraπnost, odloËnost in pogum, 
kar vse potrebuje Ëlovek takrat, ko ve, da mora za svoj narod, svojo dræavo, domovino narediti nekaj, kar 
narekujeta glava in srce, pa drugi za to nimajo dovolj poguma,« je med drugim v slavnostnem govoru pri 
spomeniku Rudolfa Maistra na Trgu talcev, ki je naπemu mestu v ponos od leta 1970, poudarila ministrica 
za obrambo dr. Ljubica JeluπiË.                              SA©A MEJA»

Osrednje slovesnosti v spomin 
na generala in domoljuba Rudolfa Maistra

15€

vsako nedeljo

po osebi

Maistrova cesta 13, Kamnik
Tel.: 01 / 830 31 00

e-mail: info@hotelkamnik.si
www.hotelkamnik.si
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Brunch

rojstva velikega KamniËana, 
Slovenca, generala in pesnika 
Rudolfa Maistra ∑ Vojanova 

izbrali za svoj praznik. Vrsta 
razliËnih prireditev, ki so se 
zvrstile v zadnjih tednih, je 

zaznamovala letoπnje prazno-
vanje. Osrednje slovesnosti v 
poËastitev spomina na velike-
ga KamniËana pa so potekale 
v ponedeljek, 28. marca. 

Tradicionalno slovesnost 
pred spomenikom Rudolfa 
Maistra na Trgu talcev, ki je 
naπemu mestu v ponos od leta 
1970, je napovedal promenadni 
koncert Mestne godbe Kam-
nik na Glavnem trgu. General 
Maister je s svojim znaËajem 
in vrednotami vzor Slovenske 
vojske, zato v slovesnosti æe 
vrsto let sodeluje »astna eno-
ta Slovenske vojske. Ministrica 
za obrambo dr. Ljubica Jelu-
πiË in æupan Marjan ©arec sta 
v spomin na velikega moæa, 
KamniËana in Slovenca, pol-
oæila venec k njegovemu spo-
meniku. 

Ministrica dr. Ljubica Jelu-
πiË je v svojem slavnostnem 
govoru spomnila na pogum-
na dejanja generala Maistra v 
letih 1918 in tudi druga po-
membna dejanja pri obliko-
vanju slovenske dræave, tako 
v Ëasu druge svetovne vojne, 
kot osamosvojitvene vojne 
leta 1991. 

VeË o praznovanju na 4. strani.
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V torek, 5. aprila, je æupan 
Marjan ©arec sklical prvo ti-
skovno konferenco, na kateri je 
povzel aktivnosti in projekte, s 
katerimi se skupaj z obËinsko 
upravo ukvarja v petmeseËnem 
obdobju svojega æupanovanja od 
10. novembra lanskega leta, ko je 
kot novoizvoljeni æupan vstopil v 
obËinsko hiπo. 

Kot je izpostavil, najveË pozor-
nosti namenjajo projektu mestnih 

πol, ki ga je podedoval. ≈Ni bilo 
vse tako, kot mi je projekt pred-
stavilo prejπnje vodstvo z nek-
danjim æupanom in naj bi bilo 
tik pred pridobitvijo gradbenega 
dovoljenja. Kljub aktivnostim, ki 
jih peljemo tudi v smeri prido-
bivanja gradbenega dovoljenja za 
Plan 2008, ga πe danes nimamo«. 
Na oËitke, da z obËinsko upravo 
ne podpira prvotnega Plana 2008 
in ga æeli zaustaviti, je poudaril, 
da je takoj, ko je stopil v ob-
Ëinsko stavbo, obstojeËi projekt 
dal pregledati strokovnjakom, ki 
so ugotovili, da je projekt s sko-
raj 1.600 evri za kvadratni meter 
v danaπnjih razmerah zastavljen 
prebogato, neracionalno, zato je 
sprejel nadaljnje ukrepe. Tudi ob-
Ëinski svet je na izredni seji obra-
vnaval problematiko mestnih πol 
in na podlagi mnenj strokovnja-
kov sprejel sklepe, ki omogoËajo 
racionalizacijo. Racionalizacija ne 
pomeni nujno sanacije, moæna je 
tudi novogradnja O© Frana Al-
brehta, Ëe bo ekonomsko upra-
viËena, torej Ëe ne bo bistveno 
draæja od sanacije, in Ëe bodo 
izpolnjeni pogoji. Z obËinsko 
upravo iπËejo Ëim bolj racionalne 
reπitve πol, tako iz podedovanega 
Plana A kot na letoπnji seji pred-
stavljenga Plana B (o obeh smo 
v prejπnjih πtevilkah Kamniπkega 
obËana æe obπirno pisali), lahko pa 
bo oba zdruæil racionaliziran Plan 
C. Da mesec dni po izredni seji 
zadeve peljejo do reπitve mestnih 
πol, je povedal tudi podsekretar 
za pospeπevanje gospodarskega 
razvoja mag. Ivan Kenda, ki se s 
projektom πol intenzivno ukvarja 
od prihoda na ObËino Kamnik 
v zaËetku leta. Kot je pojasnil, 
je demografska πtudija pokazala, 

Prva tiskovna konferenca æupana Marjana ©arca

V ospredju projekt mestnih πol in 
zagotavljanje novih kapacitet vrtcev

da bi imeli po prvotnem Planu 
A tako πola Frana Albrehta kot 
Toma Brejca premalo oddelkov, 
zato je preprojektiranje v vsa-
kem primeru nujno. O© Frana 
Albrehta naj bi pridobila 4 od-
delke, Toma Brejca pa tri, obe 
πoli bosta veËji in racionalnejπi. 
Kenda je ob tem pohvalil dobro 
sodelovanje vseh v projektu, tudi 
ravnateljev, ki so oblikovali flek-
sibilne πolske okoliπe. Povedal je, 

da bodo s projektom kandidirali 
na razpis za statiËno sanacijo πol, 
ki ga je razpisalo Ministrstvo za 
πolstvo in πport. Nadejajo se kar 
nekaj dræavnih sredstev, v pripra-
vo projekta za razpis so vkljuËili 
pripravljalce in projektante. Pote-
kajo tudi aktivnosti s pripravljal-
cem ureditvenega naËrta obmoËja, 
projektanti se usklajujejo glede 
zunanjih ureditev, ki bi zagoto-
vile Ëimbolj usklajene prometne 
tokove, varne poti ...

Raste vrtec Trobentica, 
nove prostore vrtca bi 
lahko uredili tudi  
v O© 27. julij

V zvezi z vrtcem KamenËek v 
prizidku O© 27. julij ki so ga z 
nekaj meseËno zamudo uradno 
odprli prejπnji Ëetrtek, je æupan 
©arec izpostavil, da je tudi projekt 
vrtca ob prevzemu mandata kazal 
drugaËe, a se je pokazal problem  
z ograjo in zunanjo ureditvijo. V 
pogodbi, ki jo je podpisalo ne-
kdanje vodstvo, ni bila predvidena 
postavitev nove ograje, kar je bilo 
nujno, saj bi obstojeËa, dotrajana 
ograja ogroæala varnost otrok. 
S pogajanji so nato dosegli, da 
je podizvajalec nujno potrebno 
ograjo postavil v najkrajπem moæ-
nem Ëasu. Trenutno potekajo za-
kljuËna dela zunanje ureditve, ki 
jo mora izvajalec zakljuËiti do 30. 
aprila. Kot je povedal æupan, pa 
se πe naprej intenzivno ukvarjajo 
s problematiko otroπkega varstva 
in iskanjem novih kapacitet. Ra-
ste sedem oddelËni vrtec Troben-
tica pri rondoju na Fuæinah (pri 
KIK-u). Odpira se moænost, da bi 
prostore vrtca lahko uredili tudi v 
zgradbi O© 27. julij, ki so ji prizi-

dali vrtec KamenËek. Z upravo O© 
27. julij in drugih osnovnih πol v 
obËini se pogovarjajo o preselitvi 
24 otrok s posebnimi potrebami, 
v πole, kjer so πe proste kapacite-
te. Roko je æe ponudila direktori-
ca CIRIUS-a, moænost obstaja tudi 
v O© Stranje. V objektu sedanje 
O© 27. julij na TomπiËevi ulici bi 
lahko uredili 8 novih oddelkov 
in tja preselili tudi upravo VVZ 
Antona Medveda z Novega trga 

ter s tem v centralnem vrtcu pri-
dobili πe dva oddelka. 

Æupan je izpostavil tudi pro-
blem Tise na Duplici, za katerega 
so doslej videli reπitev le v zaprtju 
seæigalnice. Ko so na ObËini pre-
gledali lokalni energetski koncept 
so ugotovili, da ta predvideva, da 
Tisa oskrbuje z energijo okoliπke 
prebivalce. Tisa ima namreË 9 
mega vatov moËi, ki ni izkoriπËe-
nih, ni dovolj odjema, zato nastaja 
problem in kuri neustrezno kuri-
vo. Vodstvo ObËine se je sestalo s 
predstavniki Tise. Dogovorili so se 
za vodenje stalnega monitoringa s 
postavitvijo table, ki meri stopnjo 
onesnaæenosti. Ker pa je to velik 
finanËni zalogaj (100.000 evrov), 
je vodstvo Tise zagotovilo, da bo 
pridobili sponzorja za zagotovitev 
monitoringa.

ObËina naj obdræi deleæ  
v lastniπvu Velike planine

Tudi Velika planina je eden iz-
med pereËih, veËnih problemov 
v obËini. ObËinski svet je sprejel 
sklep, da mora ObËina Kamnik 
stopiti v stik z morebitnim kup-
cem. Kot je poudaril æupan, ni v 
interesu ObËine, da se strojnica 
ustavi, zato se zakljuËuje razpis 
za izbiro izvajalca obnove stroj-
nice. Podæupanja mag. Julijana 
Bizjak Mlakar je opisala sestanek 
vodstva ObËine na Ministrstvu 
za promet o vkljuËitvi nihalke in 
æiËnic na Veliki planini v dræavni 
projekt javnega prometa. Pobudo 
za sestanek je dala ObËina Kam-
nik.

Predstavnikom obËine Kam-
nik je bilo na sestanku pojasnje-
no, da obstaja tudi na dræavni 
ravni interes za takπno reπitev 
æiËniËarskega prometa, kot jo 
je predlagala obËina Kamnik. 
V ta namen naj bi se v letu 
2011 pripravila πtudija, s katero 
bi se ugotovilo morebitno upra-

viËenost tovrstnega projekta za 
celotno Slovenijo in opredelilo, 
kako sistemsko pristopiti k tej 
nalogi. Ker bi bile v primeru, da 
bi πtudija potrdila upraviËenost 
sistemske reπitve na podroËju 
æiËniËarskega prometa v Slove-
niji, potrebne tudi spremembe 
obstojeËe zakonodaje, ki ureja 
promet, lahko priËakujemo mo-
rebitne reπitve tega problema 
πele konec leta 2012.

Æupan je poudaril, da Velika 
planina ne more biti v 100-odstot-
nem lastniπtvu ObËine in v celoti 
na njenih pleËih, saj je potrebno 
vsako leto zagotoviti veliko vla-
ganj, meni pa, da mora ObËina 
obdræati deleæ v lastniπtvu Velike 
planine in s tem nadzor.

V obËini Kamnik, tako kot vsako pomlad, potekajo pomladanske Ëi-
stilne akcije. V krajevni skupnosti VolËji Potok so prostovoljci Ëistili æe 
v soboto, 26. marca, v krajevni skupnosti Perovo pa v soboto, 2. aprila 
2011. ©ole, vrtci in upravniki stanovanjskih blokov v mesecu aprilu izvajajo 
Ëistilne akcije v svojem okolju. 

Ribiπka druæina Kamnik organizira Ëistilno akcijo v soboto, 9. aprila 
2011. RibiËi bodo Ëistili strugo in breæine Kamniπke Bistrice in Nevljice, 
za kar je potrebna primerna oprema. Vabijo tudi prostovoljce, da se jim 
pridruæijo in oËistijo okolico breæin. Vsi udeleæenci se bodo zbrali ob 8. 
uri na avtobusni postaji v Kamniku. 

Istega dne, v soboto, 9. aprila, bo Ëistilna akcija potekala v Kamniπki Bi-
strici. TuristiËno druπtvo Kamniπka Bistrica vabi prostovoljce, da se ob 10. 
uri zberejo na parkiriπËu pri spodnji postaji gondole na Veliko Planino.

Vodstvo sveta Krajevne skupnosti Kamnik Center vabi prostovoljce na 
Ëistilno akcijo, ki bo potekala v soboto, 16. aprila 2011. Zbrali se bodo ob 
8. uri na Glavnem trgu, kjer bodo vsi udeleæenci prejeli bone za malico, 
ki bo po konËani Ëistilni akciji.

V soboto, 16. aprila 2011, organizira Ëistilno akcijo tudi Krajevna skup-
nost Tunjice. Vabijo prostovoljce, da se jim pridruæijo. Zbrali se bodo ob 
8. uri pri PodruæniËni πoli Tunjice.

TuristiËno druπtvo Tuhinjska dolina organizira v soboto, 16. aprila 
2011, Ëistilno akcijo, zdruæeno s hortikulturno ureditvijo potoka. Zbor 
udeleæencev bo ob 8. uri pri Termah Snovik, zakljuËek pa ob 12. uri na 
terasi pri Termah Snovik. 

Istega dne, v soboto, 16. aprila 2011, bo Ëistilno akcijo organizirala 
Krajevna skupnost Kamniπka Bistrica. Vabijo prostovoljce, da se jim pri-
druæijo. Zbrali se bodo ob 9. uri pred Osnovno πolo Stranje.

Vsi obËani, ki se boste udeleæili Ëistilnih akcij, boste na zbirnih mestih 
dobili rokavice in vreËe za zbiranje odpadkov. Organizatorji vas bodo 
razporedili po terenu in vam dali ustrezna navodila glede zbiranja in 
odlaganja zbranih odpadkov. PriporoËljivo je, da se ustrezno obleËete in 
obujete ter s seboj prinesete orodje in moËnejπe delovne rokavice. Ob-
Ëina Kamnik je poskrbela, da bo podjetje Publicus d.o.o. zbrane odpadke 
odpeljalo takoj po zakljuËku posamezne Ëistilne akcije.

S skupnimi moËmi poskrbimo za Ëisto in urejeno okolje v naπi obËini! 
OB»INA KAMNIK

POMLADANSKE 
»ISTILNE AKCIJE

V zadnjem Ëasu smo v kamniπki obËini opazili precej novih prenoËiπË, 
obenem pa tudi poveËanje æe obstojeËih namestitvenih objektov. V zad-
njih letih je Kamnik pridobil kar nekaj prenoËitvenih kapacitet. Poleg 
hotela Malograjski dvor v centru Kamnika in poveËanja ponudbe v hostlu 
Pod Skalo v neposredni bliæini centra se je pojavilo kar nekaj manjπih 
nastanitev v okolici. Predvsem se razvija ponudba v bliæini Term Snovik 
in Velike planine. 

V Tuhinjski dolini smo bogatejπi za kar dve apartmajski hiπi. Na poti 
iz Kamnika proti Termam Snovik boste v Srednji vasi ob cesti zapazili 
Apartmaje Hribar po domaËe DomaËijo pr‘ Ostan’k. Sodobno opremljene 
apartmaje so zdruæili s pristnim kmeËkim æivljenjem, kjer lahko opazu-
jete domaËe pri kmeËkih opravilih in se seznanite z domaËimi æivalmi na 
kmetiji. Po naroËilu pripravijo tudi katero izmed domaËih jedi, razliËni 
eko pridelki pa so na voljo tudi za prodajo. Poleg πtevilnih moænosti za 
aktivnosti v okolici je nekoliko manj znana moænost smuke v neposredni 
bliæini pri zasebnem æiËniËarju. Na voljo so πtirje apartmaji, dva manjπa 
za najveË tri osebe in dva veËja za πest oseb. 

Malo naprej po cesti skozi Tuhinjsko dolino se odcepi cesta proti vasi 
Pirπevo, majhni simpatiËni vasici s prekrasnim razgledom na okoliπke trav-
nike in gozdove. Apartmaji Koncilija stojijo na koncu vasi, kjer gostje po-
Ëitnikujejo v miru in tiπini ter uæivajo v sprehodih v prekrasni neokrnjeni 
naravi. Izbirajo lahko med dvema apartmajema, za dve ali pet oseb. 

V Tuhinjski dolini nudijo raznovrstne aktivnosti. Lahko se sproπËate 
v naravi na sprehodih po okoliπkih hribih ali s kolesarjenjem. Prelepo 
naravo popestri tudi bogata kulturna zgodovina doline, katere korenine 
segajo æe v Ëase Rimljanov.

Nove nastanitve je Kamnik dobil tudi v dolini Kamniπke Bistrice. Boga-
tejπi smo za novo apartmajsko hiπo in poveËanje kapacitet æe stare doma-
Ëe gostilne, ki svojim gostom poleg dobre hrane nudi tudi prenoËiπËa. 

Na zaËetku doline, blizu pohodniπke poti k Sv. Primoæu in na Veliko 
planino stoji Gostilna Pri planinskem orlu. V zadnjem letu ponujajo tudi 
nove sobe viπjega kakovostnega razreda, in sicer osem sob za dve in πtiri 
osebe, v gostinskem delu pa lahko sprejmejo kar 120 gostov. Na voljo je 
tudi savna in masaæna kad, ki jo lahko najame vsak, ne le gostje, ki pre-
noËujejo Pri planinskem orlu.

Na desni strani malo naprej od spodnje postaje æiËnice za Veliko pla-
nino dobila novo podobo πe ena poËitniπka hiπa z apartmaji in sobami. 
Hiπa Berdnik je popolnoma nova pridobitev, ki poleg nastanitev ponuja 
za goste tudi spa kotiËek s finsko savno in masaæno kadjo. Hiπa je ravno 
prav oddaljena od glavne ceste, da je idealna tudi za otroke, ki se lahko 
v liËno urejeni okolici ob robu gozda brezskrbno igrajo. 

Kamniπka Bistrica s svojim draguljem Veliko planino ponuja veliko tudi 
v dolini. Primerna je za bolj ali manj aktivne poËitnice in prijazna druæi-
nam. Bogata ponudba privablja goste, ki se vedno radi vraËajo. 

Z razvojem Kamnika se poveËuje tudi kamniπka turistiËna ponudba, vse 
veË je ne le enodnevnih izletnikov, ampak tudi poËitnikarjev, ki v naπih 
koncih preæivijo veË dni. Iz leta v leto se poveËuje πtevilo turistov in pov-
praπevanje po namestitvah. Veseli smo, da KamniËani vidijo prihodnost 
v turizmu in so vse pogosteje tudi sami del te ponudbe kot ponudniki 
namestitev, dobre hrane ali obojega.

Urπa Osolnik
Agencija za turizem in podjetniπtvo Kamnik

Nove turistiËne nastanitve 
v obËini Kamnik

                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 15.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 
17. ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d.,
7. 4. 2011.

Na prvi tiskovni konferenci æupana s sodelavci (z leve): direktor obËinske uprave Vladimir Koroπec, podsekretar za pospeπevanje gospodarskega 
razvoja mag. Ivan Kenda, æupan Marjan ©arec, podæupanja mag. Julijana Bizjak Mlakar in podæupan Robert Kokotec.

OBVESTILO

ObËina Kamnik obveπËa, da je od 31. 3. 2011 na 
spletni strani ObËine Kamnik www.kamnik.si objavljen

javni razpis za sofinanciranje programov 
πporta v obËini Kamnik za leto 2011.

Marjan ©arec, l.r.
ÆUPAN

OB»INA KAMNIK 

objavlja JAVNA RAZPISA za:

Razpisna dokumentacija bo objavljena na obËinski spletni strani 
www. kamnik.si oz. bo od 8. 4. 2011 na razpolago v vloæiπËu Ob-
Ëine Kamnik. Kontaktna oseba: Martina Bajde (tel: 8318-106; e-poπta 
martina.bajde@kamnik.si).

Vloge je potrebno oddati najkasneje do petka, 22. aprila 2011.

Marjan ©arec
ÆUPAN

Razgrnitev ObËinskega 
prostorskega naËrta 
predvidena jeseni

O ObËinskem prostorskem 
naËrtu je spregovoril podæupan 
Robert Kokotec. Intenzivno po-
tekajo vse aktivnosti, razgrnitev 
je predvidena jeseni. NaroËena je 
poplavna πtudija, ki bo pokazala, 
kje je smiselno graditi in kje ne. 
Podæupan je povedal, da teden-
sko potekajo sestanki s podjetjem 
Locus d.o.o., pred razgrnitvijo pa 
je æelja vodstva izpeljati okroglo 
mizo oziroma delavnice za zain-
teresirano javnost.

Æupan se je na kratko dotaknil 
πe nekaterih projektov: ureditev 
parkiriπËa pred Zdravstvenim do-
mom, ki mora biti namenjen ob-
iskovalcem doma, ne pa dnevnim 
migrantov, kot se to dogaja sedaj, 
v izdelavi je projekt obnove avto-
busne postaje, sanacija je namreË 
nujna, saj so armaturne ploπËe æe 
poπkodovane. Glede projekta Ma-
mut je pojasnil, da glede na fina-
nËno situacijo ni uresniËljiv, saj ta 
hip ni mogoËe zagotoviti 100.000 
evrov za livarja, prav tako pa ni 
enotne odloËitve glede lokacije 
postavitve. Glede ureditve Mai-
strove sobe v njegovi rojstni hiπi 
na ©utni, o kateri se je ob praz-
niku obËine ponovno govorilo, 
je poudaril, da je ureditev sobe 
predvidevala æe pogodba iz leta 
2002, sklenjena med æupniπËem 
in ObËino Kamnik, da pa skupaj 
z obËinsko upravo intenzivno 
dela na vseh podedovanih pro-
jektih, a Ëe nekdanjemu vodstvu 
stvari ni uspelo reπiti v desetih 
letih, je nerealno priËakovati, da 
bo njemu uspelo v petih mese-
cih. Nekdanjega æupana Toneta 
Smolnikarja pa je ob tej prilo-
ænosti javno povabil na pogovor 
ob jutranji kavi.

SA©A MEJA»
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1. sofinanciranje dejavnosti turistiËnih druπtev  

v obËini Kamnik

2. sofinanciranje dejavnosti druπtev na podroËju 
kmetijstva v obËini Kamnik
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38. april 2011PRIDOBITVE V OB»INI

≈Kljub vsem nevπeËnostim, ki so 
spremljale odprtje vrtca, danes ni Ëas 
za negodovanja, temveË Ëas veselja 
in radosti, da bo smeh in veselje od-
mevalo iz tega vrtca vsak dan, tako 
kot prvi dan, ko so bili otroci sprejeti 
vanj« je izpostavil kamniπki æupan 
Marjan ©arec. Kot je povedal, je 
ta vrtec prvi izmed uspelih skup-
nih projektov z gospodarstvom, 
da pa ima obËinska uprava na po-
droËju otroπkega varstva πe veliko 
nalogo in bo potrebno odpreti πe 
kar nekaj vrtcev glede na πtevilo 
ËakajoËih otrok.

Renata Hojs, ravnateljica VVZ 
Antona Medveda, pod okrilje ka-
terega sodi enota KamenËek, je 
poudarila, da je bil novi vrtec 
teæko priËakovan in potreben in 
simboliËno poloæila k vratom vrt-
ca na TomπiËevi 9 πe zadnji ka-
menËek k igri sreËnega otroπtva. 

Gregor BaniË, direktor podjetja 
Jelovica Hiπe, ki mu je bila zaupa-
na izgradnja objekta, pa je pred-
stavil prednosti nizkoenergetske 
gradnje. MalËkom in vzgojitelji-
cam je zaæelel prijetno bivanje 

Zadnja pridobitev, pomembna 
za boljπe æivljenje obËanov, ki jo 
je æupan Marjan ©arec odprl ob 
letoπnjem obËinskem prazniku, 
je ploËnik in javna razsvetljava v 
Podgorju. Skupaj s predsednikom 
upravnega odbora Cestnega pod-
jetja Ljubljana Stanetom PetriËem in 
predsednikom KS Podgorje Aleπem 
Straæarjem je minuli torek, 5. aprila, 
tudi uradno odprl novi pridobitvi. 

Poleg zahvale vsem prisotnim v 
projektu je æupan ©arec v svojem 
nagovoru poudaril varnost na naπih 
cestah, saj lepe ceste ne pomenijo 
niË brez pametnih in preudarnih 
voznikov in dodal: ≈Ureditev te 
ceste bo zagotovo bistveno pri-
pomogla k izboljπanju prometne 
varnosti na obmoËju Podgorja, kjer 
smo v preteklosti beleæili promet-
ne nesreËe s hudimi telesnimi po-
πkodbami. Tako bo nova πolska pot 
postala varnejπa za naπe najmlajπe 
udeleæence, saj lahko ugotovimo, 
da so se, v primerjavi s preteklost-
jo, hitrosti z izgradnjo ukrepov za 
umirjanje bistveno umirile«.

Predsednik KS Podgorje Aleπ 
Straæar je izpostavil razumevanje 
ObËine Kamnik za potrebo po ce-

Zdravje je najveËja vrednota Ëloveka. Resne in teæke bolezni, med 
katere sodijo rakava obolenja, so za vsakogar teæka preizkuπnja. A 
æivimo v Ëasu, ki nam ponuja priloænost, da bolezen odkrijemo ob 
pravem Ëasu. Mobilna enota presejalnega programa za raka dojk 
DORA, ki bo do 21. junija delovala v srediπËu naπega mesta, je v to-
rek, 29. marca, odprla vrata æenskam v zrelih letih. DORA je dræavni 
program presejanja za raka dojk, ki omogoËa vsem æenskam med 50. 
in 69. letom pregled z mamografijo na vsaki dve leti. V tem obdobju 
je najveËja verjetnost, da æenske zbolijo za rakom dojk, presejalna 
mamografija pa je pomembna, saj je z njo mogoËe odkriti bolezenske 
spremembe, ki πe niso tako velike, da bi jih lahko æenska zatipala pri 
samopregledovanju ali njen zdravnik pri kliniËnem pregledu.

Na presejalno mamografijo v mobilno enoto v Kamniku bodo vab-
ljene vse æenske med 50. in 69. letom iz Osrednjeslovenske regije, še 
posebej iz Kamnika, Komende, Domæal, Trzina, Lukovice in Vodic.

v vrtcu, da bi bili tu sreËni in 
bi imeli na obdobje v vrtcu kar 
najlepπe spomine.

Za prijetno in razgibano bi-
vanje v vrtcu so poskrbeli tudi 
nekateri ≈sponzorji«. Ivan Suπ- 
nik, vodja kamniπke izpostave 
Zavarovalnice Triglav, je ≈Kame-
nËkom« podaril zaπËitne brezro-
kavnike, da bo njihova pot Ëim 
bolj varna. Da bodo ≈KamenËki« 
razgibani in prijetno utrujeni so 
jim iz podjetja Alp agency d.o.o. 
podarili otroπki steper, obËinski 
svetnik Tone Iskra pa jim je po-
daril glasbeni stolp.

V znak zahvale in veselja ob 
odprtju novega vrtca in prejemu 
daril, ki bodo obogatila igro in 
uËno okolje, so otroci iz kam-
niπkih vrtcev pripravili prisrËen 
program s pesmijo in plesom. Za-
peli so tudi sosedje novega vrtca 
- uËenci O© 27. julija, ki so v svoj 
prostor nesebiËno sprejeli vrtËev-
ske prijatelje.

KamenËek je enota javnega 
vrtca VVZ Antona Medveda. 
Ima pet oddelkov: tri oddelke za 

prvo starostno obdobje od enega 
do treh let, en oddelek za drugo 
starostno obdobje od treh let in 
en kombiniran oddelek. Vzgoja 
in izobraæevanje 78 malËkov je 
zaupana dvanajstim vzgojiteljicam 
in pomoËnicam, ki v izvajanje 
programa javnih vrtcev kurikul 
uvajajo elemente pedagogike 
Montessori in temu primerno je 
projektirana tudi oprema vrtca. 

Metodo montessori na prvi po-
gled prepoznamo po umirjenosti, 
samostojnosti otrok in individu-
alnem pristopu. Otroci se uËijo 
in osvajajo znanje spontano, ko 
delajo samostojno z razliËnimi 
materiali. ≈Pomagaj mi, da na-
redim sam« je glavno vodilo pri 
vzgojiteljevem delu in to bodo v 
kar najveËji meri skuπali uresni-
Ëevati tudi v KamenËku. 

Vrtec ima πtiri igralnice z izho-
dom v atrij in s povezavo na igri-
πËe. Peta igralnica je v nadstropju 
ob prostornem osrednjem prosto-
ru, ki ga otroci æe uporabljajo za 
razliËne gibalne dejavnosti. Vrtec 

ima tudi prostor za individualne 
obravnave, ki je namenjen otro-
kom, ki za svoj razvoj potrebujejo 
dodatne spodbude, za sprostitve-
ne dejavnosti in branje. Igralnice 
so opremljene tako, da otrokom 
omogoËajo Ëim veË lastnih aktiv-
nosti. Vrtec ima talno gretje in 
vse igralnice klimatizirane, za var-

nost pa je poskrbljeno s kartiËnim 
pristopom. Vrtec je nizko ener-
getski in s tem tudi prijaznejπi do 
okolja in uporabnikov. Skupaj z 
O© 27. julij ima lastno kuhinjo, v 
kateri upoπtevajo smernice zdrave 
prehrane. 

IgriπËe, ki bo urejeno do konca 
meseca, bo opremljeno z igrali, ki 

bodo otrokom nudila veliko gibal- 
nih izzivov. Otroci bodo imeli 
tudi svoj vrt, kjer bodo spoznavali 
zeliπËa, pridelali zelenjavo in posa-
dili cvetlice. Skratka, v KamenËku  
in njegovi okolici jim prav gotovo 
ne bo dolgËas! 

Besedilo: SA©A MEJA»
Fotografije: VERA MEJA»

 Vrtec KamenËek tudi uradno odprt

Prijazen in sodoben 
drugi dom 78 malËkov

Na zadnji marËevski dan je novi vrtec KamenËek v prizidku O© 27. 
julij, ki je 78 otrok v svoje prijazne prostore sprejel sicer æe 7. marca, 
tudi uradno odprl svoja vrata. Na slovesnosti so ob prisotnosti otrok, 
njihovih starπev, dedkov in babic ter drugih obiskovalcev slavnostni 
trak prerezali æupan obËine Kamnik Marjan ©arec, ravnateljica VVZ 
Antona Medveda Renata Hojs, direktor podjetja Jelovica Hiπe Gregor 
BaniË in generalni sekretar na Ministrstvu za πolstvo in πport Darko 
Kraπovec.

Da bi imeli ≈KamenËki« kar najlepπe spomine na otroπtvo, so jim za-
æeleli njihovi sovrstniki iz kamniπkih vrtcev, ki so ob pomoËi vzgojiteljic 
pripravili prisrËen program s pesmijo in plesom. 

lostni ureditvi, saj so bili zaradi ve-
likih hitrosti voznikov izpostavljeni 
predvsem najmlajπi udeleæenci v 
prometu. Zahvalil se je tudi vsem 
lastnikom, ki so odstopili zemljiπËa 
za ureditev varnejπe ceste s ploËni-
kom. Varno voænjo po novi cesti je 
zaæelel tudi Stane PetriË iz Cestnega 
podjetja Ljubljana, ki je bil glavni iz-
vajalec zahtevnega projekta.

ZaËetki rekonstrukcije izredno 
obremenjene ceste Kamnik-Podgor-
je segajo v leto 2009, ko je podjetje 
Lunar iz Kranja izdelalo projekte 
za izvedbo rekonstrukcije. V Ëasu 
lanskoletnih jesenskih poplav se je 
priËela rekonstrukcija ceste v dolæini 
650 metrov. Vrednost investicije je 
znaπala 282.000 evrov s ciljem iz-
boljπati prometno varnost, umiriti 
hitrost prometa in izgraditi ploËnik 
na πolski poti.

Celotna investicija je zajemala 
izgradnjo ploËnika, zamenjavo 
ustroja voziπËa in asfaltiranje ceste, 
ureditev odvodnjavanja, izgradnjo 
javne razsvetljave in para avtobus-
nega postajaliπËa s prehodom za 
peπce ter izvedbo dveh ukrepov za 
umirjanje prometa. 

SA©A MEJA»

Slovesno odprtje ploËnika 
in razsvetljave v Podgorju

Vodja programa DORA mag. Maksimilijan Kadivec, KamniËan, je 
predstavil program DORA, ki je usmerjen, da v presejani populaciji 
zmanjπa umrljivost æensk za rakom dojk za 25 do 30 odstotkov. 
Pogoj za uspeπnost programa je, da se vabilu na mamografski pre-
gled odzove vsaj 70 odstotkov æensk. ≈Æenske prosim, da se udeleæijo 
presejalnega programa, s katerim se zmanjπa umrljivost zaradi raka dojk, ki 
je pri æenskah najpogostejπi. Sledimo evropskim smernicam za zagotavljanje 
kakovosti v presejanju za raka dojk, imamo sodobne digitalne mamografe in 
ultrazvoke. Od mamografije do konËne diagnoze je potrebnih 14 dni, prav 
tako pa mora biti tudi Ëim krajπi Ëas do morebitne operacije. Vsem pa æelim 
Ëim lepπe mamografske izvide!«

Æenske, ki ustrezajo merilom za udeleæbo v programu DORA, bodo 
z Onkoloπkega inπtituta Ljubljana prejele pisno vabilo. V program 
pa se lahko naroËijo tudi same po telefonu: 01 5879 561, vsak dan od 
9. do 11. ure, ali piπejo na elektronski naslov:   dora@onko-i.si. Za 
sodelovanje v programu DORA ne potrebujejo napotnice.

Statistika od samega zaËetka programa DORA do konca leta 2010 
kaæe dobro odzivnost æensk na vabila k slikanju. V obdobju od 21. 
aprila 2008 do 31. decembra 2010 je bilo na presejalno slikanje vab-
ljenih 17.384 æensk, slikanja se jih je udeleæilo 14.211, kar predstavlja 
81,75-odstotno udeleæbo. Pri 123 slikanih æenskah so odkrili raka.

VERA MEJA»

V mobilnem mamografu na Glavnem trgu  
æe opravljajo preventivne preglede

Na Glavnem trgu bo do 21. junija postavljen mobilni mamograf,  
v katerem v okviru dræavnega presejalnega programa za rak dojk Dora 
opravljajo preventivne mamografske preglede s sodobnimi digitalnimi 
inπtrumenti.

Odprtje mobilnega mamografa in πiritev programa DORA sta po-
zdravila æupan obËine Kamnik Marjan ©arec in svetovalec predsednika 
RS za zdravstveno in socialno varstvo ter humanitarna vpraπanja mag. 
Franc HoËevar. Kot je povedal æupan Marjan ©arec, so se na ObËini 
odloËali med veË lokacijami: ≈Izbrali smo Glavni trg, kjer se bore malo 
dogaja. Enota mobilne mamografije bo tu vsem na oËeh. Sam vem, kaj je 
bolezen rak, saj sem izgubil oba starπa. PravoËasno odkrita bolezen je bi-
stvenega pomena za Ëimprejπnje in uspeπno zdravljenje. Æelim, da ËimveË 
obËank opravi ta pregled!«

Kot je poudarila generalna direktorica direktorata za javno zdravje 
na Ministrstvu za zdravstvo Mojca Gruntar »inË, je rak vse bolj po-
gosta bolezen. Na sreËo danes ni veË usodna, k Ëemur prispevajo 
varovalni dejavniki: zdrav naËin æivljenja, zdrava prehrana, gibanje, 
omejevanje kajenja ... S tem, da se odzovejo vabilu, lahko æenske 
najveË storijo za svoje zdravje.Mladi Podgorci so poskrbeli za preπerno razpoloæenje.

Mobilni mamograf na Glavnem trgu so namenu predali generalna 
direktorica direktorata za javno zdravje na Ministrstvu za zdravstvo 
Mojca Gruntar »inË,  æupan obËine Kamnik Marjan ©arec in svetova-
lec predsednika RS za zdravstveno in socialno varstvo ter humanitarna 
vpraπanja mag. Franc HoËevar.
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4 8. april 2011 OB PRAZNIKU OB»INE KAMNIK

29. marec je praznik kamniπke obËine. KamniËani smo pred πest-
najstimi leti dan rojstva velikega KamniËana, Slovenca, generala in 
pesnika Rudolfa Maistra ∑ Vojanova izbrali za svoj praznik. Vrsta 
razliËnih prireditev, ki so se zvrstile v zadnjih tednih, je zaznamovala 
letoπnje praznovanje. Osrednje slovesnosti v poËastitev spomina na 
velikega KamniËana pa so potekale v ponedeljek, 28. marca. 

Tradicionalno slovesnost pred spomenikom Rudolfa Maistra na Trgu 
talcev, ki je naπemu mestu v ponos æe vse od leta 1970, je napovedal pro-
menadni koncert Mestne godbe Kamnik na Glavnem trgu. General 
Maister je s svojim znaËajem in vrednotami vzor Slovenske vojske, 
zato v slovesnosti æe vrsto let sodeluje »astna enota Slovenske vojske. 
Ministrica za obrambo dr. Ljubica JeluπiË in æupan Marjan ©arec sta 
v spomin na velikega moæa, KamniËana in Slovenca, poloæila venec k 
njegovemu spomeniku. Ministrica dr. Ljubica JeluπiË je v svojem slav-
nostnem govoru spomnila na pogumna dejanja generala Maistra v letih 
1918 in tudi druga pomembna dejanja pri oblikovanju slovenske dræave, 
tako v Ëasu druge svetovne vojne, kot osamosvojitvene vojne leta 1991. 
≈Ko govorimo o spominih na generala Maistra, je prav, da se zavemo kako 
Maister povezuje nas, dræavljane te dræave, civilno druæbo in politiko. Bil je 
prvi general v naπi zgodovini, tiste vrste Ëlovek, ki je v sebi zdruæeval ælahtnost, 
neustraπnost, odloËnost in pogum, kar vse potrebuje Ëlovek takrat, ko ve, da 
mora za svoj narod, svojo dræavo, domovino narediti nekaj, kar narekuje glava 
in srce, pa drugi za to nimajo dovolj poguma,« je med drugim poudarila 
ministrica in dodala, da smo lahko ponosni, da je naπe mesto rojstni 
kraj tako velikega rodoljuba. 

V kulturnem programu, ki ga je povezovala KamniËanka Barbara 
BoæiË, so zapeli pevci Lire, zaigrala je Mestna godba Kamnik, recitator-
ka iz dramske skupine Rudolfi ©CRM Kamnik pa je med nas ponesla 
Maistrove verze.

Podoknica pred Maistrovo rojstno hiπo na ©utni
Po slovesnosti pred Maistrovim spomenikom so se zbrani z mini-

strico in gosti odpravili peπ po starem mestnem jedru do rojstne hiπe 
generala Maistra, kjer so pevci DKD Solidarnost pripravili prav tako 
tradicionalno Podoknico. Vsako leto v program vkljuËijo le eno izmed 
Maistrovih pesmi, letos smo sliπali priljubljeno in poznano Zavrπki 
fantje, saj je Solidarec Janez Maleπ ministrici ob obisku Kamnika v 
Ëasu lanskoletnih dnevov narodnih noπ obljubil to njej ljubo pesem, Ëe 
nas za praznik poËasti s svojim obiskom. 

Dr. Niko Sadnikar, Ëastni obËan Kamnika in od leta 2003 Ëastni 
Ëlan zveza druπtev general Rudolf Maister, je kot odliËen poznavalec 
Maistrovega æivljenja povedal mnogo zanimivega o Maistru in zgodovini 
njegove rojstne hiπe. Opomnil je, da kljub prizadevanjem mnogih, obËini 
πe vedno ni uspelo v njej urediti spominske sobe. 

Na slavnostni seji obËinskega sveta podeljena  
obËinska priznanja

Slavnostna seja ObËinskega sveta ObËine Kamnik se je priËela 
s slovensko himno, ki smo jo tokrat posluπali v nekoliko drugaËni 
izvedbi, zaigrali so jo namreË glasbeniki SimfoniËnega orkestra Dom- 
æale ∑ Kamnik, prejemnika letoπnjega srebrnega priznanja ObËine 
Kamnik. Slavnostni govornik æupan Marjan ©arec je poudaril, da je 
Rudolf Maister eden tistih pomembnih ljudi, rojenih v Kamniku, ki 
so pomembno zaznamovali zgodovino Slovenije. ObËina Kamnik je 
pred leti z razglasitvijo njegovega rojstnega dneva kot obËinskega 
praznika dala veliko priznanje domoljubu, ki mu je bila Ëast in pra-
vica ter dolænost biti gospodar na svojem ozemlju skoraj æivljenjsko 
poslanstvo. ZaËutil je klic zgodovinskega trenutka in bil na pravem 
mestu, ko je πlo za severno mejo naπe dræave. Ni iskal svoje koristi, 
ni razmiπljal pragmatiËno, razmiπljal je s srcem. Njegov cilj je bil 
vrniti svojemu narodu tisto, kar mu pripada. NiË veË in niË manj. 
≈Tudi Slovenija najbræ ne bi mogla biti samostojna brez pogumnih ljudi, ki 
so dali celo svoja æivljenja. Nocoj bomo poleg bronastih, srebrnih in zlatih 
priznanj, posmrtno podelili naziv Ëastnega obËana Francetu TomπiËu, za-
Ëetniku demokratiËnih procesov v Sloveniji. Kamniπka politika se je tokrat 
poenotila, a hkrati potrdila tezo, da zasluænemu Ëloveku radi izreËemo pri-
znanje πele po smrti«, je spomnil æupan ©arec. Osvetlil je tudi aktualna 
dogajanja in razvoj obËine ter projekte, ki se jih kot podedovane 
lotevajo na zaËetku mandata. 

Osrednje slovesnosti  
v spomin na generala in 
domoljuba Rudolfa Maistra

Prejemniki priznanj z æupanom in podæupanoma.

Po slovesnosti pred Maistrovim spomenikom so se zbrani z ministrico in gosti odpravili peπ po starem 
mestnem jedru do rojstne hiπe generala Maistra na ©utni.

Na predveËer rojstnega dne Rudolfa Maistra so v ponedeljek, 28. marca, pred njegovo rojstno hiπo na 
©utni zadonele Maistrova pesem Zavrπki fantje in druge, ki so jih zapeli pevci Moπkega pevskega zbora 
DKD Solidarnost. 

Slovesnost pri spomeniku Rudolfa Maistra na Trgu talcev æe vrsto let s pesmijo pospremijo pevci Prvega 
slovenskega pevskega druπtva Lira.

Naziv Ëastnega obËana 
ObËine Kamnik je obËin-
ski svet posmrtno podelil 
Francetu TomπiËu za iz-
jemne doseæke na podroËju 
demokratizacije slovenske 
druæbe in njegov prispevek 
pri osamosvajanju Sloveni-
je. Njegovi æeni Marti Lav-
riË TomπiË sta spoπtovanje 
izrazila tudi Janez Janπa, 
predsednik SDS, in Igor 
Podbreænik, predsednik 
Demosa na Kamniπkem.

V kulturnem programu slavnostne seje je sodeloval SimfoniËni orkester 
Domæale ∑ Kamnik, prejemnik letoπnjega srebrnega priznanja ObËine 
Kamnik. Pod taktirko Jere PetriËek Hrastnik so glasbeniki mojstrsko 
zaigrali dela Mozarta - La Clemenza Di Tito in Puciharja ∑ So Einfalt! 
Za evfonij in orkester.

≈Pregovor pravi, da prva lastovka 
πe ne prinese pomladi. Dræi, daje 
pa novo upanje in vliva optimi-
zem. NiË nam ne bo podarjeno, 
za vse se bo potrebno truditi, a s 
sodelovanjem uspeh ne bo izostal. 
Strah nas je lahko samo strahu 
samega, niËesar drugega. Vsem 
dobitnikom priznanj gre zahvala 
za dosedanje delo v dobro lokalne 
skupnosti, obenem pa naj jim bodo 
spodbuda za naprej. Zahvaljujem 
se tudi vsem drugim, ki vsak dan 
delate v korist ObËine Kamnik in ji 
æelite dobro. Ob jutriπnjem prazni-
ku vsem iskreno Ëestitam in æelim 
tistega poguma in zanosa, ki ga je 
poosebljal naπ veliki rojak general 
Rudolf Maister«, je slavnostni go-
vor v Domu kulture Kamnik za-
okroæil æupan Marjan ©arec. 

Æupan Marjan ©arec je na odru 
kamniπkega doma kulture podelil 
enajst obËinskih priznanj. Brona-
sta priznanja ObËine Kamnik so 
prejeli: Marjan Schnabl, Marija 
Marjeta Mali in Tomaæ Petek. 

Srebrna priznanja ObËine Kam-
nik so prejeli: Ivanka UËakar, 
Vilko Rifel, MedobËinski muzej 
Kamnik in SimfoniËni orkester 
Domæale ∑ Kamnik. 

Zlato priznanje ObËine Kamnik 
so prejeli: Iva Humar, Branko No-
vak in Primoæ Hieng. 

Naziv Ëastnega obËana ObËine 
Kamnik je obËinski svet posmrt-
no podelil Francetu TomπiËu za 
izjemne doseæke na podroËju 
demokratizacije slovenske druæbe 
in njegov prispevek pri osamo-
svajanju Slovenije.

Besedilo in fotografije:  
SA©A MEJA»
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FOLKLORNO IZRO»ILO

V okviru praznovanj obËin-
skega praznika je 12. marca v 
Domu kulture Kamnik poteka-
la obmoËna revija otroπkih in 
odraslih folklornih skupin z na-
slovom ≈Nam gregorjevo veleva: 
igra, ples ... naj ne okleva!«, ki 
sta ga pripravili ObmoËni izpo-
stavi Javnega sklada Republike 
Slovenije za kulturne dejavnosti 
Kamnik in Domæale. V progra-
mu so nastopile tri otroπke in 
πtiri odrasle folklorne skupine 
iz obmoËja Kamnika, Trzina, 
Mengπa, Grobelj, Domæal in 
Komende. Strokovna sprem-
ljevalca prireditve sta bila re-
gijska selektorja Neæka Lubej 
za otroπke skupine in Tomaæ 
Simetinger za odrasle. Prijetno 
prireditev, ki jo je soustvarilo 
preko dvesto folkloristov, je po-
vezoval Tone FtiËar. 

Prireditev je bila kljub bar-
vitosti v noπi, glasbi, pesmi in 

ObmoËna revija otroπkih in odraslih 
folklornih skupin

Nam gregorjevo veleva: 
igra, ples ... naj ne 
okleva!

plesih ter bogatem etnoloπkem 
izroËilu, æal, zelo skromno obis-
kana. Obiskovalce in nastopajo-
Ëe je pozdravil podæupan ob-
Ëine Kamnik Robert Kokotec. 
NastopajoËim se je zahvalil za 
ohranjanje noπe in ljudskega 
izroËila.

Besedilo in fotografije 
VERA MEJA»
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Dan pred koledarskim prihodom pomladi je v nedeljo, 20. marca, na 
Glavnem trgu v organizaciji Prvega slovenskega pevskega druπtva Lira 
Kamnik potekala tradicionalna prireditev Pozdrav pomladi. Poleg orga-
nizatorjev so nedeljsko popoldne s pesmijo, glasbo in plesom popestrili 
πe Moπki pevski zbor DKD Solidarnost, Godba Stranje, Folklorna skupina 
Druπtva upokojencev Kamnik, harmonikarja Sonja Klemenc in Damjan 
Umek (na sliki) ter mladi kitaristi iz ©kofje Loke. 

Pozdrav pomladi 

KOLEDAR PRIREDITEV
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≈Belokranjci nas vabijo na 
ohcet« je prepriËljivo odplesa-
la FOLKLORNA SKUPINA 
≈TRZINKA« - TD KANJA 
TRZIN, ki jo vodi Janez Flor-
janc, deluje tri leta.

FOLKLORNA SKUPINA KAMNIK deluje 15 let v okviru Druπtva upokojencev Kamnik, ves Ëas 
jo vodi Franci Poljanπek, prav tako vseh 15 let spretno vrti plesalke tudi najstarejπi plesalec Franc 
Novak (na sliki na levi).

OTRO©KA FOLKLORNA SKUPINA KD SVOBODA MENGE©, ki jo vodi Boπtjan Svete, v nastopajoËi 
zasedbi deluje Ëetrto leto ...

Mladi iz OTRO©KE FOLKLORNE SKUPINE DOMÆALE, ki jo 
vodi Boæa Bauer, so predstavili splet pesmi, plesov in glasbe na 
razliËne inπtrumente, tudi na oprekelj.

Mladi folkloristi OTRO©KE FOLKLORNE SKUPINE ≈AVRIKELJ« 
KOMENDA, ki je bila ustanovljena leta 2008 in jo vodi Marijan  
Rozman, so zaplesali Ljubca moja..

Mladi komendski folkloristi so 
ples pospremili πe z uprizoritvijo 
igrice Izgubil se je bacek.

SLAVNOSTNI KONCERT 
POSVE»EN SPOMINU  
NA RUDOLFA MAISTRA

V prijetnem koncertnem veËeru v Ëetrtek, 24. marca, posveËe-
nemu obËinskemu prazniku ObËine Kamnik, so se v Vremπakovi 
dvorani glasbene πole Kamnik predstavili najboljπi uËenci − solisti, 
otroπki in mladinski pevski zbor, jazz skupina, godalni in pihalni 
orkester Glasbene πole Kamnik. Æe kat tradicionalni slavnostni kon-
certni veËer je popestril kulturno æivljenje v Kamniku in prikazal 
utrinek dela izredno prizadevnih pedagogov ter dela in æivljenja 
Glasbene πole Kamnik.
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Svetniki SD smo zadovoljni 
s popolnim soglasjem ob 
sprejetju proraËuna

Letoπnje usklajevanje obËinskega proraËuna je bilo za obËinske svetnike 
Socialnih demokratov πe posebej naporno. Zavedali smo se namreË po-
sledic, ki bi nastale pri izvajanju nujnih obËinskih projektov, Ëe veËinsko 
soglasje na marËevski proraËunski seji ne bi bilo doseæeno. Tedaj bi nastal 
zastoj pri financiranju nujnih obËinskih projektov, kot so: vrtci, πole, na 
podroËju vzdræevanja cest, stanovanjsko komunalnih dejavnosti ipd. Da 
ne omenjamo zastoja pri sofinanciranju πporta in kulturnih dejavnosti 
ter drugih druπtev.

Svetniki SD smo realni. Vemo, da se ob nujnih projektih z omejenimi 
sredstvi ne da zadostiti prav vsem potrebam v obËini. Zaradi pospeπenih 
blokovskih gradenj v preteklih letih so strahovito narastle potrebe po 
vlaganju obËinskega denarja v predπolsko vzgojo in za potrebe osnovnih 
πol. Bremenijo pa nas tudi izgube in potrebe Velike planine, Zaklada 
narave d.o.o. Za bolj dolgoroËno reπitev problema se obËinsko vodstvo 
dogovarja na prometnem in na gospodarskem ministrstvu. 

Zato smo si obËinski svetniki SD v svojih razpravah na proraËunski seji 
prizadevali za sprejemljive kompromise z ostalimi svetniπkimi skupinami. 
Podprli smo dobre amandmaje, premalo domiπljene amandmaje smo sku-
πali izboljπati, slabe pa zavrniti. Nekateri amandmaji so bili umaknjeni, 
nekatere smo spremenili, nekaj jih je bilo sprejetih, nekaj pa zavrnjenih. 
Morda smo svetniki πe najveËje soglasje pri zavrnitvi amandmajev dosegli 
ob predlogu, po katerem naj bi se nekaj metrski kip mamuta postavil na 
PleËnikovo æelezniπko postajo v Kamniku oziroma v bliænji park. ObËudo-
valci tega umetniπkega dela smo menili, da sodi mamut ob Nevljico. 

Nekaj amandmajev si je bilo povsem nasprotujoËih. Tako so nekateri 
svetniki æeleli zmanjπati sredstva za gradnjo πol, Ëeprav je æe dolgo Ëasa 
jasno, da so le-ta moËno prenizka, drugi pa bi z amandmajem ta sredstva 
poveËali. Prav tako je bilo kar nekaj predlogov za zmanjπanje æe tako 
piËlih sredstev za prostorske izvedbene akte, brez katerih pa obËinska 
uprava ne bi mogla izvesti nujnih projektov. Razlogov za intenzivno in 
dolgo razpravo je bilo veË kot dovolj. V poznih veËernih urah smo bili z 
doseæenim kompromisom vsi zadovoljni, kar dokazuje popolno soglasje 
obËinskih svetnikov pri glasovanju o proraËunu.

Socialni demokrati si prizadevamo za realizacijo mnogih nujnih ob-
Ëinskih projektov, kot so zagotovitev vrtcev za vse otroke v obËini, ki jih 
potrebujejo, varnih osnovnih πol, ki bi zadoπËale potrebam v obËini in bi se 
jih zgradilo varËno, brez nepotrebnega osiromaπenja mestne zgodovine. 
Prizadevamo si za ukrepe na podroËju socialne in zdravstvene varnosti ob-
Ëanov in obËank, za zagotovitev prometne in komunalne infrastrukture, 
za postavitev kipa mamuta na primerno lokacijo ob Nevljici, za ustrezno 
sofinanciranje πportnih in kulturnih dejavnosti ipd. Na sejah obËinskega 
sveta smo posebej izpostavili potrebo po ureditvi Maistrove spominske 
sobe in po realizaciji pogodbe z æupniπËem, ki jo je obËina Kamnik sklenila 
leta 2002. 

ObËinski svetniki se zavedamo svoje odgovornosti do vseh obËanov in 
obËank. Zato bomo πe naprej posebej pozorni na to, da bodo javna ob-
Ëinska sredstva skrbno uporabljena za potrebe obËanov in obËank. 

Svetniπka skupina SD

KOLIKO PA JE VA© GLAS 
VREDEN?

4. seja obËinskega sveta nam je postregla s pestrim dnevnim redom, 
katerega poglavitne toËke so bile sprejetje letnega programa πporta, ob-
ravnava lokalnega energetskega koncepta ter sprejetje proraËuna obËine 
Kamnik za leto 2011.

Svetniπka skupina SDS pozdravlja sprejetje programa πporta. Vlaganje 
v πport ni dobiËkonosno, je pa smotrno. Kamnik je od nekdaj postregel z 
vrhunskimi πportniki, ki so segali po svetovnih odliËjih. Ko pa govorimo 
o πportu v druπtvih, je to πe toliko bolj pomembno, saj so razna vaπka 
πportna druπtva ena izmed gonilnih mehanizmov druæabnega æivljenja 
na podeæelju.

Prav tako smo z veseljem pozdravili lokalni energetski koncept. Pred-
lagali smo, da ga obravnavamo v dveh delih, kar se je strinjala tudi veËina 
svetnic in svetnikov. Menili smo, da je kvaliteta dokumenta pomembna 
za uresniËitev zastavljenih ciljev za zmanjπevanje onesnaæenja okolja. 
Predlagali smo, da se v koncept vkljuËijo tudi druge alternative, predvsem 
s podroËja proizvodnje energije. Pomembno je omeniti izrabo sonËne 
energije za proizvodnjo elektriËne energije vsaj sedaj, ko se investicija 
v takπne elektrarne πe splaËa. Seveda pa je tu πe vrsta moænosti izrabe 
naravnih virov za proizvajanje energije. 

Svetniπke stole smo najdlje gulili pri sprejemanju proraËuna obËine Kam-
nik za leto 2011. Obravnavali smo 25 amandmajev, od katerih je bilo spreje-
tih 14. V veËini so bili to dobri amandmaji, ki pa so po veËini Ërpali sredstva 
z napaËnih proraËunskih postavk. Med sprejetimi amandmaji je bil tudi 
amandma naπe svetniπke skupine za ureditev Habjanove ulice v ©marci. 

Iz πtevilnih glasovanj je bilo jasno razvidno, da so doloËeni amandmaji 
sluæili napenjanju miπic proti æupanu in dokazovanju moËi tako imenova-
ne opozicije. Prav smeπna so bila nekatera dejanja, ko so isti svetniki na 
primer v enem amandmaju dajali sredstva v sklad za mestni πoli, nato pa 
z naslednjim amandmajem predlagali, da se sredstva iz sklada vzamejo 
in dajo drugam. 

Ko sedaj potegnemo Ërto Ëez vse predloge proraËuna, glasovanja ter 
sprejete amandmaje lahko toËno izraËunamo, koliko evrov je vreden glas 
nekaterih svetnic in svetnikov v obËinskem svetu. 

Svetniπka skupina SDS Kamnik

Slabe tri mesece po zaËet-
ku proraËunskega leta je obËina 
Kamnik vendarle dobila proraËun. 
Posebnost letoπnjega sprejemanja 
proraËuna je bila zagotovo ta, da 
je moral iti osnutek proraËuna kar 
trikrat v obravnavo na obËinski 
svet. Normalno gre dvakrat. Pr-
vemu osnutku proraËuna, ki je bil 
obravnavan januarja, je namreË na-
sprotovala veËina svetnic in svet-
nikov (16). Ko je obËinski svet v 
zaËetku marca znova obravnaval 
osnutek proraËuna, se je osem (8) 
svetnic in svetnikov vzdræalo. Ob 
konËni obravnavi proraËuna, ko-
nec marca, pa ga je podprlo vseh 
devetindvajset (29) svetnic in svet-
nikov. Gre za πolski primer zdra-
vega delovanja demokracije, kjer 
se jasno pokaæe, da lahko koalicija 
in opozicija s pravim pristopom 
iz slabega proraËuna oblikujeta so-
liden proraËun.

Ko je bil konec januarja zavr-
njen prvi osnutek proraËuna, so iz 
ust æupana in obeh podæupanov pa-

V tretjem poskusu in v zadnjem 
trenutku je bil sprejet obËinski 
proraËun za leto 2011. Sprejet je 
bil soglasno, kar kaæe na zrelost in 
razsodnost svetnikov strank, ki niso 
na oblasti, vendar so ocenile, da 
bo enotna podpora pomenila ob-
Ëinskemu vodstvu boljπe izhodiπËe 
za realizacijo nalog iz proraËuna. 
Seveda je, kot navadno, temu do-
godku sledil obvezen politiËni mar-
keting, ki je sprejem proraËuna 
demonstriral kot velik uspeh seda-
njega vodstva obËine (ki je poza-
bilo, da je letoπnji proraËun padel 

 Druæba Velika planina d.o.o. je ponovno v srediπËu zanimanja kamni-
πke politiËne in druge javnosti. Lahko le reËem, niË novega. Z druæbo se 
ukvarjamo vsako leto samo takrat, ko je treba nameniti nekaj denarja za 
pokrivanje izgub, in ko se razplamti debata okoli proraËuna. ©irπega po-
gleda planina in druæba nista deleæni, nanju se ne gleda kot na kamenËek 
v mozaiku, ki je priloænost za ohranitev kulturne in naravne dediπËine 
v povezavi z razliËnimi tipi okolju prijaznega turizma in gospodarskih 
dejavnosti, ki bi imeli tudi pozitivne uËinke na gospodarstvo in okolje 
v obËini.

Trenutno je aktualna prodaja druæbe, za kar je dal letos zeleno luË tudi 
obËinski svet. Tisti, ki razmiπljajo, da bo sama prodaja druæbe (æiËniπki 
sistem, nihalka, Zeleni rob) reπila vse teæave obËinskega proraËuna, se 
morajo zavedati, da bo kupec investiral v druæbo le, Ëe bo na podlagi 
poslovnega naËrta ugotovil, da se mu bo investicija povrnila ter da bo 
upraviËen tudi do pridobivanja javnih sredstev za æiËniπki sistem ter da se 
bodo izvedli doloËeni ukrepi na Veliki planini in dolini Kamniπke Bistrice, 
ki so v pristojnosti ObËine (prostorski, komunalni, prometni...). Sedanje 
stanje ne omogoËa razvoja, kar smo ugotovili tudi sami.

Tako pridemo do osnovnega problema. Druæbo Velika planina lahko 
prodajamo, lahko jo upravljamo sami, lahko se gremo javno-zasebno 
partnerstvo, vendar moramo za odloËitev o smeri razvoja vedeti kaj je 
naπ namen in cilj. ObËina mora prevzeti pobudo in voditi usklajevanje 
razliËnih pogledov posameznih akterjev (agrarne skupnosti, druæba Velika 
planina, planinska druπtva, bajtarji, Rigl, domovi...) in doseËi soglasje vsaj 
o minimalnih ukrepih za uresniËevanje skupnih ciljev, saj bo obmoËje 
zanimivo za vlagatelje le, Ëe bo æivelo in delalo kot celota.

In kaj mora biti glavni cilj? Naπa dediπËina in naravno okolje oziroma 
æivljenjski prostor rastlinskih in æivalskih vrst, planπarstvo ter bogato ljud-
sko izroËilo, etnoloπke posebnosti in naselbinska dediπËina.

»e izhajamo iz zapisanega je jasno, da je tudi pred morebitno prodajo 
podjetja potrebno urediti razmere na obmoËju tako, da se poenotimo 
glede primarnega cilja ter da se poiπËe konsenz o posameznih ukrepih, ki 
jih je potrebno sprejeti in izvesti.

In kaj so glavni ukrepi, s katerimi se je potrebno sooËiti v tem letu?
Ker dræava oËitno nima namena ustanoviti Regijskega parka KSA, bi mo-

rala ObËina prevzeti pobudo in enakopravno z ostalimi akterji ustanoviti 
Krajinski park Velika planina ter doloËiti model upravljanja parka. Ustanovi 
se lahko na primer zadruga, ki deluje po naËelu en Ëlan en glas, ki na 

Vrtec, otroci, obËina (II.)
Natalija Berlec je v Kamniπkem obËanu πt. 5, ki je izπel 11. marca, v 

Ëlanku z naslovom ≈Vrtec, otroci,  obËina ∑ ali res obËina in vrtec delata v 
dobro starπev« navedla nekaj informacij glede plaËil vrtca, ki pa niso to-
Ëne, zato smo se odloËili, da odgovorimo na zapisano v dveh sklopih:

1. PlaËevanje cen programov v vrtcih
Starπi na zaËetku leta dobijo nove odloËbe o viπini zniæanega plaËila 

glede na program vrtca. OdloËba praviloma velja za koledarsko leto in 
doloËa, v kakπnem odstotku so starπi dolæni plaËevati ceno programa vrtca, 
v katerega je vkljuËen njihov otrok. Razliko do polne cene programa krije 
obËina stalnega bivaliπËa. Trditev v omenjenem Ëlanku ne dræi, saj otro-
kom, ki s septembrom preidejo iz prvega starostnega obdobja v drugo 
starostno obdobje, od dneva prehoda dalje zaraËunavamo ceno programa 
za drugo starostno obdobje. Æe iz besedila odloËbe je jasno, da starπi 
plaËujejo v odstotku od cene programa, v katerega je vkljuËen otrok. 
Sklep o doloËitvi cen programov za predπolsko vzgojo v ObËini Kamnik 
doloËa cene dnevnih programov za naslednja starostna obdobja:

- oddelki prvega starostnega obdobja,

LETO 2012 BO ODLO»ILNO
dale teæke besede. Bile so popolno-
ma nepotrebne in tudi neutemelje-
ne. ©lo je predvsem za ustvarjanje 
medijskega pritiska in za poskus 
prelaganja odgovornosti na opozi-
cijo. Januarski osnutek proraËuna 
je bil preprosto slab, zato je bilo 
edino logiËno, da smo ga zvrnili. S 
tem smo æupana in tudi obËinsko 
upravo prepriËali, da so πli v nov 
krog pogovorov in usklajevanj, s 
pomoËjo katerih je bil doseæen na-
predek. »e bi v opoziciji delovali 
politikantsko in uæaljeno, kar nam 
je oËital æupan, potem bi v zaËet-
ku marca pri ponovni obravnavi 
osnutka proraËuna naredili vse, da 
bi sprejemanje proraËuna blokirali, 
pa nismo. Kljub neutemeljenim ob-
toæbam nismo bili uæaljeni, ampak 
smo delovali konstruktivno in dru-
gemu osnutku nismo nasprotovali. 
Pred konËno obravnavo proraËuna 
je obËinska uprava upoπtevala πe 
nekatere opozicijske predloge, ne-
kaj amandmajev pa smo pripravili 
tudi sami. Na koncu smo proraËun 

podprli tudi v opoziciji, saj smo se 
zavedali realnih finanËnih okoliπ-
Ëin, priznali obËinski upravi trud 
pri usklajevanju proraËuna, æupanu 
pa dali priloænost, da pokaæe, kaj 
zmore.

V prvih treh mesecih, ki so bili 
tako ali drugaËe zaznamovani s 
sprejemanjem proraËuna, se je ve-
likokrat iz koalicijskih vrst sliπalo, 
da je proraËun za leto 2011 pri-
pravil nekdanji æupan Smolnikar, 
oziroma da obveznosti letoπnjega 
obËinskega proraËuna izhajajo iz 
preteklih odloËitev. K temu pa so 
vedno dodali, da bo v letu 2012 
drugaËe, saj naj bi proraËun v 
celoti pripravil sedanji æupan ©a-
rec. Bojim se, da so to zgolj lepe 
besede za pomiritev javnosti in 
za pridobitev miru do konca le-
toπnjega leta. Tokrat je bilo veliko 
projektov preloæenih na prihodnje 
leto. SodeË po naËrtih razvojnih 
programov, projekti, planirani za 
leto 2012, æe presegajo en obËinski 
proraËun (25 milijonov evrov), ob 

tem pa je potrebno povedati, da 
v ta izraËun niso vkljuËeni stroπki 
plaË obËinske uprave (1,5 milijonov 
evrov) in otroπkega varstva (6 mili-
jonov evrov) in drugi tekoËi stro-
πki delovanja obËine. Leto 2012 bo 
vsekakor odloËilno leto ©arËevega 
mandata, saj bo takrat potrebno 
sprejeti kljuËne odloËitve o naËinu 
financiranja pomembnih projektov, 
kot so mestne πole, izgradnja vodo-
vodnih in kanalizacijskih sistemov 
ter πtevilnih drugih projektov. 

Verjamem, da bo leto 2011 tisto, 
ko se bo novi æupan ©arec do-
konËno spoznal in uvedel v novo 
sluæbo, prav tako bo imel dovolj 
Ëasa, da se seznani s problematiko 
obËine. Kljub vsemu pa æupan ne 
sme spregledati, da ni dobro, Ëe je 
delovanje obËine prepuπËeno dnev-
nemu navdihu, zato je nujno, da 
Ëim prej javnosti predstavi cilje, ki 
jih æeli do konca mandata uresni-
Ëiti. ©ele ko bodo postavljeni cilji, 
lahko najdemo pravo pot do teh 
ciljev. Dokler pa ciljev ni, lahko ta-
vamo vsepovsod in se pretvarjamo, 
da smo na pravi poti.

MATEJ TONIN

Podpora z amandmaji popravljenemu proraËunu
æe takoj v prvem branju). Sprejem 
proraËuna je samo prvi, verjetno 
manj zahteven del; enotna podpora 
namreË pomeni tudi veËjo odgovor-
nost za njegovo realizacijo, kar pa 
je obiËajno precej teæji del. 

Tukaj bo vodstvu obËine gotovo 
lahko v precejπnjo pomoË cela vrsta 
aktivnosti in dokumentov, ki so bili 
pripravljeni æe v prejπnjem obdobju 
(in ki so bili po mnenju sedanjega 
vodstva povsem zgreπeni).

ProraËun ni bil ambiciozen 
in idealen, vendar smo ga z ne-
kaj amandmaji nekoliko popravili. 

Predvsem smo omejili ambicije 
obËine in vodstva po poveËevanju 
stroπkov za delo uprave in poveËeva-
nju πtevila zaposlenih. V obdobju, 
ko se na vseh ravneh vrstijo pozivi 
k varËevanju in racionalni porabi 
sredstev, take ambicije niso razu-
mljive niti pametne. Z amandmaji 
smo poskuπali zagotoviti tudi sred-
stva za nekatere aktivnosti, ki so 
po naπem mnenju bolj potrebne in 
nujne, kot pa jih vidijo sestavljavci 
proraËuna. 

ZaskrbljujoËe pa je dejstvo, da 
na nobenega od naπih amandmajev 

predlagatelj ni odgovoril z argumen-
ti, paË pa z aroganco in celo æalit-
vami. Pomanjkanje argumentov ne 
vzbuja zaupanja v pripravljenost in 
sposobnost vodstva za realizacijo 
programa, ampak vzbuja pomisle-
ke, da gre pri tem v prvi vrsti za 
delitev plena. 

V nadaljevanju bomo pazljivo 
spremljali realizacijo posameznih 
programov iz sprejetega proraËu-
na, kakor tudi tistih, ki so zapisani 
v programu dela ali pa sprejeti s 
sklepi obËinskega sveta. 

LTS - Za Kamnik

SistematiËen pristop k razvoju obmoËja  
Velike planine in doline Kamniπke Bistrice

podlagi sprejetega upravljavskega naËrta vodi park ter skrbi za: promocijo, 
obveπËanje, vodniπko sluæbo, celovit prometni reæim, razvoj turizma in 
drugih gospodarskih dejavnosti, urejanje poti, sodelovanje pri prostorskem 
naËrtovanju, upravljanje z Zelenim robom, z æiËniπkim sistemom ∑ brez 
nihalke, nakup koË, po moænosti tudi hotela ©imnovec, ipd.

Glede nihalke in sedeænice sem prepriËan, da ju je potrebno ohraniti, saj 
gre za trajnostno obliko prevoza, s Ëimer zaπËitimo tudi naπo dediπËino 
in naravo na planini. Zato je predlog, da se podjetje preoblikuje v javno 
podjetje, ki opravlja funkcijo javnega prevoza, dober, saj nam odpira moæ-
nost za pridobitev dræavne subvencije, o kateri se z dræavo dogovarjajo 
slovenski æiËniËarji, kar pa bi veljalo za sisteme, ki delujejo skozi vse leto. 
Nihalka bo letos dobila nov pogonski sistem, pristopiti pa je potrebno tudi 
k izdelavi poslovnega naËrta celovite prenove nihalke in sedeænice ob pred-
postavki, da se ustanovi park. Nihalka kljub vsem negativnim kampanjam 
πe vedno prepelje slabih 50.000 potnikov letno. Si lahko predstavljamo, 
koliko potnikov bi bilo, Ëe bi bile razmere urejene?

Pomemben ukrep je tudi izdelava prometnega reæima ∑ kdo se lahko do 
kje pripelje in pod kakπnimi pogoji ∑ z naËrtom lokacij parkirnih povrπin 
ter oznaËenimi potmi na planino z vzhodne strani.

Poleg zapisanih minimalnih ukrepov se lahko zaËne pripravljati skupna 
turistiËna ponudba, v kateri naj se resno premisli o krËenju smuËarskega 
turizma, ker je to prevelika finanËna obremenitev in se usmeri predvsem 
v druge moænosti, ki jih ponuja zimska sezona in so namenjene rekreaciji, 
zabavi in druæinskemu turizmu. Potrebno je izdelati model za spodbujanje 
planπarstva, obnovo pastirskih koË, dopolnilnih kmetijskih in turistiËnih 
dejavnosti ter izkoriπËanje zelene energije v obliki razliËnih obËinskih 
subvencij in strokovnih pomoËi za prijavo na dræavna in evropska sredstva 
ter izdelati projekte reπevanja problemov z vodo, elektriko, odpadnimi 
vodami ter odpadki.

»asa ni veliko. Aktualna politika je postavila rok, da se najde kupca 
do konca leta. Kaj sledi potem, nihËe toËno ne ve. Zato predlagam, da 
ObËina prevzame koordinacijo dogovarjanja o predlaganih ukrepih, ki so 
podrobno obrazloæeni v mnogih obstojeËih dokumentih iz prejπnjih let in 
do konca leta doseæe dogovor s partnerji. Seveda pa si mora tudi ObËina, 
preden zaËne pogovore, odgovoriti na vpraπanje, kaj je njen primarni cilj 
in kaj je za dosego tega cilja pripravljena storiti. Brez cilja je vsaka pot 
prava. Ali napaËna.

Brane GOLUBOVI»

- kombinirani oddelki,
- oddelki drugega starostnega obdobja.
Starπi vedno plaËujejo v odstotku, ki jim ga je doloËila obËina stalnega 

bivaliπËa z odloËbo, od cene programa za starostno obdobje, v katerega 
je vkljuËen otrok in ne prihaja do nikakrπnega zamika med πolskim ter 
koledarskim letom.

2. Stroπki neporabljenih æivil v Ëasu uvajanja otroka
V vrtcu Antona Medveda smo problem, ki ga navaja gospa Natalija Ber-

lec glede uvajalnega obdobja, pred septembrom 2010 reπili tako, da smo na 
ravni zavoda doloËili uvajalno obdobje, ki traja od vstopa otroka v vrtec 
pa do dneva, ko otrok ne poje vseh obrokov, pripravljenih zanj, vendar 
najveË do 14 dni. V Ëasu uvajalnega obdobja starπem odπtevamo znesek 
neporabljenih æivil. To dokazuje, da skuπamo pomagati starπem, seveda v 
skladu z veljavno zakonodajo. Zato bi bilo korektno s strani gospe Natalije 
Berlec, da bi se o stvareh, ki jih je zapisala v Ëlanku, prej informirala. 
Vse informacije glede plaËil vrtca lahko pridobite pri raËunovodji vrtca 
Vesni JegliË Mandeljc (vesna.jeglic-mandeljc@vrtec-kamnik.si) in knjigovodji 
oskrbnin Maruπi Lampret (marusa.lampret@vrtec-kamnik.si).

RENATA HOJS, ravnateljica VVZ

Zahvala
V nedeljo, 3.4.2011, je bil v laæji prometni nesreËi udeleæen najin 
sin Stin Brinovec. In ko ti v takπnih trenutnih pomoË ponudijo ljud-
je, ki jih poznaπ mogoËe samo na videz, s katerimi si izmenjaπ samo 
≈Dober dan«, potem spoznaπ, da dobri ljudje so okrog nas. 
Od srca rada bi se zahvalila druæini Schnabl iz Koroπke ceste  
v ©marci, ki so tistega dne ponudili pomoË brez pomislekov.

Hvala Vam.                         Marija in Aleπ Brinovec, ©marca

Zavod za gozdove Slovenije 

prodaja poslovno stavbo 
na lokaciji Pot na Poljane 1, Kamnik, 

v izmeri 86 m2 s pripadajočim zemljiščem v izmeri 706 m2 na 
parc. št. 361/6 k.o. Kamnik. Izhodiščna cena je 110.000,00 EUR.

Rok za zbiranje ponudb je 18. 4. 2011 do 8.30 ure.

Za dodatne informacije se obrnite na vodjo lovišča 
Kozorog Darka Veternika, tel. 031-235-709.
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Maksimilijan Skalar je bil priznan in cenjen glasbeni pedagog, violinist in 
izdelovalec violin. Poseben sloves mu je prinesla obnova originalne Tarti-
nijeve violine, ki jo je usposobil, da so na njo lahko ponovno zaigrali. 

Ob 103. obletnici njegovega rojstva je MatiËna knjiænica Kamnik s po-
moËjo sodelavk Duπke Teæak in Milene GluπiË in v sodelovanju s Skalar-
jevimi hËerkami v dvorani knjiænice postavila razstavo o delu in æivljenju 
tega priznanega, a premalo znanega glasbenika, pedagoga in violinista. 
Kot Ëlovek je bil skromen, a kot uËitelj violine velik ter cenjen strokovnjak 
in svetovljan.

Razstava je v dvorani knjiænice postavljena πe do Ëetrtka, 14. aprila, 
nato pa se 21. aprila seli v avlo obËine Kamnik, kjer bo mesec dni na ogled 
vsem obiskovalcem obËinske hiπe.

Ob odprtju razstave je o ustvarjalnem æivljenju svojega oËeta spre-
govorila prof. Darka Skalar, ravnateljica Glasbene πole Kamnik. Ska-
larjevo inovativnost in prispevek k razpoznavnosti Kamnika je v 
svojem govoru poudaril tudi kamniπki æupan Marjan ©arec: ≈Kamnik 
je upraviËeno ponosen na svoje pomembne ustvarjalce. Hvaleænost so jim na-
klonili bolj v drugih krajih, kjer so nadaljevali z ustvarjanjem, kot v rojstnem 
Kamniku. Tudi v primeru Maksimilijana Skalarja je bilo tako. Trudimo se 
napako popraviti.« 

Svojo glasbeno nadarjenost in ljubezen do glasbe sta z obiskovalci 
delila Skalarjeva hËi, profesorica za violino na Akademiji za glasbo v 
Ljubljani, Monika Skalar in vnuk Tim Skalar Demπar, dijak Konserva-
torija za glasbo v Ljubljani.

Skalarjeva æivljenjska pot
Maksimilijan Skalar se je rodil 9. 2. 1908 v Ljubljani oËetu Ivanu in 

mami Ani, predniki izhajajo iz Kamnika. Leta 1912 se je druæina pre-
selila v materin rojstni kraj na Juæno Tirolsko. V Meranu, slikovitem 
mestecu z bogato kulturno in umetniπko tradicijo, je Maksimilijan 
preæivel lepo mladost, obiskoval je osnovno in meπËansko πolo. V tem 
obdobju se je seznanil z inπtrumentom lutnjo, nato pa se je zaËel uËiti 
igranja na violino. Æe kot mlad violinist je bil obetaven, saj je igral v 
Meranu, Padovi in v Benetkah. 

Srednji glasbeni πoli in Glas-
beni πoli ViË. Bil je tudi Ëlan 
Slovenske filharmonije. 

V obdobju delovanja v 
Ljubljani se je poroËil s Filo-
meno Kramberger, po rodu 
iz zdravniπke druæine iz Le-
narta v Slovenskih goricah. 
Filomena je bila uËiteljica, 
pouËevala je razredni pouk 
in violino. Leta 1954 se jima 
je rodila hËi Darka, najmlaj- 
πa Monika pa se je rodila v 
Kopru leta 1958.

Koprsko obdobje in 
razcvet pedagoπkega 
dela na Ptuju

Zaradi obljubljenih boljπih 
delovnih pogojev, dohodkov 
in stanovanja se je Skalar 
leta 1955 z druæino preselil 
v Koper in se kot profesor 

violine zaposlil v Glasbeni πoli Koper. IstoËasno je pouËeval v Glasbeni 
πoli Izola in Piran. Opravljal je tudi funkcijo inπpektorja za violino 
na primorskih glasbenih πolah. Vendar pa obljube vodstva πole niso 
bile izpolnjene, zato je Skalar sprejel vabilo s Ptuja in se tja preselil 
z druæino. 1. septembra 1962 je nastopil sluæbo profesorja violine na 
Ptuju. V letih od 1962 do 1968 je honorarno pouËeval violino tudi v 
Mariboru in na Srednji glasbeni πoli v Ljubljani. V letih delovanja na 
Ptuju si je pridobil izredno spoπtovanje med domaËini, kot profesor 
pa je bil vedno bolj cenjen. Zasluæen je za oæivitev komornega in 
orkestralnega muziciranja.

Na Ptuju je izπel uËbenik za zaËetnike Violinska πola I in II. UËbe-
nik je izπel v samozaloæbi, zaradi kvalitete pa se πe danes uporablja. 
V obdobju delovanja na Ptuju je ustanovil in vodil πolski godalni 
orkester, s svojimi uËenci pa je sodeloval na radijskih in televizijskih 
snemanjih. 

Selitev v Kamnik
Sledila je selitev bliæje Ljubljani. Druæina je dobila stanovanje v 

Kamniku, kjer se je Skalar leta 1969 zaposlil v Glasbeni πoli Kamnik 
in se dve leti pozneje upokojil. Tudi po upokojitvi je ostal aktiven v 
svojem pedagoπkem delu. Med leti 1971 in 1978 je honorarno pouËeval 
na Glasbeni πoli v Kamniku, Glasbeni matici v Trstu in na ZGBI Ljub-
ljana. V tem obdobju se je aktivno posvetil izdelovanju violin. 

Uspeπno pedagoπko delo 
Maksimilijan Skalar je izdal veË uËbenikov, ki jih je uporabljal pri 

svojem pedagoπkem delu, s katerim je zaËel v Beogradu. Uporabljal je 
uËne pripomoËke, ki so plod njegove iznajdljivosti in znanja: lokovod 
∑ naprava za pravilno vodenje loka uËencev zaËetnikov, pikice na 
ubiralki za Ëisto intonacijo pri zaËetnikih, tapecirani podbradniki in 
domiselni mostiËki. Za najmlajπe uËence je izdelal violino, manjπo od 
πestnajstinke. 

Iz vseh obdobij in krajev njegovega pedagoπkega dela so izπli znani 
in kvalitetni glasbeniki, ki so delovali in delujejo tako v Sloveniji kot 
v tujini. 

UËenci iz ljubljanskega obdobja (1945∑1954) so: Rok KlopËiË, pokojni 
profesor na Akademiji za glasbo, Marjeta Gajeta Bole ∑ SimfoniËni 
orkester RTV Slovenija, Majda ZupanËiË Korban, Borut Rode ∑ Slo-
venska filharmonija, Duπan Lipovπek, Marija Percl ∑ Operni orkester 
Ljubljana, Marjetka Koroπec, Breda Koch, Emil Carli, Sabina Skalar, 
Olga Skalar. Iz zadnjega obdobja njegovega pouËevanja v Kamniku 
znani uËenci, ki nadaljujejo glasbeno pot: so naslednji znani uËenci: 
Janez KlobËar, Emil Spruk, Dunja Spruk, Monika Skalar in Anja Skalar 
BlaæiË. V violinsko igro je vpeljeval tudi Mirjano in Saπa MatiËiËa, 
Francija KlobËarja, Vlada Motnikarja, Duπico in Ksenijo Jesenik, Sla-
vico Micev por. MatiËiË ... 

Pomemben izdelovalec violin-goslar, njegov opus 
obsega 232 violin in 10 violonËel

Maksimilijan Skalar je bil priznan izdelovalec violin oziroma goslar. 
S to dejavnostjo se je sreËal v Ëasu πtudija v Pragi, ko je zaradi vzdræe- 
vanja svoje violine zahajal k enemu tamkajπnjih goslarjev. Umetnostna 
obrt ga je navduπila, zato se je vpisal na seminar pri Karlu Pariku, 
»ehu z Dunaja. 

Skalar se je z izdelovanjem violin intenzivno ukvarjal v Ëasu sluæ- 
bovanja v Salzburgu. Tam je svoje violine uspeπno prodajal. Z gos-
larjenjem se je ukvarjal tudi v obdobju sluæbovanja na Ptuju in tam 
uvedel didaktiËne pripomoËke za violiniste zaËetnike. Nadaljeval je v 
Kamniku, kjer je opravljal svojo zadnjo sluæbo pred upokojitvijo. 

Razstava o pomembnem, a premalo poznanem 
kamniπkem glasbeniku Maksimilijanu Skalarju

Maksimilijan Skalar, priznan in cenjen 
glasbeni pedagog, violinist in izdelova-
lec violin.

Ob odprtju zanimive razstave v MatiËni knjiænici Kamnik o bogatem 
ustvarjalnem delu Maksimilijana Skalarja ∑ z leve: direktorica MKK 
Breda Podbreænik Vukmir, kamniπki æupan Marjan ©arec in Skalarje-
va hËerka Darka Skalar, ravnateljica Glasbene πole Kamnik.

Avtorici razstave Duπka Teæak (na desni) in Milena GluπiË sta navdu-
πeni nad bogatim æivljenjem glasbenika Skalarja. Tudi med njegovimi 
kamniπkimi uËenci so znani glasbeniki: Janez KlobËar, Emil in Dunja 
Spruk, Monika in Anja Skalar

Svojo glasbeno nadarjenost sta z zbranimi delila Monika Skalar, pro-
fesorica za violino na Akademiji za glasbo v Ljubljani, in njen sin Tim 
Skalar Demπar, dijak Konservatorija za glasbo v Ljubljani ∑ violina 
in klavir. Virtuozno sta zaigrala na violini, ki ju je izdelal njun oËe in 
dedek Maksimilijan Skalar.

V Kamniku se je rodilo veliko pomembnih ljudi. Ob razstavljenih 
Skalarjevih predmetih so se jih spominjali (z leve): Vladka Vremπak, 
hËi prof. Sama Vremπaka, dr. France MaleπiË, Miha KaË - kamniπki 
kipar in avtor bronastega odlitka Maksimilijana Skalarja, in Ëastni 
obËan obËine Kamnik dr. Niko Sadnikar, ki je kljub Ëastitljivim 95. 
letom nizal natanËne podatke o æivljenju in delu znamenitih kamniπkih 
meπËanov.

Karla Urh, glasbena pedagoginja in Ëlanica obËinskega sveta obËine 
Kamnik, si je v vitrini ogledala Skalarjevo violino iz kamniπkega ob-
dobja in njegovi priznanji Mestne obËine Ptuj: Ëastno priznanje in po-
smrtno priznanje iz leta 1998 ∑ Plaketa za njegov pomemben prispevek 
k obogatitvi glasbene kulture na Ptuju.

Po poti znanega glasbenika stopajo tudi njegovi vnuki. Barbara Litt-
mann, hËi Olge Skalar Littmann, je profesorica violine v NemËiji. 
Anja Skalar BlaæiË, hËi Darke Skalar, rojena 1977 v Ljubljani, je pro-
fesorica violine na Glasbeni πoli v Ljubljani. Simon Skalar, sin Darke 
Skalar, rojen 1982 v Ljubljani, je glasbeni pedagog in pianist, ukvarja 
se s kompozicijo. Najmlajπi med glasbeniki, Tim Skalar Demπar, sin 
Monike Skalar, rojen 1995, obiskuje Konservatorij za glasbo in balet 
v Ljubljani, predmet violina in klavir.

Besedilo in fotografije: VERA MEJA»

Po prvi svetovni vojni je bila Juæna Tirolska in z njim mesto Merano 
prikljuËena Italiji. Druæina Skalar se je zaradi osebnih in politiËnih 
razlogov preselila v Beograd, glavno mesto tedanje Jugoslavije, kjer so 
vsi trije glasbeno nadarjeni sinovi nadaljevali s πolanjem. Mladi Mak-
similijan je obiskoval tamkajπnjo Akademijo za glasbo, kjer je diplo-
miral leta 1928. Njegov profesor violine je bil Karel Holub. Glasbeno 
izobraæevanje je nadaljeval v Pragi. Sprejet je bil na Mojstrsko πolo 
dræavnega konservatorija, kjer ga je pouËeval eminentni pedagog in 
violinist Karel Hoffmann, ki je bil med drugim kar 42 let prvi violinist 
znanega Praπkega kvarteta. ©tudij na konservatoriju je Maksimilijan 
uspeπno zakljuËil leta 1930. V praπkem obdobju je pridobil tudi prvo 
goslarsko znanje. 

Leta 1930 se je vrnil v Beograd in se tam leto pozneje zaposlil kot 
profesor violine na Glasbeni πoli StankoviÊ, kjer je bil do zaËetka 
druge svetovne vojne leta 1941. Njegovo pedagoπko delo se je æe na 
samem zaËetku izkazalo za zelo kvalitetno. Ob rednem delu je inten-
zivno koncertiral, samostojno in kot Ëlan Beograjske filharmonije in 
opernega orkestra.

Kakor v poklicnem, so se tudi v njegovem zasebnem æivljenju do-
gajale velike spremembe. V tem obdobju je sklenil zakon s Hermino 
Becker, leta 1934 pa dobil hËerko Sabino.

Vojna usmeri ustvarjalno pot Maksimilijana Skalarja 
v Maribor, nato v Salzburg

Ob zaËetku druge svetovne vojne se je mlada druæina Skalar pre-
selila v Maribor, kjer je Maksimilijan jeseni 1941 zaËel pouËevati 
violino na Glasbeni πoli. Februarja naslednje leto se je zakoncema 
rodila druga hËerka Olga. 

Zaradi politiËnih razlogov je bil Maksimilijan premeπËen v Salzburg, 
kamor se je druæina Skalar preselila aprila 1942. Tam je sluæboval kot 
uËitelj violine na Salzburπkem uËiteljiπËu. Svoje glasbeno znanje je 
nadgrajeval pri profesorju Theodorju Müllerju in priznanem profesorju 
Mozarteuma Walterju Doellu. V tem obdobju je veË Ëasa namenil iz-
delovanju violin, kar je bilo poleg sluæbe pomemben vir dohodkov. 

Povojna vrnitev v Slovenijo
Takoj po drugi svetovni vojni se je Maksimilijan Skalar s hËerko 

Sabino vrnil v Slovenijo, v Ljubljano. Od leta 1945 do 1954 je bil 
violinist pri orkestru Radia Ljubljana. PouËeval je v Glasbeni matici, v 

Maksimilijan Skalar se je goslarjenju povsem posvetil v zadnjem 
obdobju æivljenja, po upokojitvi. Violine je izdeloval na Krasu, v hiπi 
v ©tanjelu, saj je bilo tamkajπnje podnebje zelo ugodno za goslarjenje. 
Nazadnje je goslaril v delavnici v Kamniku. Njegov opus obsega 232 
violin in 10 violonËel. Godala so opremljena z listiËi, kjer so napisani 
kraji izdelave: Beograd, Ljubljana, Koper, Ptuj, ©tanjel in Kamnik.

Odmevno Skalarjevo restavriranje Tartinijeve violine
Poleg izdelave novih violin se je mojster lotil tudi restavriranja sta-

rejπih. Nedvomno je najbolj odmevno njegovo restavriranje Tartinijeve 
violine. V Ëasu druge svetovne vojne so jo Italijani vzidali v stopniπËe 
obËinske palaËe, kjer je v vlaænem prostoru razpadla na 36 kosov. V 
takπnem stanju jo je dobil piranski muzej, ki je k restavriranju povabil 
Maksimilijana Skalarja. Zahtevno restavriranje mu je vzelo veË kot 
mesec dni, violina pa je zopet dobila svoj prvotni zven. Violina je na 
ogledu v Tartinijevi hiπi v Piranu.

Ljubezen do glasbe se prenaπa æe v tretjo generacijo 
druæine Skalar

Druæina Skalar je glasbeno nadarjena druæina, njihova ljubezen do 
glasbe se prenaπa æe v tretjo generacijo. Maksimilijan Skalar je svojo 
ljubezen do glasbe prenesel na vse svoje πtiri hËerke: Sabina Skalar, ro-
jena 1934 v Beogradu, deluje kot violinistka, koncertni mojster New 
York City Ballet Orchestra; Olga Skalar Littmann, rojena 1942 v 
Mariboru, je bila dolga leta koncertni mojster Beethoven Orchestra v 
Bonnu; Darka Skalar, rojena 1954 v Ljubljani, je ravnateljica Glasbene 
πole v Kamniku in tam tudi profesorica violonËela; najmlajπa Monika 
Skalar, rojena 1958 v Kopru, je bila dolgoletna koncertna mojstrica 
orkestra RTV Slovenija, sedaj pa je profesorica violine na Akademiji 
za glasbo v Ljubljani.

Glasbena šola Kamnik vabi na 
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Vstop je prost, iskreno vabljeni vsi ljubitelji baleta, predvsem otroci!
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»lani Druπtva krajanov Limbarske gore so s prisrËnim pozdravom in 
rdeËim nageljËkom za vsako æensko gostoljubno priËakali pohodnice in po-
hodnike æe vse od zgodnjih jutranjih ur v nedeljo, 13. marca. S tem tradi-
cionalnim sreËanjem in podarjanjem nageljËkov æelijo opomniti, da marec 
ne prebuja le narave, temveË tudi zavest o æenski in njeni vlogi v æivljenju. 
Moravπke rekreativno-druæabne prireditve na 773 metrov visoki izletniπki 
toËki, do katere vodi veË prijaznih pohodniπkih poti, z vrha pa se odpira 
Ëudovit razgled na Moravπko dolino, »rni graben, Ljubljansko kotlino, Kam-
niπke planine, zasavske in dolenjske hribe, pa tudi na Julijce s Triglavom ... se 
vsa leta udeleæujejo mnoæice, letoπnje prireditve pa kar 18.000 obiskovalcev. 
Organizatorji æe 23. pohoda po nagelj na Limbarsko goro so bili enako veseli 
tistih, ki so se prviË podali tja gor, kot tudi tistih, ki so bili tam æe veËkrat, 
nekateri celo na vseh 23 pohodih. 

Na prijetno izletniπko 
Limbarsko goro ∑  
tokrat po nagelj

MoravËe in Rokodelci Moravπke 
doline, Gorsko reπevalno sluæbo 
Ljubljana, sponzorji in prostovoljci 
pripravili izredno pester kulturni 
in zabavni program, v katerem so 
sodelovali: Polka bend, Grajski ok-
tet, moravπki otroci, Leseni rogisti, 

Joæica Mavsar ∑ dolenjski slavËek, 
Moravπki trio in ansambel Rubin. 
To mnoæiËno prireditev, edinstveno 
v poËastitev obeh praznikov æensk, 
je æe Ëetrto leto vodila Bernarda 
Mal, uËiteljica slovenπËine v O© 
MoravËe. Do vrha gore je v zgod-
njem dopoldnevu priπel tudi æupan 
obËine MoravËe Martin Rebolj 
in na ta prazniËni dan nagovoril 
zbrane. 

V znameniti baroËni cerkvi sv. 
Valentina na vrhu romarske gore je 
navduπil koncert Grajskega okteta. 
Osem mladeniËev z Vrhpolj pri 
MoravËah, ki pojejo skupaj sedmo 
leto pod vodstvom Petra Pirnata, 
je z ubranimi glasovi v πest ladijski 
cerkvi navduπilo posluπalce.

Na prireditvenem prostoru so se 
oglasili rogovi Lesenih rogistov. OËe 
teh mojstrov in oËe inπtrumentov 
je Joæe SetniËar. Glasbo je vzljubil 

v 3. razredu, leta 1996 je izdelal 
prvi unikatni leseni rog. Nato so 
nastajali novi in bilo jih je za cel 
orkester. Kar je ljubezen rojevala 
v delavnici, je moralo dobiti tudi 
igralca, ki si je upal zaigrati na ta 
nenavaden rog. Pogumno so Leseni 
rogisti prviË javno zatrobili 18. apri-
la 1998 v Litiji. Danes s ponosom 
razkazujejo unikatne inπtrumente 
doma in v tujini in Ëakajo, da do-

bijo glasbeno besedo. Nedavno so 
se vrnili s πvicarskega ledenika, kjer 
so bili na povabilo πvicarske lov-
ske zveze Ëastni gostje na koncertu 
lovskih rogistov na najviπje leæeËem 
prizoriπËu, na ledeniku Jung Frau z 
nadmorsko viπino 3560 m. Koncert 
je bil organiziran z namenom, da 
bi se doseæek 300 lovskih rogistov 
na koncertu na ledeniku s 3560 
metri nadmorske viπine vpisal v 
Guinessovo knjigo rekordov. 

Oder so poleg drugih zavzeli 
tudi mladeniËi, ki sestavljajo Mo-
ravπki trio. Fantje v letih πe niso 
dosegli dvajsetice, v glasbi pa jese-
ni praznujejo pet let delovanja. V 
ansamblu igrata brata Klemen in 
Primoæ Logaj, fanta, ki sta zras-
la in rasteta na Limbarski gori, 
zato domaËini z velikim ponosom 
spremljajo njun napredek. Æamet-
ni glas v ansambel prinaπa Robert 
Koderman z Dol pri Kraπcah. Vsak 
naravni talent obrusi glasbeni uËi-
telj, mentor, ki glasbenika vzgoji 
in nauËi razviti tisto, kar mu je 
dano ob rojstvu. Z Moravπkim tri-
om je glasbena polja oral Milan 
Kokalj, kitarist v ansamblu Franca 
MiheliËa, glasbenik in umetnik od 
glave do pete, z duπo in srcem, s 
poslanstvom v domaËem kraju. Ni 
dvoma, da so mentorstvo zaupali 
pravemu Ëloveku in je pred njimi 
πe obetavna prihodnost.

≈Veseli smo in zahvaljujemo se 
vam, da ste priπli ustvarit tako lepo 
vzduπje, ki naj vas plemeniti vse 
leto, do naslednjega snidenja.«, so 
pohodnikom v slovo izrekli orga-
nizatorji tradicionalne moravπke 
prireditve, posveËene predvsem 
æenam in materam. 

VERA MEJA»

V mesecu marcu je vsekakor veË 
pozornosti namenjene æenskam, kot 
druge mesece v letu, pa naj nam 
bo prav ali ne. Tudi kamniπke upo-
kojenke si æe vrsto let v marcu pri-
voπËijo prijetno æensko popoldne. 
»lanice æenske sekcije DU Kamnik 
so se letos sreËale 10. marca v dru-
πtvenih prostorih na Kolodvorski 
ulici. S seboj so tudi tokrat pri-
nesle obilo dobre volje in darilca 
za medsebojno obdarovanje. 

Predsednica sekcije Anica Blejc 
je zbrane toplo pozdravila, jim s 
stiskom roke Ëestitala za praznik 
in jih razveselila z nageljËki. 

Æenska sekcija pri DU Kamnik 
je bila na pobudo Ljudmile Dolenc 
ustanovljena pred 29. leti. Ljudmila 
je bila kar nekaj let predsednica, za 
kratek Ëas jo je nasledila Marjana 
Repolusk, nato je predsednikovanje 
prevzela Neæika Drovenik za 6 let, 
zadnjih pet let pa æensko sekcijo, 

Popoldan po æensko
v katero je vkljuËe-
nih 30 upokojenk, 
vodi dobrovoljna in 
delovna æena Anica 
Blejc iz ©marce, ki je 
tudi poverjenica v KS 
©marca in prostovolj-
ka v projektu starejπi 
za starejπe. 

» l a n i c e  æ e n s k e 
sekcije Kamnik se 
sestajajo vsak drugi 
in Ëetrti Ëetrtek v 
mesecu, razen v juliju 
in avgustu, v prosto-
rih DU Kamnik, na 
Kolodvorski ul. 5 ob 
16. uri. »as namenijo 
literarnemu izob-
raæevanju - pesmi in 
prozi, izmenjujejo si 
zdravstvene izkuπnje in kuharske 
recepte, seznanjajo se z zeliπËi, pri-
spevki o zdravju in zdravem æivlje-

nju, pol ure namenijo klepetalnici 
ob Ëaju. Na dva meseca praznujejo 
rojstne dneve, takrat je priloænost 

za sladkanje z do-
maËimi dobrotami, 
ki jih napeËejo slav-
ljenke. 

Æenske sekcije in 
druge oblike druæenj 
pa delujejo tudi po 
drugih krajih naπe 
obËine. V Srednji 
vasi se Ëlanice sesta-
jajo vsak prvi torek 
v mesecu ob 16. uri 
v Kulturnem domu 
v Srednji vasi. Vodi 
jih Ani Jericijo, 
poverjenica v KS 
Srednja vas.

V ©martnem v 
Tuhinju se sreËajo 
vsako drugo sredo 
v mesecu ob 18. uri 
v Kulturnem domu 

©martno. Vodi jih Francka Petek, 
poverjenica v KS ©martno. V Tu-
hinju se sestajajo vsak prvi torek 
v mesecu v Zdravstvenem domu 
Laze; zimske mesece ob 16. uri, 
ostale mesece ob 18. uri ∑ poleti 
so poËitnice. Imajo tudi pohode ob 
vsaki polni luni. Vodji sta Justi ©u-
πtar in Mimi Kadunc, poverjenici v 
KS Tuhinj. 

Na Selah se Ëlani in Ëlanice se-
stajajo vsak prvi Ëetrtek v mesecu 
ob 14. uri (v zimskem Ëasu), ostale 
mesece pa ob 15. uri v Gasilskem 
domu Sela, razen med poËitnicami. 
Vodi jih Joæi ©uπtar, poverjenica 
v KS Sela. V Stranjah se sreËujejo 
vsak drugi torek v mesecu v pros-
torih O©.

V dnevnem centru na Duplici se 
sreËujejo tako upokojenke kot upo-
kojenci vsak torek od 9. do 12. ure, 
razen ob praznikih ter julija in 
avgusta. 

VERA MEJA»

Deklice, dekleta in æene s Perovega so se na prvi pomladni dan zbrale 
v gasilskem domu Kamnik. V prijetnem vzduπju so ustvarjale cvetlice iz 
krep papirja. Ob sproπËenem klepetu in prigrizku domaËih dobrot ter 
slanega peciva so nastajale roæice s cvetovi razliËnih oblik in pestrih barv. 
Ustvarjalne Perovljanke so ob delu spremljale misli kako bodo s poklonom 
roËno izdelanega cvetja razveselile svoje mame, babice in prijateljice. 
Druge so sanjarile kako bodo s πopkom polepπale svoj dom, tretje kako 
bodo πe naprej izdelovale narcise, tulipane, vrtnice ter tega nauËile tudi 
svoje drage sestre, hËerke, vnuËke. »etrte so ustvarjale in razmiπljale v 
svojstvenem svetu tiπine.

Udeleæenke ustvarjalne delavnice ≈Naredimo si darilo same«, ki jo je 
vodila Helena Sterle, so nasmejanih obrazov ugotavljale ter se dogovar-
jale, da morajo s prijetnim druæenjem nadaljevati tudi v bodoËe. ≈To je 
krasen naËin za vkljuËitev v okolje, v katerem æivimo, za kovanje novih 
poznanstev, ohranjanje starih znanstev in hkrati kvalitetno preæivljanje 
prostega Ëasa,« se je sliπalo iz njihovih ust. Helena je navduπenim Perov-
ljankam zato obljubila, da si pred prihajajoËimi velikonoËnimi prazniki 
lahko obetajo nove, z zajËki obarvane ustvarjalne delavnice.

Katja Trotoπek

Roæice perovskih ≈roæic« 

UËenke in uËenci ter njihove uËiteljice iz podruæniËne osnovne πole 
Mekinje se tudi letos ob materinskem dnevu niso zadovoljili samo s πopki 
za svoje mamice in babice. Pripravili so jim æe tradicionalno proslavo ob 
materinskem dnevu, letos z naslovom Red je... ter ponovno napolnili 
dvorano ©KD Mekinje do zadnjega kotiËka.

Letos jim je bil datum naklonjen, saj se je proslava lahko odvila prav na 
materinski dan, to je bilo v petek, 25. marca. Kot je v navadi so si tudi letos 
izbrali osrednjo temo — Red je..., preko katere so nas z raznimi vloæki opo-
zorili, da mora biti red tako med ljudmi, æivalmi in tudi v okolju, v katerem 

æivimo! Seveda pa zaradi same zgodbe niso zapostavljali slavljenk, ki so 
ob prihodu dobile darila, nato pa uæivale v odliËnih predstavah mekinjskih 
otrok, ki so s plesnimi, glasbenimi in recitacijskimi toËkami pripravili res 
zanimivo in nadvse prijetno prireditev.

UËenk in uËencev ni bilo sram pokazati, kaj so se nauËili v uËilnicah 
— njihovi glasovi se med petjem niso tresli in v πtevilnih toËkah so se nam 
pokazali v najboljπi luËi. 

Ob zakljuËku te, res lepe prireditve si lahko samo æelimo in upamo, da 
bo takih in podobnih v prihodnosti samo πe veË. Ob zkljuËku prireditve 
se je vodja PO© Mekinje Jana Svetec zahvalila prisotnim, ravnatelju πole 
Frana Albrehta Rafku Lahu in ©portno kulturnemu druπtvu ter krajevni 
skupnosti Mekinje za pomoË pri izvedbi prireditev. 

Za ©KDM Jure FtiËar

Red je ... 

Prireditev ob 
materinskem dnevu!

Na æensko sekcijo prinesejo veliko dobre volje in razigranosti, spremljajo jih recitacije, 
pesmi, ples, vici... Tokrat je meh harmonike raztegnila Nada Zajc, na perivnik pa jo 
spremlja Danica KoËar. 

Æenskih sreËanj se πe posebno razveselijo najstarejπe Ëlanice (z leve): Iva Bergant 
∑ 77 let, Anica Kalan ∑ 79 let, Anica Koderman ∑ 79 let, Ivanka Tonin ∑ 82 let, 
Mihelca Ulaga ∑ 83 let, predsednica æenske sekcije pri DU Kamnik Anica Blejc ∑ 
71 let, Rezka Slapnik ∑ 80 let in Marija Kolar ∑ 77 let. 

Kot je povedala Francka To-
man, ki jo je predsednik Druπtva 
krajanov Limbarska gora Franc 
Lipovec predstavil kot najbolj 
delovno Ëlanico in zasluæno za 
to prireditev, poleg podpredsed-
nika druπtva Francija Logaja, je 

vsako leto veË obiskovalcev te 
tradicionalne druæabno-rekreativ-
ne prireditve. Kljub hladnemu in 
vetrovnemu vremenu je Limbarsko 
goro na letoπnji praznik obiskalo 
rekordnih 18.000 ljubiteljev narave 
in druæenja. Prizadevni krajani ∑ 
Ëlani Druπtva krajanov Limbarska 
gora so v sodelovanju z moravπki 
gasilci, Druπtvom podeæelske mladi-
ne MoravËe, TuristiËnim druπtvom 

Izπla znamka ob  
770-letnici Perovega

Kot majhna deklica sem ljubiteljsko zbirala znamke. Nekaj otroπkega 
veselja do filatelije je ostalo v meni vse do danes. Domislila sem si, da 
bi v letu, ko mineva 770 let od prve omembe Perovega, izπla (prva?) 

perovska poπtna znamka. 
Poπta Slovenije nam æe 
kar nekaj Ëasa omogoËa 
naroËilo osebnih poπtnih 
znamk, zato izpolnitev te 
moje zamisli ni bila teæka. 
Rodila se je znamka Pero-
vo − 770 let.

Ker ’je‘ perovska znam-
ka izπla v zgolj eni poli, 
torej le dvajset znamk z 
motivom graπËine Pero-
vo (JaneæiËeve graπËine), 
ki jo je naslikal Janez 
Vajkard Valvasor v 17. 

stoletju, je njena vrednost visoka. Prejeli jo bodo tisti, za katere vem, da 
imajo radi Perovo (na levem in desnem bregu Bistrice) in da delajo v dobro 
Perovega. Z njo se bo lahko pohvalil tudi perovski arhivski album.

KATJA TROTO©EK
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Rekorder proge Sebastjan Zar- 
nik in Petra Race najhitrejπa na 16. 
gorskem teku k Sv. Primoæu

V soboto, 26. marca, je Ivan 
Urh pod okriljem KGT Papeæ 
organiziral 16. gorski tek k cerkvi-
ci Sv. Primoæa. Na dolgi in kratki 
progi je teklo skupaj 152 tekaËev. 
Na kratki progi (600 m, viπinska 
razlika 30 m) je teklo 39 deËkov 

Kolesarska sezona je æe v po-
polnem razmahu. Nasploh je bila 
letoπnja zima zelo prijazna do 
kolesarjev, ki so lahko prve kilo-
metre naredili æe januarja ob zelo 
zmernih temperaturah (sicer pov-
sem neobiËajnih za ta letni Ëas). 
V zadnjem Ëasu pa je toplo in 
sonËno vreme privabilo na dan ve-
Ëino ljubiteljev kolesarjenja, tako 
tistih na gorskih kolesih kot na 
specialkah. In prav specialkarjev je 
iz dneva v dan veË, cestno kole-
sarstvo je tudi v Sloveniji v raz-
cvetu, vse veË kolesarjev dojema 
bistvo kolesarskega uæitka. Jeseni 
smo pisali, da bomo spomladi ko-
lesarili z Andrejem Hauptmanom 
− Hempijem in zdaj je æe skrajni 
Ëas, da obljubo uresniËimo. Kot 
pravi sam, so naπi konci odliËno 
izhodiπËe za kolesarske ture, tako 
za resne treninge kot tudi za re-
kreativno vrtenje pedal v prijetni 
druπËini - moπki in æenski. Kajti 
tudi æensko cestno kolesarstvo je 
v popolnem razmahu, vse veË je 
ljubiteljskih, pa tudi profesionalnih 
cestnih kolesark. Medtem, ko so 
moπki πe pred Ëasom pogosto spu-
stili kakπno neprimerno pripombo 
na raËun deklet na specialkah, so 
danes cestne kolesarke omajale vla-
davino moπkega cestnega kolesar-
stva in marsikateri dobro treniran 
kolesar mora poπteno pritisniti na 
pedalko, da jim lahko sledi. 

Nekateri smo s Hempijem letos 
æe kolesarili. Med 11. in 13. mar-
cem je bila slovenska obala kole-
sarsko obarvana. 120 kolesarskih 

tudi absolutni zmagovalec kratke 
proge, izboljπal pa je tudi svoj 
lanski rekord. Sledijo Rok Suπnik, 
Luka UraniË, Matej ©lebir, Nejc 
UrπiË, 7. Miha Oraæem, 9. Grega 
Zagorc.

V kategoriji deËki l. 2002 in 
mlajπi sta 1. in 2. mesto zasedla 
Ëlana KGT Papeæ: Igor CosiÊ 
(2:19), Miha Podbregar, tretji je 

V kategoriji deklice 2002 in 
mlajπe je bila zmagovalka Tjaπa 
»iroviÊ (KGT Papeæ) pred Neæo 
Mohor Gradiπek in Taro MandiÊ 
(obe TK Trisport), od 4. do 8. me-
sta so si sledile Tjaπa UrπiË, Iza 
©krtiË, Ana KreË, Ela UrπiË (vse 
KGT Papeæ), Maja UrπiË (12.), tri-
najsta pa je bila najmlajπa tekaËica 
- petletna Iris Sitar.

deklica l. 97), na 8. Nuπa UraniË 
(deklica l. 99). in na 9. Ela Tonin 
Mali, ki je bila med Ëlanicami na 
2. mestu. 

Na dolgi progi so tekli tudi 
deËki in deklice l. 1998/99. Med 
deËki je zmagal Tine Hren (TK 
©marnogorska) s Ëasom 22:56, 
pred Domnom Obreza (Trisport), 
Maticem Osolnikom (Calcit Bike-
team) in Uroπem »iroviÊem (KGT 
Papeæ). Med deklicami je bila pr-
vakinja Ana Majnik (23:25), ki je 
izboljπala tudi svoj osebni rekord, 
2. mesto je pripadlo Nuπi UraniË 
(obe KGT Papeæ), tretje pa Evi 
JagodiË (Calcit Biketeam). V ka-
tegoriji deËki/deklice l. 1996/97 
je zmagal Aljaæ BoæiË (21:02) pred 
Matevæem ©krtiËem (oba KGT 
Papeæ). Na 5. mestu je bil Leon 
Obreza (Trisport), πesti pa Anæe 
Kuret (Calcit Biketeam). Med de-
klicami je zmagala Sara Jesenko 
(©D Tabor Æiri) s Ëasom 22:12, od 
2. − 4. mesta so ji sledile Karmen 
Orehek, Suzana Orehek in Diana 
Kotnik (vse KGT Papeæ).

V kategoriji mladinci je zmagal 
Domen Zupan (KGT Papeæ) s Ëa-
som 17:53, njegov klubski kolega 
Aljaæ Koæuh je bil Ëetrti. Pri mla-
dinkah je slavila Tina Kozjek (TK 
©marnogorska) s Ëasom 24:31. 

Med mlajπimi veterani je zma-
gal Lado Kveder (©KD Mekinje) 
s Ëasom 19:05, tudi letoπnji zma-
govalec zimske Lige. Sledila sta 
mu Metod Bregar (KGT Papeæ) in 
Tomo Petek ( ©D ©martno). Od-
liËni Ëetrti je bil Franci Teraæ, za-
Ëetnik gorskih tekov, reprezentant 
in udeleæenec πtevilnih svetovnih 
in evropskih prvenstev. V kate-
goriji veteranov je zmagal Ivan 
Urh, prizadevni organizator vseh 
tekov k Sv. Primoæu, legenda gor-
skega teka, trener v klubu KGT 
Papeæ. Dobitnik srebrne medalje 
je bil Tone Klemenc (KGT Papeæ), 
bronaste pa Zvone Kemperl (PD 
Komenda). Pri starejπih veteranih 
je zmaga pripadla Tonetu Petku 
(©KD Mekinje), tretji je bil Kam-
niËan Miha Horvat (Sulci Kamnik). 
Pri starejπih veterankah je zma-
gala Mihaela Tuπar (©D Nanos) s 
Ëasom 22:40, Mira Orehek (KGT 
Papeæ) je bila deseta. 

Na razglasitvi rezultatov, pode-
litvi priznanj, medalj, pokalov ter 
praktiËnih in denarnih nagrad je o 
smernicah za gorsko-tekaπko sezo-
no 2011 spregovoril tudi Ëlan AZS 
Tomo ©arf, ki je tudi predsednik 
Odbora za gorske teke. Duπan Pa-
peæ, predsednik KGT Papeæ, pa je 
vsem tekaËem Ëestital, zahvalil pa 
se je tudi Ivanu Urhu in prizadev-
nim pomoËnikom, ki vsako leto 

pomagajo, da tek uspe v zadovolj-
stvo tekaËev in organizatorja. 

Zahvalil se je tudi trenerjem 
KGT Papeæ za odliËne rezultate 
najmlajπih, saj jih je od 33 nasto-

O teku so povedali:
Sebastjan Zarnik (KGT Papeæ), 

zmagovalec teka in rekorder pro-
ge: 

ZaËeli smo razmeroma hitro. 
Tako se je naredila selekcija æe po 
dobrih petih minutah teka. Od-
tekel sem v svojem ritmu, le na 
koncu sem malce bolj pospeπil. 
Zamenjal sem tudi trenerja, sedaj 
sem varovanec Romana Kejæarja. 
Vrhunec pripravljenosti tempiram 
Ëez dva meseca. Zmaga na tem 
teku mi veliko pomeni in je dober 
pokazatelj moje psihiËne in fiziËne 
kondicije. Sicer pa je bila organi-
zacija kot vedno odliËna, sluæilo je 
tudi vreme. 

navduπencev, od tega kar tretjina 
kolesark, se je odzvalo vabilu na 
Kolesarski vikend z Andrejem Ha-
uptmanom v Strunjanu. Dva dni 
druæenja in kolesarjenja z enim 
najboljπih slovenskih kolesarjev 
vseh Ëasov in drugimi izkuπenimi 
kolesarji je bil dogodek, ki bo po 
besedah organizatorja KD Rog 
in πtevilnih pohvalah udeleæencev 
najverjetneje postal tradicionalen. 
Program se je priËel v petek zve-
Ëer, ko smo prisluhnili predava-
nju dr. Knapa o πportni prehrani, 
zmagovalec zadnjega Maratona 
Franja Primoæ »erin pa je pred-
stavil πportno prehrano Proaction. 
Na sonËno sobotno jutro nas je 
pred prvim skupnim kolesarje-
njem mehanik kolesarske ekipe 
Radenska Boπtjan KavËnik podu-
Ëil o vzdræevanju kolesa, predvsem 
dekleta pa πe o zamenjavi zraËni-
ce, kar obiËajno raje prepustimo 
moπkim rokam. 

Kolesarili smo v skupinah po 
razliËnih trasah glede na priprav-
ljenost. Prvo najhitrejπo skupino je 
vodil Jure Kocjan, kolesar ameri-
πke ekipe Team Type 1, ki je svo-
je varovance peljal proti hrvaπki 
Istri, ki je bila najbolj privlaËna 
za veËino skupin. Glavna zvez-
da vikenda je bil seveda Hempi, 
okrog katerega se je zbrala naj-
πtevilËnejπa skupina. ZveËer nam 
je na skupnem sreËanju predstavil 
svojo tekmovalno pot in odgovar-
jal na πtevilna zanimiva vpraπanja 
o uspehih, naËinu treniranja, dir-
kah, doæivetjih, zdravstvenih teæa-

vah ter sedanjih aktivnostih, ki so 
vse povezane s kolesarstvom, brez 
katerega, kot pravi, enostavno ne 
more æiveti. Andrej je πportni di-
rektor Kontinentalne kolesarske 
ekipe Radenska, poleg tega svetuje 
tekmovalcem in rekreativnim ko-
lesarjem pri nakupu cestnih koles 
in opreme pri podjetju A2U bikes, 
pripravlja treninge za rekreativce 
in aktivne tekmovalce, pred dve-
ma letoma je ustanovil πportno 
rekreativno druπtvo Protim. ≈Æe 
od nekdaj sem imel æeljo, da bom 
tudi kot upokojen kolesar kolesaril 
za duπo. Ker na kolesu uæivam in 
se obenem tudi rad druæim, sem 
se na predlog prijateljev odloËil, 
da ustanovim πportno rekreativno 
druπtvo. Tim, ki bo imel v svoji 
vrsti tudi nekaj ≈profijev«, za za-

Ëetek enega in nekdanjega. Zato 
tudi ime PROTIM. Glavni dejav-
nosti druπtva sta kolesarjenje in 
druæenje v krogu prijateljev in 
somiπljenikov. Ker se zavedamo, 
kako pomembno je ob danaπnjem 
tempu telesno vzdræevanje kon-
dicije, kako koristno je πportno 
udejstvovanje na sveæem zraku in 
kako lepo je to poËeti v dobri 
druæbi«, z nalezljivim navduπenjem 
razlaga Hempi. To navduπenje 
bomo lahko z njim delili tudi mi, saj 
druπtvo Protim zaËenja s ≈kamni-
πko rundo« (vËlanite se lahko tudi 
na sreËanjih). Na prvem ≈spoznav-
nem« sreËanju se dobimo prihod-
nji petek, 15. aprila, ob 17. uri na 
parkiriπËu pred kamniπko πportno 
dvorano. Vsi, ki radi vrtite pedala 
v druπËini, ste lepo vabljeni, pri-

dite s specialkami in v kolesarski 
opravi. ≈Trase bom izbiral glede na 
pripravljenost skupine, saj ne bo v 
ospredju tekmovalnost in brezgla-
vo drvenje, paË pa πportno druæe-
nje ob povpreËni hitrosti zmernih 
25 do 30 km/uro. Iz runde v run-
do si bomo nabirali izkuπnje voæ- 
nje v skupini, pravilnega poloæaja 
na kolesu, Ëim boljπega izkoristka 
moËi, seveda pa se bomo udeleæi-
li tudi kolesarskih maratonov ali 
preæiveli kakπen vikend na kolesar-
skem taboru«, obljublja Andrej, ki 
je v slovenskem kolesarstvu pustil 
velik peËat. Postavil ga je ob bok 
svetovnim velesilam in z njegovo 
medaljo na svetovnem prvenstvu 
in petim mestom na olimpijadi 
smo se Slovenci z velikimi Ërka-
mi zapisali v zgodovino cestnega 

kolesarstva. Zato ne preseneËa, da 
ObËina Domæale æeli cestno kolesar-
sko dirko za Pokal upravne enote 
Domæale preimenovati v kolesarsko 
dirko za Pokal Andreja Hauptma-
na, kar Andreju veliko pomeni. Na 
πtartu letoπnje rekreativne kolesar-
ske dirke po krajih upravne eno-
te Domæale, ki πteje tudi za Pokal 
Slovenije za kategorije amaterjev, 
mastersov in æensk, bo 23. aprila 
tudi Andrej Hauptman, ki izkuπnje 
profesionalca prenaπa na nove ro-
dove kolesarjev. Na dirki, ki je 
odprtega tipa za vse rekreativne 
kolesarje, pa organizatorji (Zavod 
za πport in rekreacijo Domæale in 
Kolesarski klub Hrast Dob) priËa-
kujejo ËimveË ljubiteljev cestnega 
kolesarstva. 

SA©A MEJA»

Kolesarimo s Hempijem

Na kolesarskem vikendu z Andrejem Hauptmanom je v kolesarjenju in odliËni druπËini uæivalo kar 120 kolesarjev − med njimi tretjina æensk. Pri-
hodnji petek pa se vsi ljubitelji cestnega kolesarstva dobimo na ≈kamniπki rundi, ki svojo pot zaËenja ob 17. uri pred πportno dvorano v Kamniku.

Rekorder proge Sebastjan Zarnik in Petra Race 
najhitrejπa na 16. gorskem teku k Sv. Primoæu

NA KAMNIŠKI OBVOZNICI , PEROVO 26, JE ODPRL VRATA NOV 
MODNI BUTIK, KJER LAHKO NAJDETE

OTROŠKA, ŽENSKA IN MOŠKA OBLAÈILA,
SVEÈANE,OBHAJILNE IN MATURANTSKE OBLEKE,  

MODNE DODATKE...
...MALO DRUGAÈE KOT STE VAJENI!!!

PRIDITE IN SE O DRUGAÈNOSTI PREPRIÈAJTE SAMI!

DELOVNI ÈAS 
PON-PET 09:00-13:00  15:00-19:00   SOB 08:00-13:00

Skupinska fotografija zgoraj: Kar 14 najmlajπih tekaËev KGT Papeæ se je veselilo zasluæenih pokalov 
(foto: Miran ©krtiË).
in deklic za Pokal Calcita. Vsak 
najmlajπi tekaË je dobil spomin-
sko darilo, medaljo in priznanje. 
Predstavnik Calcita d.o.o. Mohor 
Vrhovnik je prvim trem v kate-
gorijah podelil bogate praktiËne 
nagrade. V kategoriji deËki l. 20-
00/2001 so prvih pet mest zasedli 
tekaËi KGT Papeæ: zmagovalec je 
bil Klemen Golob (2:07), ki je bil 

bil Æiga Podgorπek (TK Trisport), 
na 4. mestu je bil Aleπ Prelovπek, 
Æan UrπiË in Æan GrËar pa sta 
bila na 7. in 8. mestu.

Med deklicami letnik 2000/01 
je suvereno zmagala Ana MiloviÊ 
(2:08), najboljπa med deklicami na 
kratki progi. Sledile so ji Manca 
Oraæem, Sara PπeniËnik, Iris KreË, 
Neæa GrËar (vse KGT Papeæ).

Na dolgi progi je teklo 113 te-
kaËev in tekaËic v razliËnih kate-
gorijah. V petnajsterici najboljπih 
absolutno je bilo kar pet tekaËev 
KGT Papeæ. Zmagovalec je bil 
Sebastjan Zarnik (KGT Papeæ) 
s Ëasom 16:22, ki pa ni izboljπ-
al svojega rekorda proge (15:42) 
iz leta 2005. Æe v spodnjem delu 
pod kmetijo v vasi Praprotno je 
uπel Simonu AliËu (©Ërin MMB), 
ki je bil drugi, 3. mesto pa je 
zasedel Peter Lamovec (©D Tabor 
Æiri). Vsi trije so bili tudi zmago-
valci v Ëlanski kategoriji. Prejeli 
so zasluæene pokale, praktiËne in 
denarne nagrade. Na odliËnem 4. 
mestu je bil Gaπper Bregar (KGT 
Papeæ), na 7. pa mladinec Domen 
Zupan, 9. Bojan AmbroæiË in 14. 
Metod Bregar. 

V deseterici najboljπih v æenski 
kategoriji so bile kar πtiri iz KGT 
Papeæ. 1. mesto je zasedla Petra 
Race (AD Bled) s Ëasom 21:27, 
na odliËnem 4. mestu je bila Ana 
Majnik, sicer deklica l. 98, na 6. 
mestu pa Karmen Orehek (tudi 

pajoËih kar 14 stalo na zmagoval-
nih stopniËkah. Vsem πe enkrat 
iskrene Ëestitke!

MIRA PAPEÆ 
Foto: Mohor Vrhovnik

Ivan Urh, dobitnik zlate medalje v kategoriji veteranov, prizadevni 
organizator vseh πestnajstih tekov k Sv. Primoæu, legenda gorskega teka, 
trener najmlajπih v klubu KGT Papeæ (na fotografiji v sredini): 

Z danaπnjim tekom sem zelo zadovoljen. Vse je teklo kot namazano, 
vreme je bilo odliËno. Moji zvesti pomoËniki in matiËni klub mi vsako 
leto stojijo ob strani in mi pomagajo, tako da sem kljub funkciji orga-
nizatorja lahko tudi tekel. S svojo uvrstitvijo sem seveda zadovoljen. 
Vesel sem, da so tekaËi zadovoljni. Hvala vsem, ki ste mi pomagali, pa 
tudi sponzorjem, predvsem Calcitu d.o.o., ki je naπ sponzor æe vseh 
πestnajst let. 

Tomo Petek (©D ©martno), do-
bitnik bronaste medalje v kate-
goriji mlajπih veteranov, tudi sam 
organizator Miklavæevega teka, 
dobitnik bronastega priznanja 
ObËine Kamnik za aktivnosti na 
podroËju gorskega teka: 

Zelo sem zadovoljen z uvrstitvi-
jo, doseæen Ëas je sicer poËasnejπi 
od osebnega rekorda, je pa najhi-
trejπi v zadnjih πtirih letih. Organi-
zacija teka je vedno na najviπjem 
nivoju. 
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Iz poslanske pisarne
Pred nekaj dnevi sem pred pisarno na hod-

niku parlamenta sreËala tri gospe v æivahnem 
pogovoru s poslanskim kolegom Andrejem 
Magajno. Andrej me je povabil, da se jim pri-
druæim. Gospa s kratkimi Ërnimi lasmi se mi je 
predstavila kot Mateja de Reya, direktorica 
Zveze druπtev Soæitje. Tudi ostali gospe sta 
bili iz Soæitja. Skupina je tavala po hodnikih 
parlamenta in iskala poslance, ki bi ji prisluh-
nili.

»lanice Soæitja v parlamentu
Zveza druπtev Soæitje je organizacija, ki v 

52 druπtvih zdruæuje osebe z motnjami v duπevnem razvoju in njihove 
druæine. Ljudje z motnjami v duπevnem razvoju so povsod najbolj ranlji-
va druæbena skupina. Prijateljstvo s starπema deklice, ki bo vse æivljenje 
ostala otrok, je tudi mene privedlo v to druπtvo.

Ker sem tudi sama Ëlanica druπtva Soæitja iz Kamnika in sem zaradi 
vabila na okroglo mizo æe dva tedna pred tem sreËanjem prouËevala 
zakone, ki obravnavajo osebe z motnjami v duπevnem razvoju, me je za-
nimalo, kakπna stiska je Ëlanice Soæitja pripeljala v parlament. Povabila 
sem jih v svojo pisarno in ugotovila, kakπne bodo teæave druæin oseb z 
motnjami v duπevnem zdravju, v kolikor bi 1. junija 2011 priËele veljati 
nekatere doloËbe Zakona o socialno varstvenih prejemkih, ki je bil sprejet 
pred skoraj letom dni. DoloËene pomisleke je imela skupina iz Soæitja πe 
pri predlogu Druæinskega zakonika in pri predlogu Zakona o usmerjanju 
otrok s posebnimi potrebami.

Kakπni so predlogi Zveze druπtev Soæitje?
Prvi izmed navedenih zakonov je posegel v spremembo statusa invalida, 

zato bi osebe z motnjami v duπevnem razvoju postale prejemniki socialne 
pomoËi z vsemi posledicami, ki jih ta sprememba prinaπa. Socialna pomoË 
je po zakonu kredit dræave, ki ga ne dobiπ, Ëe imaπ premiËno premoæenje 
ali denarna sredstva na raËunu nad doloËeno vrednostjo. Kdor ima nepre-
miËno premoæenje, ga ne more odtujiti, iz njega pa si po smrti prejemnika 
denarne socialne pomoËi, dræava poraËuna dano denarno pomoË.

Predlog Druæinskega zakonika bi po mnenju druπtva potreboval spre-
membo nadomestnega odloËanja v podpornega, pri Ëemer bi morale biti 
spoπtovane pravice, volja in æelje oseb z motnjami v duπevnem razvoju. 

Zakonodaja na podroËju osnovnoπolskega izobraæevanja izloËa πolo-
obvezne otroke z motnjami v duπevnem razvoju iz redne osnovne πole. 
»lani Zveze druπtev Soæitje si prizadevajo, da bi bili otroci z motnjami v 
duπevnem razvoju vkljuËeni v redno osnovno πolo. Za te svoje zahteve so 
Ëlani Zveze druπtev Soæitje zbrali okoli 10.000 podpisov, ki jih nameravajo 
izroËiti predsedniku Dræavnega zbora RS skupaj s svojimi zahtevami.

Morda sem imela sama πe najveË teæav z razumevanjem zadnje zahteve 
Soæitja. Teæko sem si predstavljala kakovostno izobraæevanje v prena-
polnjenih oddelkih naπih πol, v katerih bi bili tudi otroci z motnjami v 
duπevnem razvoju. Podroben pregled pripomb Soæitja na predlog zakona 
pa pove, da bi πlo v primeru upoπtevanja predlogov Soæitja za zahtevno 
organizacijo pouka, vendar bi se pouk dalo organizirati. PrepriËale so me 
tuje izkuπnje tovrstnega pouka.

Reπevanje problemov
Da bi reπila navedene probleme, sem organizirala sestanek πtirih po-

slancev SD s predstavniki Soæitja, poslanska skupina SD pa je predloge pro-
uËila. Ugotovili smo, da so zahteve zveze Soæitja utemeljene. S staliπËem 
poslanske skupine SD smo seznanili pristojne ministre in jih zaprosili za 
pripravo sprememb zakonov. Ko to piπem, πe ne vem, kakπna so staliπËa 
ministrstev in ali bo moæna sprememba Zakona o socialno varstvenih 
prejemkih πe pred 1. junijem tega leta, ko naj bi priËele veljati sporne 
doloËbe.

Potrebujemo budno civilno druæbo
Nekaj pa je jasno. Zveza druπtev Soæitje bi se lahko izognila mukotrp-

nemu zbiranju podpisov in organiziranju okroglih miz, Ëe bi se æe pred 
letom dni aktivno vkljuËila v razpravo o Zakonu o socialnih transferih. 
Ostala dva zakona sta πe v fazi priprave, zato bo moæno æe zdaj, pred 
sprejemom zakonov upoπtevati predloge Soæitja. 

Ljudje se premalo zavedajo, da vËasih piπejo zakone birokrati, ki si niti 
ne predstavljajo vse posledice posameznih doloËb zakonov. Tudi poslanci 
vËasih brez stroke ne vidimo vseh posledic posamezne zakonske doloËbe. 
Budno oko javnosti je tudi za delo poslancev izjemno pomembno.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DZ RS

V marcu so na Osnovni πoli ©martno v Tuhinju organizirali tehniπki 
dan z namenom, da otroke seznanijo z nevarnostmi v prometu in s po-
membnostjo pripenjanja varnostnega pasu. UËence in otroke iz vrtca 
so gorski reπevalci seznanili z reπevanjem v gorah, policisti so pokazali 
svojo opremo ter jim predstavili policijske pse in konje. Reπevalci so 
jim pokazali notranjost reπevalnega vozila, gasilci so pokazali uporabo 
maske v zaπËiti pred dimom, Z©AM Kamnik pa jih je opremil z letaki o 
reakcijskem Ëasu pri razliËnih hitrostih in varnem ustavljanju vozila. 

Vsi so na zabaven in pouËen naËin naπim najmlajπim æeleli pokazati 
kaj pomeni biti reπevalec, policist, gasilec in kaj pomeni, da smo pre-
vidni, tako zaradi sebe in drugih. Otroke je obiskal tudi PasavËek, ki 
v slovenski akciji Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
najmlajπe opozarja na nujnost pripenjanja varnostnega pasu. Ob tem 
moram posebej pohvaliti vodstvo O© ©martno in uËitelje, ki so pripravili 
in organizirali dogodek. PrepriËan sem, da se je veË kot 200 najmlajπim 
za vedno vtisnil v spomin in smo jim vsi udeleæenci pokazali, da promet 
ni le nekaj za odrasle, ampak so v njem udeleæeni tudi sami. Menim, 
da so take akcije nujno potrebne, saj preko njih prometno ozaveπËamo 
otroke in starπe.

Franc Pivk, predsednik Z©AM Kamnik in  
predsednik SPVCP obËine Kamnik

V nedeljo, 20. marca, je imelo 
TuristiËno druπtvo Gora sv. Mikla-
væ æe osmi obËni zbor. V meænariji 
na Gori se je zbralo 42 Ëlanov 
druπtva, medse pa so sprejeli πe 
deset novih Ëlanov.

Predsednik TD Joæe Koroπec je 
poroËal o lanskoletnem delovanju 
in aktivnostih druπtva, ki so se 
priËela zgodaj spomladi s Ëistilno 
akcijo na Gori, kjer je bila udele-
æba πtevilËna. Zahvalil se je tudi g. 
MiliËu, ki vsako leto pripravi oku-
sen bograË. Dobro je uspelo tudi 
praznovanje 1. maja s kresovanjem. 

Na rednem obËnem zboru PD 
Kamnik se je v petek, 18. marca, 
v jedilnici ©olskega centra Rudolfa 
Maistra v Kamniku zbralo veË kot 
130 Ëlanov, da bi pregledali delova-
nje druπtva v letu 2010. Pred urad-
nim delom so v kulturnem pro-
gramu, ki ga je pripravila Vladka 
Vremπak, nastopili planinsko-dram-
ska skupina O© Stranje pod men-
torstvom Stanke KoËar in Mire 
Papeæ, mlade citrarke Oddelka za 
citre pri Glasbeni πoli Kamnik Sara 
Marinko, Maja Vrabec in Eva Po-
glajen pod mentorstvom Tomaæa 
Plahutnika in kvartet Rakar. Za 
ozvoËenje je tudi letos poskrbel 
Rok Bohte. ObËni zbor je vodila 
Irena MuπiË Habjan. 

≈Druπtvo je kot dobro vino, z leti 
postaja vse ælahtnejπe. Dejstvo je, da 
vsako leto pride v naπe druπtvo mnogo 
mladih ... Skuπamo vzgojiti dobre pla-
nince, alpiniste, πportne plezalce, vod-
nike, markaciste ...« so bile uvodne 
besede predsednika druπtva Ivana 
Resnika. V nadaljevanju je poroËal 
o delu druπtva, ki je bilo lansko 
leto, kljub slabπi poletni sezoni, 
uspeπno. Kot vsako leto je dru-
πtvo organiziralo prireditve (Dan 
Kamniπkih planin, Rokovnjaπki 
pohod, SmuËka in cepin, druæenje 
s prijatelji iz pobratenega mesta 
Trofaiach, kulturnozgodovinski iz-
let, postavitev plezalne stene na 

V Zdruæenje ekoloπkih kmetov 
Zdravo æivljenje Lukovica so vklju-
Ëeni ekoloπki kmetje iz πestnajstih 
obËin πirπega obmoËja osrednje 
Slovenije, tudi iz Kamnika. Vod-
stvo si zato prizadeva, da bi vsako 
leto obËni zbor pripravili na drugi 
lokaciji. Letos so izbrali kamniπko 
obmoËje. 

Tako so se v Ëetrtek, 12. mar-
ca, Pri »ibru v Tuhinjski dolini 
zbrali πtevilni Ëlani zdruæenja. Æe 
na zaËetku jih je pozdravil æupan 
gostujoËe obËine Marjan ©arec, ki 

ObËni zbor TuristiËnega druπtva Gora sv. Miklavæ, ©martno v Tuhinjski dolini

Tudi letos preplet prireditev  
in sodelovanja z druπtvi v dolini

Na predveËer dneva dræavnosti se 
na Gori pridruæijo pohodniki iz 
doline. V poËastitev praznika je 
bil pripravljen lep kulturni pro-
gram, dogodek je popestrila slikar-
ska razstava iz likovne delavnice 
Kamnik. Uspeπno smo izvedli πe 
dvodnevni prikaz ≈kmeËkih opra-
vil« v oktobru, miklavæevanje v 
decembru z obdaritvijo 50 otrok. 
Kljub visokemu snegu je dobro 
uspel Miklavæev tek, kjer TD Gora 
pomaga ©D ©martno pri organi-
zaciji mnoæiËnega teka iz Snovika 
do Gore. Meænarija je bila odprta 

za obiskovalce ob sobotah in ne-
deljah, Ëlani druπtva so deæurali po 
predlaganem seznamu. Prireditve, 
sprejem raznih skupin, πolskih pla-
ninskih druπtev in drugih druπtev 
so se lani zakljuËile na silvestrov 
veËer z zahvalno maπo g æupnika 
Simona Lorberja.

Dobro smo sodelovali tudi z 
drugimi druπtvi: ©portnim dru-
πtvom ©martno, TuristiËnim dru-
πtvom Tuhinjska dolina, Kulturnim 
druπtvom Srednja vas, turistiËno 
Zvezo Slovenije, Lokalno akcijsko 
skupin-LAS. Javljali smo se s pro-
grami na razpise in tudi uspeli.

Vodja pohodniπke skupine g. 
MiliË je spomnil na dvodnevna in 
enodnevna planinska pohoda dru-
πtva. »lana druπtva sta tudi gorska 
reπevalca, tako da so pohodi dobro 
organizirani in varni.

Koroπec je pohvalil, da je bilo 
lansko leto zelo delovno. Spomladi 
so obnovili stolp v protiturπkem 
obzidju. Poruπili so staro drvarnico 
in nadzidali del obzidja. Na novo je 
postavljen straæni stolp po naËrtih 
Zavoda za spomeniπko varstvo 
Kranj. FinanËna sredstva za stolp 
sta v celoti prispevala ObËina Kam-
nik in æupnija ©martno. Tudi na 
dvoriπËu, kjer je stala drvarnica, se 

je jeseni zaËela gradnja nadomest-
nega objekta - lesene kaπËe, ki je 
æe pokrita. Oba objekta sta pokrita 
z opeko∑bobrovcem, kar se lepo 
sklada z okoljem. Tudi ta objekt 
se izdeluje po naËrtih in navodilih 
Zavoda za spomeniπko varstvo.

Podæupan obËine Kamnik Ro-
bert Kokotec je ob tej priloænosti 
pohvalil dobro delo druπtva in za-
æelel, da bi tako delali πe naprej, 
saj bo tudi ObËina finanËno po-
magala druπtvu pri njegovih pri-
zadevanjih. Tudi predsednik Turi-
stiËnega druπtva Tuhinjska dolina 
Ivan Hribar je pohvalil druπtvo in 
povedal, da s povezovanjem in πi-
rino lahko doseæemo veËjo prepo-
znavnost Eko turizma in Tuhinjske 
doline. ©e posebej ja namenil po-
hvalo predsedniku Joæetu Koroπcu 
za dobro vodenje druπtva z æeljo, 
da bi s skupno sinergijo dosegli 
Ëim boljπe rezultate. Ker je letos 
volilno leto, je bil na ObËnem 
zboru razreπen prejπnji Upravni 
odbor in izvoljen nov, v katerega 
so bili izvoljeni vsi dosedanji Ëlani 
odbora. V nadzorni odbor pa je 
bil izvoljen nov Ëlan. 

TD Gora bo tudi v letoπnjem 
letu aktivno na podroËju priredi-
tev in sodelovanja. Pohodniπka sek-
cija priËenja z aktivnostmi v aprilu 
s tridnevnim izletom v Dalmacijo 
in BIH. Meænarija bo za obisko-
valce tudi letos odprta do zaËetka 
decembra ob sobotah in nedeljah 
od 14. ure do mraka. 

©TEFKA LEGEDI»Delovno predsedstvo TD Gora sv. Miklavæ.

ObËni zbor PD Kamnik

Pomembna sta vzgoja in 
sodelovanje z mladimi planinci

Kamfestu in panoramske ploπËe 
na Grintovcu). Opravljena so bila 
doloËena dela na Kokrskem sedlu 
(obnovitev pritrdilnih jeklenic ve-
trnice) in na KoËi na Kamniπkem 
sedlu (obnovitev dela strehe) ter 
nujna vzdræevalna dela tovornih æi-
Ënic (zamenjava podpornih koles, 
obnovitev temeljev stebrov). Izven 
sezone je bila koËa na Kamniπkem 
sedlu s pomoËjo prostovoljcev od-
prta ob lepih koncih tedna. Velik 
zalogaj za druπtvo je tudi obnova 
Kamniπke koËe na Kamniπkem se-
dlu, ki se je priËela jeseni 2010 in 
mora biti zakljuËena do letoπnje 
poletne sezone. Vodniπki odsek 
je svoje izlete izpeljal po naËrtu, 
πportnoplezalni odsek je organizi-
ral deæurstvo na plezalni steni v 
Ëasu poletnega festivala, nekateri 
alpinisti so se udeleæili odprav v 
tuja gorstva, poleg tega je bilo v 
alpinistiËnem odseku opravljenih 
precej kvalitetnih vzponov. Ne po-
zabimo na posameznike, ki so za 
svojo dejavnost dobili priznanja: 
Marko Prezelj (dobitnik nagrade 
Eiger), Tone ©karja (dobitnik Blo-
udkove nagrade za æivljenjsko delo 
v πportu), Tadej Kriπelj (dobitnik 
priznanja KA PZS). Markacisti so 
skrbno vzdræevali kar 107 kilome-
trov planinskih poti. Razveseljivo 
je, da je v planinskih skupinah 
po osnovnih πolah vkljuËenih Ëez 

sto mladih planincev, pri tem pa 
imamo tudi dobre tekmovalce v 
πportnem plezanju med mladinci 
in dræavnega prvaka med cicibani. 
Skupaj je bilo opravljenih preko 
2000 ur prostovoljnega dela, od 
tega so Ëetrtino ur opravili mar-
kacisti. Sodelovanje druπtva s PZS, 
ObËino Kamnik in z Druπtvom 
GRS Kamnik je bilo zgledno. Na-
Ërti za naprej so: vzdræevanje 
obeh koË in plezalne stene, skrb 
za planinske poti, kontinuirano 
delo alpinistiËnega in πportnople-
zalnega odseka, sodelovanje s pla-
ninskimi skupinami na osnovnih 
πolah, dokonËanje obnove koËe 
na Kamniπkem sedlu. Organizi-
rane prireditve in izleti se bodo 
tudi v letoπnjem letu izvajali po 
naËrtu. Med razpravo o poroËilih 
je priπlo do pobude za ohranitev 
neokrnjenosti spominskega parka 
v Kamniπki Bistrici in spodbujanje 
sproπËenosti in humorja v gorah.

ObËni zbor je na predlog upra-
vnega odbora PD Kamnik za 
posebne zasluge pri delovanju 
druπtva ter dolgoletno skrbno in 
prostovoljno delo za Ëastnega Ëla-
na PD Kamnik imenoval Zdravka 
Markuπa. 

ObËnega zbora so se udeleæili 
in pozdravili gostje: Bojan Rotov-
nik, predsednik PZS, Julijana Biz-
jak Mlakar, podæupanja ObËine 
Kamnik, predsednik Druπtva GRS 
Kamnik, predstavniki ©portne zve-
ze Kamnik, Druπtva upokojencev 
Kamnik, pevskega druπtva LIRA 
ter predsedniki oziroma predstav-
niki planinskih druπtev iz okolice 
(PD Drago Bregar, PD Komenda, 

PD Domæale, PD ÆelezniËar, PD 
Mengeπ, PD Blagovica).

Na koncu zbora sta Bojan Ro-
tovnik in Ivan Resnik podelila 
priznanja kamniπkim planincem 
za delo v druπtvu: srebrni Ëastni 
znak PZS (Miran Jereb, Miro Urπ-
iË, Ivo Rostan) in bronasti Ëastni 
znak PZS (Marko Petek, Magda 
Kladnik, Marko Trobevπek, Irena 
MuπiË Habjan ∑ predlagalo uredni-
πtvo Planinskega vestnika).

Ivan Resnik je podelil tudi pri-
znanja PD Kamnik: zlato znaËko 
PD (Joæica Kaliπnik), srebrno zna-
Ëko PD (Franc Pohlin), bronasto 
znaËko PD (Vladka Vremπak, Ire-
na MuπiË Habjan, Janez Urankar, 
Vida Proje, Simon Gregorc, Mira 
in Duπan Papeæ, Samo Resnik, Uroπ 
Resnik).

Predsednik vodniπkega odseka 
PD Kamnik Lojze Jerman in pred-
sednik Ivan Resnik sta podelila tudi 
priznanja vodniπke komisije pri 
PZS: za veË kot petletno delo v 
vodniπkem odseku PD Kamnik (Mi-
ran Jereb, Alojz Jerman, Joæe Klenc, 
Marjan Kobav, Matevæ Koπir, Saπa 
LindiË, Franc Obreza, Katja Taber-
nik, Miroslav UrπiË), priznanje PZS 
∑ zasluæni vodnik za veË kot pet-
najstletno delo v vodniπkem odseku 
PD Kamnik (Zdravko Markuπ; ena-
ko priznanje sta na Zboru vodni-
kov novembra 2010 prejela Bojan 
Pollak in Stane SimπiË). 

Planinsko druπtvo se za gosto-
ljubje in prijazen sprejem zahvalju-
je vodstvu ©olskega centra Rudolfa 
Maistra ter vsem, ki ste pomagali 
pripraviti obËni zbor.

IRENA MU©I» HABJAN

12. obËni zbor Zdruæenja ekoloπkih kmetov Zdravo æivljenje prviË v obËini Kamnik

Nazaj k naravi in doma pridelani hrani
je poudaril pomembnost gibanja 
nazaj k naravi. ZavedajoË se, da 
bo tudi kamniπka obËina morala 
dati dodatno vzpodbudo za delo-
vanje in razvoj na tem podroËju, 
je Zdruæenju zaæelel uspeπno delo 
πe naprej.

Iz obπirnega poroËila predsed-
nika Janeza Ocepka je razvidno, 
da je bilo Zdruæenje v preteklem 
letu zelo delavno. Sodelovalo je na 
raznih prireditvah, sejmih lokalne-
ga znaËaja, pa tudi veËjih, kot je 
Narava in zdravje. Organiziralo je 

izobraæevanja, uvajalne in druge 
teËaje, seminarje, strokovno eks-
kurzijo na SV del Slovenije in v 
©vico. Skrbelo je za obveπËenost 
Ëlanov, promocijo, se javljalo na 
razpise, izdana je bila predstavitve-
na zgoπËenka. Sodelovalo je tudi z 
Zvezo zdruæenj ekoloπkih kmetov 
Slovenije. Predstavljeni sta bili πe 
poroËilo nadzornega odbora s po-
hvalami izvrπnemu odboru za de-
lavnost, strokovnost in natanËnost 
ter finanËno poroËilo.

Podobno, le πe bolj intenzivno, 
bodo aktivnosti potekale tudi v 
letoπnjem letu. Odpira se πe nekaj 
lokalnih sejmov, kjer bo moæno 
sodelovanje, na Kisovcu je od lani 
odprta ekoloπka trgovina, ki kliËe 
po veËji ponudbi. Poskusili bodo 
vzpostaviti partnersko kmetovanje 
in organizirano izmenjavo izkuπenj 
ter poveËati sodelovanje s πolami 
in fakultetami. Organizirani bosta 
strokovni ekskurziji po Sloveniji z 
razliËnima temama, prenovili bodo 
internetno stran.

Prisotni so izpostavili glavna 
problema ekoloπkih kmetov: ne-

ustrezno træenje in poplava poceni 
hrane, ki premamlja slovenskega 
potroπnika, ki bi ga morala v tej 
smeri izobraæevati dræava. Zaskrb-
ljujoËe je tudi, da se je rast ekolo-
πkih kmetov zaustavila.

Pohvalno pa je, da poleg lukoviπke 
tudi ostale obËine poËasi spoznavajo 
pomembnost ekoloπkega kmetova-
nja. Podporo obËine Lukovica je 
tudi za naprej zagotovil podæupan 
Bojan Andrejka in pohvalil dobro 
delovanje druπtva. Dr. Janko Rode, 
koordinator za ekoloπko kmetijstvo 
na KGZ Slovenije, je poudaril, da 
ekoloπko kmetijstvo ima prihodnost, 
vendar ni dovolj, da je taka kme-
tija samooskrbna, treba je tudi na 
træiπËu ponuditi zdravo in lokalno 
pridelano hrano. Interes trgovcev 
namreË je, da odkupijo slovenske 
ekoloπke pridelke in izdelke, vendar 
ni dovolj ponudbe, zato ekoloπko 
hrano uvaæajo. Reπitev vidi v po-
veËani pridelavi, ki bi izenaËila po-
slediËno niæjo ceno, vendar bi bila 
zaradi tega zdrava hrana dostopna 
πirπemu krogu potroπnikov.

Po uradnem delu je sledila po-
gostitev in prijeten druæabni klepet 
ter nepogreπljiva izmenjava izkuπenj, 
nasvetov in mnenj, brez katerih po 
zdravi kmeËki pameti ne gre. 

FRANCKA TOMAN

Na obËnem zboru zdruæenja ekoloπkih kmetov (z leve): dr. Janko Rode 
- KGZS, Pavla Pirnat - strokovna tajnica zdruæenja, Bojan Andrejka 
- podæupan ObËine Lukovica, Marjan ©arec - æupan ObËine Kamnik, 
Janez Ocepek - predsednik zdruæenja (foto: Joæe Ocepek).

OTROCI IN PROMET
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V petek, 25. marca, je v Vre-
mπakovi dvorani v Glasbeni πoli 
Kamnik pod vodstvom Katarine 
Zore potekala kulturna priredi-
tev v spomin na velikega Ëlove-
ka in generala Rudolfa Maistra. 

O Rudolfu Maistru v besedi in glasbi
Kot se spodobi za kulturno 

prireditev, se je tudi ta zaËela 
s slovensko himno. V uvodnem 
nagovoru je ravnateljica Osnov-
ne πole Toma Brejca Mojca 
Rode ©krjanc pozdravila ude-

leæence. Zbrane 
je nagovoril πe 
kamniπki æupan 
Marjan ©arec. 

Sledil je kul-
turni program 
z besedili o Ru-
dolfu Maistru 
in g l a sben imi 
toËkami. V be-
sedilih so uËen-
ci Osnovne πole 
T oma  B r e j c a 
predstavili æiv-
l jenje  Rudolfa 
Maistra od πo-
lanja v vojaπki 

πoli do upokojitve in obdobja 
v njegovem æivljenju, ko se je 
po upokojitvi zatopil v pisanje 
pesmi. Zgodbo o æivljenju gene-
rala, pesnika in ustvarjalca, ki 
je svoje delo posvetil Sloveniji 
in je s svojim pogumnimi od-
loËitvami vplival na potek zgo-
dovine, so uËenci glasbene πole 
Kamnik spremljali z glasbenimi 
toËkami: klavir, balet, klavir in 
flavta, citre, violina, flavta, sak-
sofon in nato trobenta, violo-
nËelo, flavte, pevski zbor, za 
konec pa πe tolkala s pesmijo 
Mission impossible. 

Da pa ne bi bila prireditev 
samo strogo resna, so uËen-
ci Osnovne πole Toma Brejca 
uprizorili srËno kap Rudolfa 
Maistra ter pripravili skeË o ti-
stem obdobju æivljenja Rudolfa 
Maistra, ko je bil zatopljen v 

pisanje pesmi. Naπe druæenje je 
z lepimi mislimi zakljuËila rav-
nateljica Glasbene πole Kamnik 
Darka Skalar. 

  
Jakob Kamnik

©olarji petkrat tedensko guli-
jo πolske klopi in se skupaj z 
uËitelji in starπi trudijo, da bi 
dosegli zahtevane cilje. Da πola 
ne bi bila le delo in obveznosti, 
ampak tudi zabava in predvsem 
≈nekaj, kar imamo radi«, se uËite-
lji trudijo s popestritvijo pouka 
in razliËnimi oblikami in meto-
dami dela. VËasih to zahteva do-
datne uËne pripomoËke in vsak 
nadstandard je povezan tudi z 
denarjem. Tega se dobro zave-
damo tudi predstavniki uËiteljev 
in starπev, ki tvorimo Upravni 
odbor πolskega sklada.

Starπi otrok, ki obiskujejo O© 
Frana Albrehta, vsako leto pros-
tovoljno prispevajo nekaj denar-
ja za ©olski sklad. V πoli maja 
organizirajo Sejem za prosti Ëas, 
na katerem potekajo prodajne 
razstave izdelkov uËencev, ki jih 
naredijo pri pouku ali na raz-

Vesnine igrarije na O© Frana Albrehta
liËnih delavnicah. Izvedemo tudi 
sreËelov in celo prodajo peciva 
≈naπih« mamic (babic, oËkov, 
tet,...)

Letos smo zelo ≈na hitro« do-
dali πe πportno aktivnost, ki smo 
jo poimenovali Vesnine igrarije. 
Slovanska boginja pomladi nas je 
navdihnila in iz prvotne ideje, 
da bi pripravili tek netekmoval-
ne oblike, na katerem bi otroci 
tekli skupaj s svojimi starπi, se je 
sreËanje razπirilo na orientacijo, 
ples in igre v telovadnici. 

Petinsedemdeset druæin se je 
odloËilo, da podpre naπo idejo 
in s simboliËno πtartnino prispe-
va k bogatejπi blagajni ©olskega 
sklada.

NajveË udeleæencev se je pre-
izkusilo v orientaciji, ki jo je 
vodil Nejc Zorman. Zanimivo je 
bilo opazovati, kako so se po-
samezne skupine organizirale 

in jasno je bilo, kdo je glavni 
v druæini.

V telovadnici sta uËiteljici Ta-
mara BraËiË in Jana Svetec spod-
bujali male in velike, da so se 
pomerili v hokeju, badmintonu 
in preizkusili spretnosti na raz-
liËnih poligonih.

Naπa prireditev ne bi bila Ëisto 
prava, Ëe se ne bi tudi plesalo. 
Za animiranje in uËenje plesnih 
korakov v eni od skupin sta po-
skrbeli plesni uËiteljici Ana in 
Maja iz plesne πole ©in ©in Sokol 
Kamnik. Tudi teklo se je; druæin-
sko, v πtafetah, posamezno... Celo 
800 metrov dolg krog je postal 
utrujajoË.

Poleg omenjenih smo za uspe-
πno izvedbo Vesninih igrarij po-
skrbeli predsednik sklada Rok 
Krt in Ëlani Metka Bizjak, Na-
talija Rak, Miha Flis in Nataπa 
Planko.

Sobotno dopoldne je doseglo 
svoj namen in ljudje dobre volje, 
ki so se kljub nekoliko oblaËnemu 
sobotnemu dopoldnevu odloËili, 
da se razgibajo v dobri druæbi, 
so nam pomagali narediti korak 
na viπjo stopniËko. Z denarjem 
©olskega sklada bomo tudi to leto 
pomagali socialno πibkim druæi-
nam in z nakupom πvedske skri-
nje, blazine za skok v daljino, desk 
za ravnoteæje, stojala za suπenje 
risb, digitalne kamere, didaktiË- 
nih pripomoËkov za dodatno stro-
kovno pomoË, pripomoËkov za po-
skuse in delo na terenu (naravos-
lovje, fizika, biologija in kemija), 
prosto stojeËega koπa za koπarko, 
kompletov Lego kock ali druæab-
nih iger, bele premiËne obojestran-
ske table ter celo bobna, prispevali 
h kvalitetnejπemu vzgojno izo- 
braæevalnemu procesu naπih 
otrok.

za Upravni odbor  
©olskega sklada O© F. Albrehta 

Nataπa Planko

Selekcije U9, U10 in U12 so se 
v sredo, 2. marca, odpravile proti 
æe tradicionalni pripravljalni bazi 
v Piran, kjer jih je priËakala moË- 
na burja, ki je tudi odpihnila 
prvi trening priprav. Vendar 
pa se je vreme æe proti veËeru 
umirilo in selekcija U12 je od-
igrala prijateljsko tekmo proti 
domaËinom iz Pirana. Tekma se 

Priprave v Piranu vzeli zares
je konËala v korist KamniËanov, 
ki so pokazali, da so kljub slabim 
pogojem za vadbo v zimskem 
Ëasu dobro trenirali in bili veli-
ko boljπi nasprotnik na igriπËu. 
Letoπnje priprave je ekipa dva-
najstke izkoristila predvsem za 
navajanje na igro 11:11 na celot- 
nem igriπËu, kar je za igralce 
pomenilo πe dodaten izziv, saj 

so vsak trening vzeli zelo resno 
ter dobesedno odgarali celotne 
priprave. Pri selekciji U9 in U10 
je tik pred pripravami priπlo do 
zamenjave trenerja, saj doseda-
nji trener Tomaæ ©vajger zaradi 
sluæbenih obveznosti ne zmore 
veË opravljati dosedanje vloge. 
Njegovo vlogo je prevzel Matej 
Drenik, ki se je vrnil v trenerske 

vode. Tako so bile priprave tudi 
priloænost za spoznavanje fantov 
z novim trenerjem. Tudi selekciji 
U9 in U10 sta odigrali prijatelj-
ske tekme proti domaËinom in 
pokazali lepo igro ter iz tekem 
izπli kot zmagovalki.

Fantje pa so poleg prijatelj-
skih tekem opravili πe 8 trenin-
gov v petih dneh, ki so dvig-
nili pripravljenost igralcev in z 
optimizmom lahko priËakujemo 
prve prvenstvene tekme.

V soboto, 26. februarja, je v Beogradu potekalo Mednarodno tek-
movanje pihalnih instrumentov Davorin Jenko. V kategoriji pihala − 
saksofon sta se pomerila tudi KamniËana Filip Majcen in Ana ©polja-
riË, ki obiskujeta saksofon v Glasbeni πoli Kamnik. Pod strokovnim 
vodstvom priznane 
pedagoginje prof. 
Darje Seliπkar sta 
oba  doseg la  za -
vidlj iv uspeh, saj 
s ta  pre je la  z la t i 
priznanji. S svojim 
nastopom sta nav-
duπila tako ocenje-
valno komisijo kot 
tudi publiko. Nivo 
igranja saksofona 
je bil izredno visok, 
saj se kriteriji iz leta 
v leto dvigajo.

Filip in Ana nav-
d u π u j e t a  t u d i  s 
svojimi nastopi na 
Glasbeni πoli Kam-
nik in drugje, na 
snemanjih in dru-
gih tekmovanjh ter 
projektih. Mladima 
obetavnima saksofonistoma iskreno Ëestitamo. Æelimo jima, da bi se 
v letih glasbenega πolanja neprenehoma izpopolnjevala, kalila na na-
stopih in tekmovanjih ter πe naprej razveseljevala svoje posluπalce.

Ravnateljica: DARKA SKALAR

Uspeh mladih saksofonistov 

Filip Majcen, Ana ©poljariË z njuno profesorico 
Darjo Seliπkar.

Gledaliπka ustvarjalnost srednjeπolcev je v torek, 29. marca, po-
novno napolnila dvorano Doma kulture Kamnik. Rudolfi, gledaliπka 
skupina ©olskega centra Rudolfa Maistra, so namreË premierno upri-
zorili sodobno dramo Na deæevni strani avtorice Æanine MirËevske.

Drama, pravzaprav 
sosledje veËih zgodb, 
se ukvarja s hrepene-
njem in iskanjem. Glav-
ni junaki zgodb iπËejo 
æivljenjsko pomembne 
reËi − staro maturant-
sko obleko, v kateri je 
vπit listek s πifro trezor-
ja, ob rojstvu odvzetega 
otroka, zlato veriæico s 
πtiriperesno deteljico, 
aktovko s pomembnim 
arhivskim dokumentom 
− vendar so na deæevni 
strani obsojeni na ne-
uspeh. 

Mladi igralci so sku-
paj z mentoricama prof. 
Marjo Kodra in prof. Ta-
njo Kropivπek pripravili 
odliËno predstavo, ki je 

gledalce navduπila s prepriËljivo ter doæiveto igro in zanimivo scen-
sko postavitvijo. Kljub temu, da so v ospredju tragiËne druæinske in 
æalostne osebne zgodbe, predstava ni izpadla moreËe.

Na odrskih deskah so tako obraËunali z nenehnim pehanjem, na 
katerega je obsojen moderni Ëlovek. Avtorica je izhod, pobeg z de-
æevne strani, naπla v pravljici; mala Alica, ki tokrat ne pade v Ëudeæno 
deæelo, ampak v vroËo aleksandrijsko puπËavo, v dar prejme prav prej 
naπtete iskane stvari, a z njimi nima kaj poËeti. 

NauËiti se dobiti v izgubiti, se pomiriti v nenehnem iskanju je glav-
no sporoËilo zgodbe. Ali kot Alici pripoveduje Gnom: ≈Izgubiti oËi, 
vid, luË, sliko, barve je morda dobiti boljπi sluh. Prav tako kot je iz-
gubiti lahko tudi osvoboditi se.«

TJA©A PETRO»NIK
Foto: Jan Pipan

Na deæevni strani

V Arboretumu VolËji Potok si 
lahko poleg pisanega pomladne-
ga cvetja ogledate dinozavre, ki so 
se do 15. junija vrnili v naπ park. 
Tokrat niso priπli sami - s seboj 
so pripeljali πe velikane iz lede-
ne dobe. Razstavo dopolnjujejo 
dogodki in zanimivosti - glavna 
atrakcija so noËni ogledi.

Na popotovanju skozi Ëas v 
zaËetke æivljenja na Zemlji bo-
ste na posebej pripravljenem 
prizoriπËu spoznali πtevilne za-
nimivosti o dinozavrih, njihovem 
izumrtju, vzrokih ledene dobe in 
prilagoditvah æivali na mraz. Na 
ogled so tudi novi eksponati.

Najmlajπe bodo nedvomno za-
nimale Urice zavrologije, ki jih 
bodo izvajali v sodelovanju s 
Prirodoslovnim muzejem Slove-

nije, Narodnim muzejem Slove-
nije, TuristiËnim druπtvom TræiË, 
Muzejem Velenje, MedobËinskim 
muzejem Kamnik in Cambridge 
Museumom Slovenija. 

Zagotovo pa so glavna atrakci-
ja noËni ogledi sveta dinozavrov 
in ledene dobe, ki jih zaznamu-
jejo posebni efekti in skrivno-
sten ambient parka. Vsak Ëetr-
tek, petek in soboto lahko park 
obiπËete v veËernih urah in se 
sprehodite med eksponati v soju 
luninih æarkov. 

In πe nekaj zanimivosti, ki bi 
vas navdihnile k obisku razstave. 
Ali ste vedeli, da je bil tirano-
zaver dovolj visok, da bi lahko 
pogledal skozi okno v drugem 
nadstropju hiπe, da so bili zav-
ropodi najveËji dinozavri in naj-

veËje æivali, ki so takrat æivele 
na Zemlji, da je torozaver imel 
najveËjo ovratnico med cerato-
pi, da so v Ëasu ledene dobe po 
Zemlji hodile povsem drugaËne 
æivali, za katere so bila znaËilna 

majhna uπesa, kratek rep, gost 
koæuh in gosta poddlaka. Naj 
omenimo le najznaËilnejπe pred-
stavnike ledene dobe: mamut, 
smilodon, megaterium - orjaπki 
lenivec, jamski medved itd. 

Ledena doba in dinozavri v Arboretumu VolËji Potok
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KO©ARKARJI CALCIT 
BASKETBALL Z ZMAGO 
ZAKLJU»ILI SEZONO

Kamniπki koπarkarji so v predzadnjem krogu v soboto, 26. marca, odπli 
v goste k ekipi iz Nazarij in nepriËakovano izgubili. 

»eprav se je tekma zaËela z desetminutno zamudo, to KamniËanov 
ni zmedlo. Tekmo so odliËno zaËeli in po prvi Ëetrtini vodili za devet 
toËk, vendar dobre igre niso nadaljevali. V naslednjih treh Ëetrtinah so 
domaËi poËasi izniËili zaostanek in na koncu zmagali z rezultatom 69 : 
68. S tem porazom so koπarkarji zapravili moænost osvojitve konËnega 
petega mesta na lestvici.

Vendar pa jih to v zadnjem krogu v letoπnji sezoni ni preveË potrlo. 
Pred domaËimi gledalci so se v petek, 1. aprila, udarili z ekipo Posavje 
iz Krπkega. »eprav sta manjkala dva pomembna Ëlena ekipe, MatiËiË in 
Maleπ, se to v igri ni poznalo. OdliËen zaËetek in vodstvo z osmimi toËkami 
sta napovedala dobro igro v nadaljevanju, vendar se gostje iz Krπkega 
s tem niso strinjali in so vsako napako domaËih kaznovali ter s hitrimi 
protinapadi izniËili prednost domaËih. Dve minuti pred koncem tekme so 
gostje vodili za pet toËk, nato pa je odgovornost na svoja pleËa prevzel 
kapetan Grega Kajnih. Najprej je zadel trojko za zmanjπanje zaostanka, 
nato pa 20 sekund pred koncem tekme z lepim prodorom pod koπ izenaËil 
izid in izsilil podaljπek.

Dodatnih pet minut so domaËi odprli s trojko Rastoderja, svoje je dodal 
πe prvi center ekipe HoËevar in triler je po 45 minutah zasluæeno pripadel 
ekipi Calcit Basketballa. 

Tako se je tudi zadnja tekma v letoπnji sezoni konËala z zmago. ©e po-
sebej pa gre poudariti tudi dejstvo, da so KamniËani v celotni sezoni na 
svojem parketu izgubili samo 2 tekmi!

Na koncu ligaπkega tekmovanja so igralci CALCIT Basketball z enajstimi 
zmagami zasedli odliËno 6. mesto v 2. SKL.

Dobra uvrstitev pa KamniËanov ni zadovoljila. Vsi skupaj z upravo kluba 
so pripravljeni, da v naslednjih letih naredijo nov korak proti vrhu lestvice 
in uresniËijo dolgoletni cilj, to je uvrstitev v 1. B slovensko ligo.

Ob tem bi se πe enkrat zahvalil gledalcem, ki so se na zadnjih sreËanjih 
zbrali v zares lepem πtevilu, zato se æe veselimo novih bojev pod koπi v 
naslednji sezoni!

ROBERT PROSEN

KARATEISTI VIRTUSA 
OSVOJILI TRI ODLI»JA  
NA PRVI POKALNI TEKMI  
V SEÆANI

V soboto, 26. marca, je v Seæani potekala prva pokalna tekma v kara-
teju za tekmovalce do 18 let. Tekmovanje sta organizirala Karate zveza 
Slovenije in karate klub iz Seæane, pomerilo se je 350 tekmovalcev iz 
πtiridesetih karate klubov. 

Seveda so sodelovali tudi iz Karate kluba Virtus Duplica pod vodstvom 
trenerja Vladimirja StaniËa. Tokrat so klubske barve zastopali: Meta Mot-
nikar, Gorazd Motnikar, Luka Spruk, Jaka Spruk, Tilen Humar, Gregor 
Humar, Borut Drnovπek, Blaæ Antonin, Matija Jerin, Sergej Sever, Kristjan 
Pivec, Blaæ Briπki ter Teja Koπir.

Za veËino je bilo to prvo tekmovanje, kar se je poznalo tudi po tremi 
pred tekmovanjem. Ko pa so stopili na tatamije (boriπËa), je trema iz-
puhtela in so se maksimalno potrudili, da bi dosegli najboljπi rezultat. 
Na koncu so trije tudi stali na zmagovalnih stopniËkah. Jaka Spruk je v 
kategoriji mlajπih deËkov +45 kg borbe osvojil 3. mesto. Gregor Humar je 
v kategoriji starejπih deËkov -50 kg borbe ravno tako zasedel 3. mesto. Z 
enako uvrstitvijo v kategoriji mladink +59 kg borbe pa se lahko pohvali 
tudi Teja Koπir.

Niso pa v klubu aktivni 
samo mlajπi. Ravno tako 
uspeπno trenirajo in tek-
mujejo odrasli -veterani. 
V skupini, ki trenutno 
πteje æe dvajset Ëlanov, so 
nekateri stari tudi preko 
petdeset let. To pa doka-
zuje, da je karate primer-
na vadba za vse starostne 
skupine in da za vadbo ni 
nikoli prepozno. Naj ome-
nimo, da so 20. februarja 
na dræavnem prvenstvu 
za veterane v katah so-
delovali: Alijana Golob, 
Nataπa Steklasa in Drago 
JegliË. Na koncu se je na 3. 

mesto uvrstil Drago v kategoriji veterani kate + 50 let. Tekmovalki pa sta 
se uvrstili na 5.-6. mesto v kategoriji veteranke do 50 let kate. 

V maju tekmovalce Ëaka πe mednarodno tekmovanje v Postojni, nato 
pa izpiti za vse Ëlane za pasove in v juniju piknik z druæinskimi Ëlani.

B. S.

Urπa je postavila nov mejnik 
golfski igri v Sloveniji. Sedem-
najstletna DomæalËanka, Ëlanica 
GK Arboretum, je osvojila odliËno 
drugo mesto na ORANGE BOWLU 
— neuradno svetovno prvenstvo do 
18 let v golfu. Urπa v lanskem letu 

Medtem, ko je veËina triatloncev ravno sredi priprav za pri-
hajajoËo sezono in se intenzivnost treningov poveËuje, je Mateja 
©imic odliËno nastopila na dveh pomembnih tekmovanjih. Po nje-
nem prihodu iz Avstralije, sem izkoristil priloænost in jo povpraπal 
o njenih naËrtih za letoπnjo sezono. 

Mateja veËina nas ve, da si aktualna dræavna prvakinja v olimpijskem tri-
atlonu in Ëlanica TK Trisport. Lansko leto si veliko nastopala v Italiji in tek-
movala za enega od italijanskih klubov. Nam lahko zaupaπ, za kateri klub gre 
in kakπne so bile uvrstitve na tekmah za italijanski pokal v pretekli sezoni? 

V sezoni 2009/10 sem zaËela tekmovati za najmoËnejπi italijanski klub 
- Cremona Stradivari team. V moji prvi sezoni smo punce postale itali-
janske dræavne prvakinje v πtafetnem duatlonu, v πtafetnem triatlonu pa 
osvojile drugo mesto, klub je bil na koncu sezone izbran za najboljπega v 
triatlonu. Poleg tega sem na italijanskem prvenstvu v triatlonu osvojila 2. 

mesto, na posameznih tekmah 
za italijanski pokal pa sem bila 
vedno na stopniËkah. Na ita-
lijanskih tekmah je na startu 
povpreËno okoli 90 æensk 
(vËasih tudi Ëez 110), pri Ëe-
mer prvih 12 tekmovalk redno 
tekmuje na najpomembnejπih 
tekmah in si poskuπa pridobiti 
vstopnico za OI.

V klubu se tekmovalci de-
limo na elite in age gruperje. 
Sama spadam v prvo skupino, 
kar pomeni, da je zame ved-
no in povsod poskrbljeno (vsa 
oprema, priprave, trenerji), po 
drugi strani pa imam doloËene 
obveznosti (sponzorji, doloËe-
na tekmovanja in uvrstitve). V 
sezoni 2010 sem njihova priËa-
kovanja presegla, zato smo v 
letoπnji sezoni naredili korak 
naprej v sodelovanju.

DrugaËe pa vsakdo v klubu 
ve, kaj je njegova vloga, zaradi 

Ëesar ne prihaja do kakπnih nesoglasij. Pravzaprav je vzduπje v teamu iz-
jemno pozitivno, super se razumem tudi z drugimi tekmovalkami tako na 
treningih in tekmovanjih kot v prostem Ëasu.

»e potegneva vzporednice z alpsko smuËarko Tino Maze, je tudi pri tebi 
priËakovati πe veËji rezultatski bum glede na to, da obe sodelujeta z italijansko 
ekipo.

No, jaz ravno ne bi delala nekih vzporednic s Tino Maze. Je pa res, da 
imam za sabo moËan klub, ki mi omogoËa uporabo najboljπe opreme (ki 
je pri triatlonu ni malo), na voljo imam dva odliËna trenerja, oba delata 
tudi z italijansko reprezentanco, boljπe pogoje za trening ter enakovredne 
tekmice, oziroma sparing partnerice, skratka moËnejπi team. Poleg tega 
sem kot tekmovalka dozorela, imam veliko izkuπenj iz najpomembnejπih 
tekmovanj. Lahko reËem, da πe vedno vsako leto rezultatsko napredujem 

in upam, da bo tako πe ne-
kaj Ëasa.

Kako potekajo treningi v 
zimskem pripravljalnem ob-
dobju? 

Zaradi vremenskih razmer 
v Sloveniji pripravljalno ob-
dobje delim na dva dela. V 
prvem, ki traja pribliæno od 
oktobra do januarja, se foku-
siram predvsem na plavanje 
in tek. V tem Ëasu treniram 
veËinoma v Sloveniji pribli-
æno 15 ur na teden. Ostali Ëas 
pa namenjam πtudiju, raznim 
trenerskih teËajem ter druæi-
ni. V drugem delu pripravljalnega obdobja, od februarja do aprila, se pri-
druæi πe kolo, zato se obseg ur hitro poveËa na do 30 ur tedensko. VeËino 
tega Ëasa preæivim na pripravah, letos sem se dvakrat udeleæila klubskih 
priprav na Gardskem jezeru ter slovenskih reprezentanËnih priprav v 
Medulinu. V naslednjih dveh mesecih me zagotovo Ëakajo πe kakπne.

Kako da si se odloËila za nastop na tekmi za svetovni pokal v daljni Av-
straliji?

V bistvu je zgodba preprosta. Prijavila sem se na razpis svetovne tri-
atlonske organizacije (ITU), s katerim je organizacija æelela podpreti 6 
triatloncev in triatlonk iz vsega sveta. Potek izbora je bil dolgotrajen, 
poleg tega sem bila prepriËana, da imam malo moænosti, da me izberejo, 
zato sem tekmo postavila v drug plan ter se odloËila za nastop na Ev-
ropskem pokalu v TurËiji. V zaËetku marca pa so me obvestili, da sem 
bila izbrana.

Izredno sem vesela 27. mesta v Avstraliji, πe posebno ker pogoji niso 
bili dobri. Start je bil s plaæe, morje pa je bilo zaradi moËnega vetra 
izredno valovito. Plavanje je izgledalo bolj boj z visokimi valovi, vendar 
sem preæivela v skupini. Na kolesu (7 krogov, na vsakem krogu 500 m 
dolg vzpon z dveh strani) sem vozila v drugi skupini tekmovalk. Oviral 
nas je moËan veter, zadnja dva kroga pa πe deæ. Na teku sem v vsakem 
krogu le πe pridobivala mesta. 

Po prihodu iz Avstralije potujeπ takoj na tekmo evropskega pokala v 
TurËijo. Nastopaπ na tekmah najviπjega ranga v æelji, da se kvalificiraπ na 
Olimpijske igre v Londonu? 

Da, to je moj cilj, pri tem me podpira tudi italijanski klub.

Sistem toËkovanja in kvalifikacij za nastop na OI se meni osebno zdi iz-
redno krut, predvsem pa naravnan v prid velikim triatlonsko bolj razvitim 
dræavam. Kako se je sploh mogoËe kvalificirati za nastop v triatlonu na OI?

Sistem kvalificiranja se v vsakem olimpijskem ciklusu spremeni. Trenutno 
so pravila izjemno zakomplicirana, na sploπno pa gre za kvalifikacijsko 
obdobje dveh let (do 1. junija 2012), v katerem se tekmovalec udeleæi Ëim 
veË tekem najviπjega ranga (svetovno prvenstvo, tekme za svetovni pokal, 
kontinentalna prvenstva, kontinentalni pokali — vsak rang tekmovanja je 
drugaËe ovrednoten) ter poskuπa osvojiti Ëim veË ITU toËk. Na koncu se 
πteje 14 tekmovanj in se naredi poimenski seznam olimpijcev. V Londonu 
bo tako izbranih 53 tekmovalk, 2 pa bosta povabljeni.

Te bomo to sezono lahko videli tudi na kateri od domaËih tekem? 
V prvem planu so gotovo mednarodne tekme za toËke ITU in dræavno 

prvenstvo v olimpik triatlonu v Velenju, verjetno pa se bom udeleæila tudi 
Blejskega triatlona. Za ostale tekme pa trenutno πe ne vem.

Veliko zveneËih imen vrhunskih triatloncev in triatlonk, ki nastopajo ali 
so nastopali na olimpijskih razdaljah, izredno uspeπno nastopa tudi na pol-
oviËnih IRONMAN in IRONMAN distancah. Te je æe kdaj zamikalo, da bi 
nastopila na katerem tovrstnih tekmovanj?

Trenutno mi ‘olimpik’ Ëisto zadostuje in mi bo program tekmovanj 
vzel preveË energije, da bi sploh razmiπljala o daljπih oblikah triatlona. Pa 
Ëeprav me mika kakπno poloviËko poskusit...

Na tekmovanjih se tekmovalcem pripeti marsikaj, imaπ tudi ti kakπno za-
nimivo anekdoto?

S samega tekmovanja ravno ne, se mi je pa zgodilo med kolesarskim 
treningom pred svetovnim prvenstvom v Mehiki v Cancunu, da sem 
skoraj povozila 3-metrskega pitona, ki je preËkal glavno cesto, zveËer na 
tekaπkem treningu pa skoraj padla zaradi polmetrskega kuπËarja.

Ko se Mateja vrne iz TurËije, jo Ëaka πe nekoliko drugaËen izziv. Pre-
priËan sem, da bo tudi z zagovorom diplomskega dela univerzitetnega 
πtudija biokemije opravila z odliko.

Kar se tiËe kvalifikacij za OI v Londonu, pa Mateji sporoËam, da za njo 
stojimo, dræimo pesti in navijamo vsi, ki imamo radi πport.

Triatlonska sezona se v Sloveniji zaËne z duatlonskimi tekmami v za-
Ëetku aprila. O Matejinih rezultatih in rezultatih drugih tekmovalcev TK 
Trisport bomo poroËali v prihodnjih πtevilkah Kamniπkega obËana in na 
www.trisport-klub.si

TRIATLONKA MATEJA ©IMIC 
ZA»ENJA SEZONO V AVSTRALIJI 
IN TUR»IJI

Mateja v akciji.

Prosti Ëas Mateja rada izkoristi za po-
hod na Sv. Primoæ s svojo druæino.

Mateja je v lanski sezoni z italijanskim klubom osvojila naslov dræavnih 
prvakinj v πtafetnem duatlonu. Na zmagovalnem odru v Antalyi.

ni blestela samo na ameriπki tekmi. 
Na Bledu je premagala mednarod-
no konkurenco z rekordom igriπËa 
— 7 udarcev pod parom igriπËa. Na 
odprtem prvenstvu NemËije je v 
moËni konkurenci osvojila odliË-
no peto mesto, v Avstriji pa je na 

mladinski tekmi pre-
magala mednarodno 
konkurenco. UËenka 
πportne gimnazije si 
je z odliËnimi rezul-
tati doma in v tujini 
odprla vrata v hram 
golfa. Dobiva πportne 
ponudbe za πtudij v 
golfsko razviti Ameri-
ki in vabila na tekme 
najviπjega ranga.

D a  p a  U r π a  n i 
osamljen Ë len GK 
Arboretum, priËa-
jo veËletni rezultati 
πole golfa, ki deluje 
v sklopu kluba. GK 
A r b o r e t u m  j e  æ e 

πesto leto dræavni ekipni prvak v 
mladinski konkurenci. DomæalËan 
Domen Slabe je bil dræavni mladin-
ski prvak, Martin StaniË pa prvak 
v kategoriji starejπih mladincev. 
Imamo pa Ëetico najmlajπih: Taj-
do, Urπko, Kristjana, Jana in dva 
Maksa, ki hitro in uspeπno sledijo 
vzornici Urπi. Kristjan Burkelca je 
bil sedmi na evropskem prvenstvu 
na ©kotskem in prvi na mednarod-
nem prvenstvu ©vice. Max PopoviË 
je bil deveti na EP in zmagovalec 
na tekmi v Moravskih Toplicah. 
Max Golob pa je bil dræavni prvak 
pri deËkih do sedem let.

V lanskem letu je πola golfa do-
bila odliËno opremljeno zimsko 
vadbiπËe z vsemi potrebnimi apa-
raturami (kamere, analizator igre 
— udarca) za πe boljπe pogoje dela z 
mladimi golfisti. ©ola golfa odliËno 
sodeluje z O© Radomlje, naπa æelja 
je, da bi sodelovanje razπirili na vse 
πole v okolici Arboretuma. Letno 
organiziramo do deset πportnih 

dni na temo golf za mlade z name-
nom, da pokaæemo, da ta lepa igra 
v naravi ni πport elitizma. Otroci do 
desetega leta starosti, ko osvojijo 
osnovne veπËine golfa, lahko od 
letos igrajo na golfskem igriπËu 
Arboretum brezplaËno. 

MIRAN ÆEBALJEC

GK Arboretum in Urπa Orehek -  
mejnik slovenskega golfa

Zmagovalca v Moravcih: Max PopoviË in Max 
Golob.

Urπa Orehek odliËna druga na 
ORANGE BOWLU.

Jaka Spruk napada z Mai geri udarcem

ZADNJA NOVICA:
Mateja ©imic je tekmo v turπki Antalyi konËala na odliËnem 2. 

mestu in se tako prviË zavihtela na stopniËke na tekmi za evropski 
pokal. Zaostala je samo za Irko Aileen Morrison, tretja pa je bila 
Nemka Anne Haug.

Mateja je po tekmi povedala: ≈Plavanje je potekalo v zelo 
razburkanem morju. Tri tekmovalke so si priplavale manjπo pred-
nost, ki pa jo je skupina petnajstih tekmovalk, v kateri sem bila tudi 
sama, ujela æe na prvem krogu kolesarjenja. Na kolesarjenju ni bilo 
nobenega interesa za hitro voænjo in vse se je odloËilo na teku, kjer 
sem zaËela zelo odloËno in nadzirala ostale tekmovalke. Drugo mesto 
danes mi ogromno pomeni, saj je to dokaz da sem na pravi poti. Prav 
tako pa sem zelo vesela novih toËk, ki vodijo v London.«

TOMAÆ PLANKO 
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Iz odbojkarskih vrst
CALCITOVKE V 
VELIKEM FINALU

Odbojkarice Calcit Volleyballa 
so se priËakovano uvrstile v veliki 
finale letoπnjega dræavnega prven-
stva pri dekletih, a v polfinalu 
niso imele lahkega dela. Igralke 
Alianse, ki so æe z uvrstitvijo 
v polfinale DP dosegle najveËji 
uspeh kluba, so v obeh tekmah 
zaigrale sproπËeno in KamniËan-
kam povzroËile kar nekaj sivih 
las pred finalom. Na obeh tek-
mah, tako prvi v ©empetru kot 
drugi v Kamniku, so Calcitovke 
povedle z 2 : 0. ©empetrËanke 
pa se niso predale in na obeh 
tekmah gladko dobile tretji set. 
Tudi v Ëetrtem setu se je odvijala 
podobna zgodba na obeh prizori-
πËih. V Kamniku so gostje pove-
dle celo s 16 : 11, a za domaËe to 
ni bilo dovolj in v sami konËnici 
so dokazale, da so vendarle boljπa 
ekipa, in se zasluæeno uvrstile v 
veliki finale, kjer se bodo tudi 
letos borile z ekipo Nove KBM 
Branik, ki v drugem paru ni imela 

Iz Calcit Bike Teama

ZupanËiË drugi na 
mednarodni tekmi  
v Avstriji

Peter ZupanËiË, ki v tej sezoni tekmuje na kolesu GT, je zadnji vikend 
v marcu na tekmi v avstrijskem Langenloisu dokazal, da sodi med naj-
perspektivnejπe mlade gorske kolesarje v zadnjih letih pri nas. Na moËni 
mednarodni tekmi v krosu, na πtartu katere so bili tekmovalci iz Avstrije, 
NemËije, »eπke, Madæarske, Poljske in Slovenije, je v kategoriji mlajπih 
mladincev zaostal le za leto dni starejπim avstrijskim tekmovalcem. Zu-
panËiË je tekmo od πtarta do cilja odpeljal ≈z glavo«, pravilno razporedil 
moËi in se tako ob koncu zasluæeno veselil drugega mesta. 

Tekmovalni vikend v Langenloisu je v nedeljo uspeπno nadaljevala πe 
ena Calcitovka. Tina Perπe je tekmo med mladinkami konËala na od-
liËnem 4. mestu, le 13 sekund pa jo je loËilo do srebra. Nekaj veË smole 
je imel Rok Koroπec na dirki Kamptal Klassik Trophy severozahodno od 
Dunaja, ki je bil primoran tekmo zaradi zdravstvenih teæav odpeljati v bolj 
umirjenem tempu in zasedel 12. mesto. Saπo Trebuπak je z dobro voænjo 
prispel v cilj tik za njim ter tako pokazal velik napredek v primerjavi z za-
dnjimi tekmami. Luka Vrankar pa je prav tako v kategoriji mladinci med 
64 tekmovalci zasedel zelo solidno 19. mesto.

≈Vse odpe-
l jane tekme 
so bile po ran-
gu, kakovosti 
udeleæbe in 
π tev i lu  tek -
movalcev na 
izredno viso-
kem nivoju. 
V  b i s t v u  s o 
moËnejπe tek-
me samo πe 
svetovni pokal 
ter svetovno 
in evropsko 
prvenstvo,« je 
zaËetek sezo-
ne in uvodne 
tekme komentiral Gregor MikliË, trener Roka Koroπca, Saπota Trebuπaka 
in Luke Vrankarja. 

Kot πe dodaja, je skupno vsem trem tekmovalcem, da so v spomladan-
skem delu kondicijsko precej bolje pripravljeni kot v enakem obdobju 
lani. NajveËja pomanjkljivost v tem trenutku pa je po njegovem mnenju 
zanesljivost. ©e vedno je preveË tehniËnih okvar in padcev, zato bodo v 
nadaljevanju sezone veË pozornosti namenili odpravi le-teh.

Calcitovce pa æe prav kmalu Ëakajo nove preizkuπnje. ≈V tem mesecu 
nas Ëakata dve tekmi domaËega pokala v Vrtojbi in Æeribljah. Rok bo na 
prvi tekmi manjkal, saj bo skupaj s Tino in Petrom konec tega tedna na-
stopili na mednarodni tekmi italijanskega pokala v Nallesu,« πe dodaja 
Gregor MikliË, klubski trener olimpijske discipline kros. 

NIKA VRHOVNIK

Zagotovo eden najatraktivnejπih 
kolesarskih maratonov v Sloveniji 
- Maraton Alpe Scott bo v nedeljo, 
3. julija, v svoji peti izvedbi ponov-
no obkroæil Kamniπko-Savinjske 
Alpe. Æe dodobra prepoznaven 
maraton je v lanskem letu privabil 
rekordnih 515 udeleæencev iz sed-
mih dræav, organizator prireditve 
Kolesarsko druπtvo Alpe pa se tudi 
letos nadeja lepe udeleæbe, saj so 
s skupnim toËkovanjem s πe dve-
ma rekreacijsko tekmovalnima do-
godkoma poskrbeli za nadgradnjo 
maratona in nov izziv za udeleæen-
ce (o razpisnih pogojih skupnega 
toËkovanja si lahko preberete na 
www.kd-alpe.si).

Trasa maratona, 
ki na 130 kilometrih 
obide 11 obËin v 
Sloveniji in Avstriji, 
premaga 2000 me-
trov viπinske razlike 
in obkroæi bodoËi 
Regijski park Kamni-
πko - Savinjske Alpe, 
ostaja enaka, mara-
ton pa bo tudi letos 
potekal ob popolni 
zapori cest in elek-
tronskem merjenju 
Ëasa. Maraton Alpe 
je letos prviË uvrπËen 
tudi v koledar med-
narodne kolesarske 
zveze UCI. Potekal 
bo v sklopu dvo-
dnevnega dogodka 
Kamsport 2011. 

Cestna 
amaterska 
ekipa KD 
Alpe team

Sicer pa so v Ko-
lesarskem druπtvu 
Alpe z namenom 
zdruæevanja rekre-
ativnih kolesarjev s 
tekmovalnimi am-
bicijami ustanovili 
tudi cestno amater-

Geolauf pri Beljaku  
v Avstriji za najmlajπe 
tekaËe 

»eprav je tek potekal na nor-
Ëavi prvoaprilski dan, rezultati 
niso πala. Najmlajπi tekaËi KGT 
Papeæ so ponovno zasedli prva 
mesta v razliËnih kategorijah in 
si prisluæili πtevilne pokale. Prvo 
mesto so osvojili Iza ©krtiË, Tjaπa 
»iroviÊ, Igor CosiÊ, Ana MiloviÊ, 
Klemen Golob, Karmen Orehek, 
Matevæ ©krtiË. Drugo mesto so 
pritekli Miha Podbregar, Manca 
Oraæem, Rok Suπnik, Diana Kotnik. 
Na tretje mesto so se uvrstili Luka 
UraniË, Nuπa UraniË, Uroπ »iroviÊ, 
Suzana Orehek. »etrto mesto sta 

veËjih teæav s KoprËankami. Prva 
tekma bo v soboto, 9. aprila, ob 
18. uri v Mariboru, druga in tretja 
pa v Kamniku v sredo, 13. aprila, 
ob 20. uri in v petek, 15. aprila, ob 
17.30. Obe tekmi bosta tudi v 
neposrednem televizijskem pre-
nosu.

CALCITOVCI 
IZBOJEVALI TRETJO 
TEKMO

Odbojkarjem Calcit Volleyballa 
kljub dobrim predstavam marec 
rezultatsko ni bil preveË naklo-
njen. Æe v modri skupini so nekaj 
tekem izgubili πele v konËnicah 
setov, najbolj boleË pa je bil po-
raz v zadnjem krogu proti Salo-
nitu, ko so pred oËmi æe imeli 
zmago s 3 : 0, a so na koncu 
izgubili s 3 : 2 in poslediËno iz-
gubili ugodno drugo ali tretje me-
sto pred konËnico. V Ëetrtfinalu 
se zato merijo z neugodno ekipo 
Marchiol Vodi iz PrvaËine, ki je 
v prvi tekmi v Novi Gorici pre-
magala Calcitovce s 3 : 0. Slednji 
so jim vrnili v povratni tekmi v 
Kamniku, Ëeprav po prvem setu 
ni kazalo najbolje. A so se do-
maËi le sestavili in naslednje tri 
sete dobili in tako prestavili od-
loËitev o polfinalnem nasprotni-
ku ACH Volleyja na sredo. Glede 
na prikazano igro so KamniËani 
vendarle boljπi nasprotnik v tem 
paru in priËakuje se lahko veliki 
derbi z ACH Volleyjem. 

IZJEMNI REZULTATI 
NAJMLAJ©IH EKIP

Najmlajπe ekipe Calcit Volley-
balla nadaljujejo zmagoviti pohod 
k vrhu slovenske odbojke, kar 
samo priËa o odliËnem delu v 
kamniπkem klubu tudi z mladimi 
ekipami. Igralke v mali odbojki so 
na turnirju v Ljubljani dokazale, 
da upraviËeno priËakujejo uvr-

stitev v finale, saj so brez teæav 
dobile obe tekmi in se v polfina-
le, ki bo v zaËetku maja, uvrsti-
le kot prve. Da ne bi bile edine, 
jim vztrajno sledijo tudi igralke v 
mini odbojki, ki so se kot prvo-
uvrπËena ekipa turnirja v Ljubljani 
prav tako brez teæav uvrstile v 
polfinale, ki bo sredi maja. Ob teh 
uspehih ne smemo pozabiti na 
odliËno delo trenerk Æive Cof in 
Barbare Novak. Za fantovsko Ëast 
pa so poskrbeli mini odbojkarji 
pod vodstvom Jureta Sitarja, ki so 
se prav tako brez teæav, sicer pre-
ko repasaæa, kot prvi na turnirju 
v Æuæemberku uvrstili v polfinale. 
Ekipa v mali odbojki pa zmaguje 
v tekmah za mesta in so na dobri 
poti k osvojitvi devetega mesta.

Starejπi deËki so v A-ligi na 
zadnjih dveh turnirjih zabeleæili 
tri zmage, se povzpeli na lestvici 
in ob zares ugodnem razpletu na 
zadnjih dveh turnirjih lahko upa-
jo na veliki finale. Realne moæ-
nosti za finalni turnir pa imajo 
tudi starejπe deklice v A-ligi, a 
bi morale do konca zmagati vse 
tekme. Druga ekipa starejπih de-
klic je na turnirju v Kranju v 
B-ligi zabeleæila dva poraza.

Slovesno na zadnji tekmi 
v 3. DOL

S tekmovanjem v 3. DOL v le-
toπnji sezoni pa so zakljuËili igral-
ci druge ekipe Calcit Volleyballa. 
Kljub porazu s 3 : 2 proti Ach 
Volleyu 2 pa so fantje na koncu 
zadræali osmo mesto, kar pa niti 
ni pomembno, saj tekmovanje v 
tej ligi sluæi predvsem kot priprava 

kadetske in mladinske ekipe. Kade-
ti bodo namreË v maju poskuπali 
osvojiti konËno peto mesto v dræ-
avi. Na sami tekmi je bilo πe po-
sebno slovesno, saj se je od aktiv-
nega igranja poslovil Matej Berlec 
∑ Memi. Za klub pa je pomembno, 
da se je odloËil ostati v klubu kot 
trener in je æe doslej nesebiËno 
pomagal. Takπnih odloËitev so v 
Calcit Volleyballu πe kako veseli.

CICO1.

Uspeπen vikend tekaËev KGT Papeæ

sko ekipo KD Alpe team. V ekipi 
je trenutno 7 kolesarjev in kole-
sark v starosti od 19 do 43 let, ki 
se bodo v novi sezoni udeleæevali 
dirk, ki πtejejo za toËke slovenske-
ga amaterskega pokala, vseh po-
membnejπih rekreativnih dirk po 
Sloveniji ter maratonov v Avstriji 
in Italiji. V ekipi je nekaj mladih 
obetavnih kolesarjev (Aljaæ Go-
rËan, Aljoπa GriËar), za katere to 
lahko predstavlja odskoËno desko 
za uspeπno tekmovalno kariero v 
enem izmed slovenskih kontinen-
talnih kolesarskih ekip. Ekipi se je 
pridruæil tudi Erik Rosenstein, eden 
najboljπih ekstremnih kolesarjev v 
Sloveniji, kar je potrdil v letu 2010 

z odliËnim tretjim mestom na Dirki 
okoli Slovenije (DOS) in z drugim 
mestom na Dirki preko Amerike 
(RAAM) med dvojicami leta 2009. 
Vodja ekipe KD Alpe team je Luka 
Pustoslemπek, ki je v preteklih le-
tih osvojil veË naslovov dræavnega 
podprvaka na amaterskih dirkah 
slovenskega pokala v vseh disci-
plinah. 

Naloga vseh Ëlanov ekipe bo tudi 
promocija Maratona Alpe doma in 
v tujini, s Ëimer æelijo doseËi ugled, 
ki si ga Maraton Alpe zagotovo za-
sluæi - najlepπi in najbolj atraktiven 
kolesarski maraton v tem delu Ev-
rope. V ta namen bodo med apri-
lom in julijem enkrat meseËno na 

trasi maratona organizi-
rali skupne ≈treninge«, 
kamor æe sedaj vabijo 
kolesarje in kolesarke. 
Maraton æelijo v nada-
ljevanju Ëim bolj pribli-
æati tudi ljudem, ki æivijo 
ob trasi. 

Kako postati Ëlan 
Kolesarskega 
druπtva Alpe 
in amaterske 
cestne ekipe  
KD Alpe team

Vse, ki imate tekmoval-
ne ambicije, vabijo, da se 
jim pridruæite. Prav tako 
vabijo vse aktivne kole-
sarje, da postanete Ëlani 
Kolesarskega druπtva 
Alpe. Ob letni Ëlanarini v 
viπini 20 evrov boste dele-
æni πtevilnih ugodnosti in 
aktivnosti, kot so popusti 
pri nakupih kolesarske 
opreme, klubskih dre-
sov in πportne prehrane, 
organizacija skupinskih 
kolesarjenj in treningov, 
moænost pridobitve licen-
ce KZS za amaterske dirke 
v Sloveniji, ipd. 

NIKA VRHOVNIK

Maraton Alpe Scott 3. julija  
na sporedu æe petiËdosegla Neæa GrËar in Matej ©lebir, 

peto pa Miha Oraæem. 
V spremstvu Klemena Janπe in 

Jureta Grmπka ter nekaterih star-
πev so varno prispeli domov in se 
pripravili za tek naslednji dan.

Na Odprtem prvenstvu 
Slovenije v krosu Ana 
MiloviÊ dosegla naslov 
dræavne prvakinje

Odprtega prvenstva Slovenije v 
krosu v Velenju se je v soboto, 2. 
aprila, udeleæilo 14 tekaËev KGT 
Papeæ. Ana MiloviÊ je med pionir-
kami l. 2000 in mlajπe na 1000 m s 
Ëasom 3:27:1 v moËni konkurenci 
dosegla naslov dræavne prvakinje. 

onirji l. 1998/99 petnajsti, Matevæ 
©krtiË pa πestnajsti med pionirji 
l. 1996/97. 

V kategoriji starejπih mladincev 
(6000 m) je bil Matic Slabe na 
odliËnem 4. mestu, Denis MiliÊ 
pa na osmem. Med Ëlani je na 
dolgem krosu (10.000 m) tekel Ga-
πper Bregar in dosegel 3. mesto. 
Sebastjan Zarnik zaradi bolezni 
ni nastopil.

Moπki ekipno so bili na odliË-
nem 3. mestu med πtirinajstimi 
ekipami. 

6 ur KaliπËa 
V soboto, 2. aprila, ob 8. uri 

je bil start nad vasjo MaËe pri 
Preddvoru (zaËetek peπpoti na 

Najmlajπi tekaËi KGT Papeæ s πtevilnimi pokali na teku v Avstriji (foto Miran ©krtiË)

Ana MiloviÊ, dræavna prvakinja 
na 1000 m (foto Miran ©krtiË).

Manca Oraæem je bila deseta. 
Med pionirkami l. 1998/99 (2000 
m) je bila Ana Majnik deseta, Nu-
πka UraniË pa petnajsta. Karmen 
Orehek je bila v kategoriji deklic 
l. 1996/97 (3000 m) πesta, Suzana 
Orehek pa sedemnajsta. Ekipno so 
bile æenske odliËne druge. 

V kategoriji pionirji l. 2000 in 
mlajπi je Klemen Golob zasedel 5. 
mesto, sledil mu je Rok Suπnik, 
Matej ©lebir pa je bil πtirinajsti. 
Blaæ Jaπovec je bil v kategoriji pi-

KaliπËe), cilj pa v koËi na KaliπËu. 
©teli so vzponi, doseæeni med 8. 
in 14. uro. Viπinska razlika enega 
vzpona je 830 m. Med 94 moπki-
mi, ki so merili svojo vzdræljivost, 
je Jure Grmπek dosegel sedmo 
mesto s petimi vzponi. Bojan Ko-
æuh je bil dvanajsti (4 vzponi), na 
49. in 50. mestu sta bila mladinec 
Anæe BoæiË in starejπi deËek Aljaæ 
BoæiË z dvema vzponoma. 

Vsem iskreno Ëestitamo!
Mira Papeæ

Peter ZupanËiË, odliËen drugi v moËni konkurenci na 
mednarodni tekmi v krosu (foto Tina Perπe).

Skupno toËkovanje z Maratonom Franjo in Juriπem na VrπiË, maraton tudi letos 
v okviru Kamsporta, v novi sezoni cestna amaterska ekipa KD Alpe team...

Zadnja novica
CALCITOVCI PREKRATKI

Igralci calcit Volleyballa so po sredinem porazu v tretji odloËilni 
tekmi proti PrvaËini s 3:2 na domaËem igriπËu nepriËakovano zaklju-
Ëili tekmovanje æe v Ëetrt finalu in tako na koncu zasedli πesto mesto 
v letoπnjem prvenstvu. V nekaterih tekmah (sicer ne odloËilnih) pa so 
Calcitovci prikazali æe izjemne predstave, ki so dobra popotnica za 
prihodnjo sezono. Na koncu lahko reËemo le ∑ πkoda za izgubljene 
priloænosti v tem letu. Cico1.Jelena Strel KosmaË v napadu.

Dalibor ©mitran v napadu.

Napovednik prihajajoËih  
tekem
FINALE DP æenske 2. tekma fi-
nala ∑ Calcit Volleyball : Nova 
KBM Branik, sreda, 13. april, 
ob 20. uri v ©D Kamnik.
FINALE DP æenske 3. tekma fi-
nala ∑ Calcit Volleyball : Nova 
KBM Branik, petek, 15. april, 
ob 17.30 v ©D Kamnik.
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Planinski kotiËek

Kamniπka tekaπka 
druæenja

»ez zimo smo se rekreirali in udeleæevali zimske lige na Sv. Primoæa in 
da garanje, trud in kondicija ne bi πli v niË, sva se Lado Kveder in Tone 
Klemenc − Olson odloËila, da organizirava torkova tekaπka sreËanja.

Kako, kaj, zakaj, kam...? 
1. Dobimo se na parkiriπËu kegljiπËa oz. nogometnega igriπËa − stadion 

v Mekinjah v torek ob 18. uri. Skupaj se sprehodimo do skupinskega starta 
(50 m, zbiraliπËe zaradi laæjega parkiranja in za vse, ki niste iz Kamnika, 
da se laæje najde lokacija). 

2. Potek trase: Mekinje-GodiË-Stahovica-Kregarjevo-Zakal-Laniπe-Stol-
nik-tunjiπki klanec-Mekinje.

3. Dolæina trase je 14,5 km s 150 m.n.v.
4. Prvih 5 km je ravninskih, nato je proga preteæno razgibana, brez 

veËjega vzpona. Poteka po gozdni poti, makadamu in asfaltu, lahko bi 
ji rekli ≈kros proga«. 

5. Tempo je 5-6 minut na kilometer, odvisno od skupine, boljπi teËejo 
hitreje, poËasnejπi poËasneje.

6. Na poti je studenËek s pitno vodo. 
7. TeËemo v vsakem vremenu.
8. Tekaπka sreËanja so namenjena vsem, ki imajo veselje do teka s pri-

jatelji. Manj izkuπeni tekaËi lahko izberejo krajπo varianto do Stahovice, 
ki je dolga pribliæno 10 km.

LADO KVEDER in TONE KLEMENC - OLSON

KAMNI©KI MEMORIAL ZA SMU»KO IN CEPIN
Ne glede na to, da se zima poslavlja in je lahko pot do Kamniπkega 

sedla v nedeljo, 17. aprila, skoraj kopna, mora imeti tisti, ki se hoËe 
udeleæiti tradicionalne prireditve v spomin vsem Ëlanom PD Kamnik, 
ki so svojo æivljenjsko pot konËali v gorah in planinah, s seboj dereze 
in cepin ali pa smuËi. »e pa hoËe biti πe nezgodno zavarovan, prejeti 
spominsko znaËko, diplomo, Ëaj in enolonËnico v Kamniπki Bistrici, se 
mora prijaviti med 8. in 10. uro na Sedlu ∑ Pri pastirjih in plaËati 7 ¤ 
startnine. V KoËi na Kamniπkem sedlu bo do 12. ure æigosanje kontrol-
nih kartonËkov. Po 14. uri bo v Kamniπki Bistrici podelitev diplom in 
spominskih znaËk. V primeru slabega vremena ali nevarnih razmer bo 
prireditev temu ustrezno prilagojena. 

DRU©TVO GRS KAMNIK JE PREGLEDALO 
SVOJE DELO

Druπtvo GRS Kamnik je imelo svoj redni letni obËni zbor v sredo, 
23. marca, v dvorani nad kavarno Veronika. Udeleæilo se ga je 31 Ëla-
nov druπtva in predstavniki PGD Kamnik in Stranje ter PD Kamnik in 
Komenda. Druπtvo πteje skupaj 57 Ëlanov, med njimi je 6 Ëastnih, 31 
reπevalcev z licenco in 6 pripravnikov.

Pred poroËili je predsednik Franc Miπi podelil priznanja Gorske reπe-
valne zveze Slovenije, ki so jih dobili Matjaæ ©erkezi za veË kot desetletno 
delo v GRS, Damijan KoËar, Robert PoliËnik in Primoæ Trunk pa za veË 
kot petnajstletno delo v GRS. V obπirnih poroËilih je bilo prikazano celo-
tno delovanje druπtva, katerega osnovni namen je pomoË tistim, ki so v 
teæko prehodnem terenu potrebni pomoËi, ter reπevanje in usposabljanje 
za to. V letu 2010 so opravili veË kot 5000 prostovoljnih ur. Skupaj so 
imeli 14 reπevalnih in 8 iskalnih intervencij. PomoË so nudili 24 osebam, 
πtirim med njimi æal ni bilo veË moË pomagati. Drugi veliki sklop je bilo 
usposabljanje ∑ dvakrat so imeli zimsko usposabljanje na obmoËju Velike 
planine, enkrat kopno na Slivnici, usposabljanje za reπevanje potnikov 
z gondolske æiËnice, trikrat za reπevanje iz soteske Predaslja, enkrat 
za uporabo statiËnih vrvi na vadiπËu na Perovem in obnavljalno uspo-
sabljanje iz prve pomoËi. Poleg tega so se udeleæili tudi usposabljanja 
v okviru postaje GRS Æelezna Kapla, soorganizirali Kamniπki memorial 
za smuËko in cepin, med prvomajskimi prazniki v Arboretumu predstavili 
gorsko reπevalno dejavnost, soorganizirali prireditev ob odprtju raz-
gledne ploπËe na vrhu Grintovca in novega bivaka Pavla Kemperla na 
Velikih podih, organizirali tradicionalno prednovoletno sreËanje Ëlanov 
druπtva in poleg rednega deæurstva med konci tedna v poletnih mesecih 
izvedli πe deæurstva na Rokovnjaπkem pohodu, na Dnevu Kamniπkih pla-
nin na Kamniπkem sedlu, na pastirskem prazniku na Veliki planini in na 
gorskem teku na Veliko planino med dræavnim in svetovnim prvenstvom, 
na jasi pred Jurjem pa so uredili heliodrom. Poleg tega so imeli skupaj 
s policijsko postajo in gasilskim druπtvom tudi predstavitev sluæb za 
zaπËito in sodelovanje, predavanja na πolah, opravili so veliko rednih 
obhodov terena in planinskih poti. Aktivni so bili tudi v organih Gorske 
reπevalne zveze Slovenije: med njimi so predsednik in Ëlan uredniπkega 
odbora za pripravo Zbornika GRZS, Ëlan upravnega odbora Ustanove 
Sklad Okreπelj, Ëlan Izpitne komisije, Ëlan Komisije za letalsko reπe-
vanje, Ëlan Komisije za medicino, Ëlan Komisije za informiranje, Ëlan 
Nadzornega odbora GRZS in podpredsednik GRZS.

NaËrt dela za prihodnje leto je podoben opravljenemu delu ∑ najprej 
pomoË pomoËi potrebnim, Ëesar paË ne moremo natanËno naËrtovati, 
usposabljanja, preventiva, deæurstva in podobno pa po naËrtu. Da bo vse 
teklo, kot je treba, bo skrbelo novo vodstvo, izvoljeno za πtiri leta: pred-
sednik druπtva je Franc Miπ, njegova namestnika pa Genadij ©tupar in 
Jernej Laniπek. Tajnik druπtva je Matjaæ ©erkezi, Ëlani upravnega odbora 
pa so Aleπ JanæekoviË, Damjan KoËar in Lojze Jerman. V nadzornem 
odboru so Franc Vrankar, Janez Aæman in Janez Volkar, disciplinsko 
komisijo pa sestavljajo Cene Griljc, Jernej Koritnik in Miro ©uπterπiË. Na 
koncu so med svoje vrste sprejeli πe dva nova Ëlana ∑ Andreja Rezarja 
in Matica Kozino.

BOJ»

Zahvala ob poæaru
Iskreno se zahvaljujemo za nesebiËno pomoË, pri gaπenju poæara v 

stanovanjski hiπi, sovaπËanoma Miranu Reberniku in Janezu Kemperle ter 
gasilskima druπtvoma Kamniπka Bistrica in Kamnik, ki so pogasili poæar 
in prepreËili nadaljnje πirjenje ognja po hiπi. 

©e enkrat hvala!

druæina Poljanπek
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Za ���������� je možnost opraviti tehnični pregled traktorja 
tudi vsak dan od 7. do 19. ure, v soboto pa od 7. do 12. ure na 
tehničnem centru CI & CA d.o.o.,Kamnik, v Podgorju, 1241 KAMNIK.
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RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA 
PSOV PROTI STEKLINI ZA LETO 2011

SOBOTA, 16. aprila 2011
7. - 11. ure KAMNIK, Veterina Kamnik, Perovo 20

PONEDELJEK, 18. aprila 2011
8. uri MOTNIK, pri Flegarju
9. uri ����������������������
10. uri ZGORNJI TUHINJ, pri Kavsarju
11. uri LAZE, pri pošti
12. uri ŠMARTNO, pri Hvaletu
13. uri PŠAJNOVICA, pri Pestotniku
13.30 GABROVNICA
13.45 �����������������������������

TOREK, 19. aprila 2011
8. uri SOTESKA, pri Zlati kaplji
8.45 SELA, pri Spruku
9.30 SREDNJA VAS, pri Ustanku
10. uri VASENO, pri Berlec 
10.30 VELIKA LAŠNA, pri Zalazniku
11. uri ��������������������
11.15 �����������������������������
11.30 ��������������������������
12.30 NEVLJE, pri Novaku

SREDA, 15. aprila 2011
8. uri ���������������
9. uri �����������������������
10.30 ���������������������������
11.30 ���������������������
12.30 TUNJICE, pri Jamovcu
�������������������
8. uri SPODNJE STRANJE, pri Hromcu
8.30 ���������������������������������
9.30 �����������������
10. uri ������������������������������
10.30 ��������������������
11.30 GOZD, pri Mlakarju
12.30 ��������������������
13. uri PODLOM, pri Romšaku
13.30 �������������������

PETEK, 22. aprila
8. uri MOTNIK, pri Flegarju
9. uri LAZE, pri pošti
9.30 SREDNJA VAS, pri Ustanku
10.30 �����������������������
11.30 ŠMARCA, pri Jeranu
12. uri �����������������������������������
7. – 18. ure KAMNIK, Veterina Kamnik, Perovo 20
���������� ��������������� �������������������������� ������������������������
Kamnik, Perovo 20, med 7.  in 18. uro. 
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te smrtonosne bolezni posvetiti veliko pozornost.
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izda potni list.
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Smo  mednarodno podjetje, specializirano za proizvodnjo in razvoj 
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K sodelovanju na  lokacijah v Mengšu in v našem novem obratu 
v industrijski coni na Trati v Škofji Loki  vabimo  kreativne, 
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UPRAVLJALEC STROJEV  
10  oseb za  nadzor in vodenje procesnih linij – delo v 
���������������������������������������������������
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Ime In Priimek Krogov

1 Vrankar Zdravko 100

2 UraniË Renato 98

3 HuË Roman 96

4 Srebrnak Edvard 95

5 Trpotec Franc 95

6 Poljanπek Lazar 95

7 Volkar Janez 94

8 Kokalj Tomaæ 94

9 StefanËiË Aleπ 94

10 UraniË Marko 93

11 Francelj Anton 93

12 Radej Roman 93

13 UraniË Robert 93

14 Slapnik Rafael 93

15 Podjed Tone 92

16 Rome Oto 92

17 JeriË Franc 91

18 Lovπe Ivan 90

19 Pirπ Janez 89

20 Hribar Rado 89

ObËinsko odprto 
tekmovanje v streljanju 
z malokalibrsko puπko

V soboto, 26. marca, je pri lovskem domu v ©pitaliËu potekalo obËin-
sko odprto tekmovanje v streljanju z malokalibrsko puπko v organizaciji 
Zveze veteranov vojne za Slovenijo OZVVS Kamnik � Komenda. Tekmo-
valce je pozdravila podæupanja mag. Julijana Bizjak Mlakar in najboljπim 
strelcem podelila bronasta, srebrna in zlata priznanja.

Rezultati:

Ime In Priimek Krogov

21 Burkeljca Janez 89

22 Baloh Andrej 86

23 Jeras Tone 86

24 Pestotnik Rok 86

25 Kriænik Matjaæ 86

26 Jeriæ Anæe 84

27 Biæ Rudi 84

28 Mali Franc 84

29 Koælakar Marjan 84

30 Cerar Robi 84

31 Maks Suπnik 83

32 Bregar Gregor 83

33 Poljanπek Robert 82

34 Hribar Joæe 80

35 ©tefanËiË Bogo 76

36 PavliË Marjan 76

37 Obreza Zdravko 74

38 Marolt Marjan 69

39 Berce Marjan 66

40 Trpotec Primoæ 54

Prejemniki priznanj s podæupanjo mag. Julijano Bizjak Mlakar.

Izdelan Koncept urejanja 
prometa v Kamniπki Bistrici

Center za razvoj Litija je skupaj z ObËino Kamnik in druπtvom CIPRA 
izdelal Koncept urejanja prometa v Kamniπki Bistrici v okviru projekta 
CO2-NeuTrAlp, ki jebil podprt in sofinanciran v okviru programa trans-
nacionalnega sodelovanja Alpine Space. 

V okviru projekta so bile analizirane obstojeËe πtudije, opravljen je bil 
popis prometa in parkiriπË z analizo, analizirano je bilo trenutno stanje na 
podroËju javnega prometa v dolini ter opravljenih 15 intervjujev s pred-
stavniki ciljnih skupin. V konceptu so predstavljene tudi dobre prakse na 
podroËju urejanja prometa v Alpah. Za vse deleænike smo organizirali tudi 
dve delavnici, ki sta v Kamniπki Bistrici potekali oktobra in decembra 2010. 
Na podlagi izkuπenj iz prve delavnice so bili na drugi predstavljeni raz-
liËni moæni scenariji urejanja prometa v dolini. Sprejeti so bili sklepi, ki se 
nanaπajo na podroËje urejanja prometa: kolesarska steza mora potekati 
loËeno od ceste, potrebno pa jo je opredeliti æe v OPN; ureditev parkiriπË 
(primerna kapaciteta parkiriπË glede na ureditev prometa/dostopnosti, 
potrebno je narediti tudi prometno πtudijo); zapora ceste v Konec, vendar 
πele po ureditvi parkiriπË, ki bodo prevzela mirujoËi promet. 

Nujna je tudi ureditev avtobusnih postajaliπË in zapora ceste v Konec 
tudi v Ëasovnih intervalih. 

Nastali dokument bo v pomoË ObËini in dræavi pri sprejemanju na-
daljnih odloËitev na podroËju urejanja prometa v dolini. Ogledate si ga 
lahko na spletni strani www.razvoj.si.

Gaπper KleË, Center za razvoj Litija
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Oj, kje ste, mati zlata, 
kako se toæi mi po vas!
Oj, ko bi se odprla vrata
in se prikazal vaπ obraz!
  (J. Stritar)

ZAHVALA

V 86. letu je tiho odπla od nas naπa 
draga mami, babi, prababica, sestra in 

teta

TON»KA PESTOTNIK
Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, naπim 
sodelavcem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti, podarili cvetje in sveËe, nam pa izrekli soæalja. ©e 
posebna zahvala njenim sestram in bratom za vso pozornost 

v teækih trenutkih.
Hvala osebju Doma starejπih obËanov Kamnik za vso skrb in 

pomoË v Ëasu njenega bivanja v domu. 

V æalosti: sin SreËko z druæino ter hËi Olgi s sinovoma 

Marec 2011

Niti zbogom nisi rekel, 
niti roke nam podal, 
a v naπih srcih 
za vedno boπ ostal.

ZAHVALA

V 65. letu nas je mnogo prezgodaj, 
nepriËakovano zapustil naπ dragi, 

dobri moæ ati, ata, brat, stric in tast

FRANC VRHOVNIK st.
po domaËe Maleæev ata s Tunjic

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, 
sveËe in darove za svete maπe. Hvala celotni ekipi ZD 
Kamnik, æupnikoma za lepo opravljen obred, Tunjiπkemu 
oktetu, trobentaËu, praporπËakom in gasilcem, ki ste naπega 

ata pospremili na njegovo zadnjo pot.

ÆalujoËi: æena Anica, sin Franci in hËi Nataπa z druæinama in 
drugo sorodstvo

Tunjice, Homec, Sv. Lenart, marec 2011

Ni te veË na pragu, ni te v hiπi,
nihËe veË tvojega glasu ne sliπi,
le trud in delo tvojih pridnih rok ostajata.

ZAHVALA

Ob boleËi izgubi dragega moæa, oËeta, 
tasta in dedija

MARJANA KRISTANA
iz Groharjeve ulice 18

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, njegovim nekdanjim sodelavcem iz Kolinske in 
sodelavcem pekarne Spar ter znancem, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveËe in za svete maπe. 
Hvala osebju CIIM-a, gospodoma æupnikoma Janezu GerËarju 
in Andreju Svetetu za poslovilne besede in opravljen obred, 

pevcem in trobentaËu.

ÆalujoËi: vsi njegovi

Marec 2011

Ko poπle so ti moËi,
zaprla trudne si oËi.
In Ëeprav spokojno spiπ, 
z nami πe naprej æiviπ.

ZAHVALA

V 75. letu æivljenja nas je za vedno 
zapustila naπa mami, stara mama, 

sestra in teta 

MARIJA SRDAR
iz Mekinj

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izraæena soæalja, za podarjeno cvetje in sveËe.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti na 

neveljsko pokopaliπËe. 

ÆalujoËi: vsi njeni

Marec 2011

Hvala ti za dragoceni Ëas,
ko lahko bili smo s tabo.
Zdaj pa, ko poslavljaπ se od nas,
delËek nas odnaπaπ s sabo!

ZAHVALA 

V 86. letu starosti nas je zapustila 
naπa draga mama, babica, teta in taπËa

FRAN»I©KA VIDMAR 
iz Gmajnice pri Komendi

(26. 3. 1926-1. 4. 2011)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, znancem in sodelavcem za izreËena soæalja, besede 
tolaæbe, podarjeno cvetje, sveËe, svete maπe in spremstvo na 

njeni zadnji poti.
Hvala dr. Pavlin Koπirjevi in njeni ekipi za dolgoletno skrb 

med boleznijo ter za ves njihov trud pri zdravljenju.
Hvala g. æupniku in pogrebni sluæbi za lepo opravljen 

pogrebni obred.
VeËno boπ ostala zapisana v naπih srcih.

Vsi njeni

Komenda, april 2011

Vezi med nami nikdar ne bo konca,
saj nosimo v sebi tvojo kri s seboj.
   (S. ©ali)

V 94. letu je tiho odπel od nas naπ dragi oËe, 
dedek, pradedek

DU©AN RAUTER
Od njega smo se poslovili v druæinskem krogu 24. marca 

2011 na kamniπkih Æalah. 

Hvala vsem, ki priæigate sveËke v njegov spomin 
in ga boste skupaj z nami ohranili v lepem spominu.

Sin Miha in hËerka Melanija z druæinama

Solza, æalost, boleËina
te zbudila ni,
a ostala je tiπina,
ki moËno boli. 

ZAHVALA

V 52. letu nas je nenadoma zapustil 
sin, brat in stric

JOÆE HO»EVAR
Ob boleËi izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom in znancem za cvetje in sveËe ter za pisna in 
izreËena soæalja. Hvala gospodu æupniku za opravljen obred, 
kvartetu Krt in trobentaËu za zaigrano Tiπino. Hvala vsem, 

ki ste naπega Joæeta pospremili na njegovo zadnjo pot. 

ÆalujoËi vsi njegovi

Marec 2011

Ni te veË na vrtu, ne v hiπi,
niË veË glas se tvoj ne sliπi,
Ëe luËko na grobu bo upihnil vihar, 
v naπih srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA

V 52. letu æivljenja je po teæki 
bolezni odπla naπa draga mamica, 

hËerka, sestra, teta in snaha 

LJUBICA ©IVEC 
roj. Bavdek

Iskrena hvala vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in 
znancem za podporo v teækih trenutkih. Zahvala vsem, ki 
ste jo pospremili na njeni zadnji poti v Cerknici, podarili 

cvetje in sveËe.

ÆalujoËi: mama TonËka, ata Joæe, sinova Simon in Robi, brat 
Roman z druæino, taπËa Milka in drugo sorodstvo

Marec 2011

Zakaj usoda posega tja,
kjer je najmanj zaæelena,
vzame ti, kar si imel najraje
in ti dodeli pusto osamljenost polno spominov.

ZAHVALA

V 65. letu nas je po teæki bolezni 
prezgodaj zapustila draga æena, mama, 
stara mama, taπËa, sestra, teta, botra 

in svakinja

ROZIKA PETEK
Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, 
prijateljem in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, 

sveËe in denarno pomoË.
Zahvaljujemo se dr. Jermanovi in ostalemu osebju Zdravstvenega 
doma Kamnik, Bolniπnici Golnik ter Onkoloπkemu inπtitutu 
v Ljubljani za njihov trud pri zdravljenju. Hvala gospodu 
æupniku, pevcem, trobentaËu in vsem, ki ste jo pospremili 

na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi: vsi njeni

Marec 2011

AKCIJSKA PONUDBA
SLADKOR, MOKA, JEDILNO OLJE

AGROPROMET CERKLJE
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40

��������
JABOLKA za ozimnico PO UGODNI CENI!
�������������������������������

���������������������
����������������

SEMENSKE TRAVE

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

�����������������
ŽELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

�����������������������������������������������������������������������������������
�������������������������������������������

AKCIJA
OB 10. OBLETNICI

TRGOVINE
od 11.  do 30. 4. 2011

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

MALI OGLASI

1 - sobno stanovanje (37m2) na 
Zikovi v Kamniku oddamo.
Tel.: 040 47 17 90 Janez

V centru Kamnika prodamo po-
polnoma opremljeno dvosobno 
(53m2) stanovanje. Soseska Mali 
grad.
Vsiljivo takoj. Cena po dogovoru.
Tel: 041 364 934

Kupim starinska vhodna vrata, 
lahko so v slabem stanju. Tel.: 
031/491-381.

Prosimo, Ëe kdo podari stolËek za 
hranjenje otroka. Tel.: 030/922-
504.
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DOM 
V KAMNIŠKI 
BISTRICI

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 
kapljico odprtih vin.

Vabljene zaključene družbe do 70 oseb na  
praznovanja! Na voljo so tudi prenočišča.

Informacije: 01/832 55 44 kambistrica@volja.net
Dom je odprt od 8. do 20. ure, ob ponedeljkih zaprto.

DISKONT NEŽIVIL MOJ DOM
Domžale, Karantanska 6, tel.: 01/72 11 255

- VELIKA IZBIRA ARTIKLOV
�����������������������������������

��������������������������
UGODNO

GRADBENA DELA
Adaptacije ali novogradnje, od izkopa do 
vselitve, urejanje dvorišč, ASFALTIRANJE 
in tlakovanje dvorišč, delo s kamnom, 
slikopleskarska in pečarska dela, čistilni 
servis objektov.

S. BOR RASTODER d.o.o.
Klavčičeva 3, Kamnik, tel. 041/790-075

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

www.razgledi-perovo.si

Ob zaključku gradnje vas vabimo na dneva odprtih vrat  
v petek,  8. aprila, med 10. in 17. uro  
in v soboto, 9. aprila, med 10. in 15. uro.

KONTAKTNA ŠTEVILKA

041/909-811

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
• Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
• Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik.

od 56,52 m2

naprej

     29,87 m2

od 47,98 m2

naprej

od 63.215,00 EUR
+ parkirno mesto

od 94.588,43 EUR
+ parkirno mesto

od 108.568,54 EUR
+ parkirno mesto
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ZELENA JEKLENKA PODARJA

10 LET 
BREZPLAČNEGA 
PLINA

INFORMACIJE IN NAROČILO
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080 2005

Izpolnite in pošljite nagradni kupon, ki 
vas skupaj z opisi vseh nagrad in drugimi 
informacijami čaka na spletnem naslovu 
www.butanplin.si, pri vseh pooblaščenih 
prodajalcih Zelene jeklenke, ob dostavi na 
dom in na brezplačni številki 080 2005. 

VELIKA 
NAGRADNA 
IGRA
APRIL, MAJ 2011

BUTAN_2011_oglas_185x130_KAMN OBCAN.ai   1   5.4.11   14:01

����������������������������������������������� ���������
opremljenost in strokoven pristop, nadaljuje dobro prakso s 
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���������������� - zobni nadomestki, ki se vgradijo v kost kot 

nadomestna korenina naravnega zoba,
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Tel.: 0599 37 081, gsm: 040 703 517, 070 736 727
www.stomatologija.si, info@stomatologija.si

% 01/83 91 311,  
041/662 450

www.kamnik.siVaš Ëasopis æe 50. leto
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